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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 12 

 

 
От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 29.05. 

2012 година от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 
От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  30. 

По уважителни причини отсъстват общински съветници Незиха 
Арабаджиева, Михаил Тодоров и Радиана Димитрова. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 30 общински 

съветници. 

 

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на 
Община Разград, г-жа Ценка Таракчиева – зам.- кмет на Община Разград, 

г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград, г-жа Петя Стефанова – 

секретар на Община Разград, кметове на населени места и кметски 

наместници, представители на общинска администрация и журналисти. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 Уважаеми госпожи и господа заместник кметове, 
 Уважаеми кметове на населени места, 
 Журналисти и граждани, 

 Добре дошли на днешното заседание на Общински съвет Разград, 

което се провежда на 29.05.2012г. Преди да започнем нашата работа по 

същество ще си позволя от името на всички общински съветници да 
приветствам днешния рожденик – господин Цонев. Ще Ви помоля, моля, 
заповядайте заемете си мястото да бъдете и поздравен. Предполагам, че 
Вие ще представлявате кмета. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Има дни в човешкия живот, когато ставаме с една година по – 

възрастни, по – зрели, и както се казва по – умни, нали? Дай боже да е 
така. 
 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Пожелаваме ти по -  малко да ти личи колко си умен, повече жизнен, 

млад, енергичен и добри взаимоотношения и колегиално партньорство с 
Общински съвет Разград. Тъй като започнахме с пожелания за 
рождениците ще променим малко процедурата и в началото на нашето 

заседание ще поздравя от името на общинските съветници и нашия колега 
Цветан Йосифов, който на 22 май също празнува рожден ден. Честито 

господин Йосифов. Като на млад перспективен човек желая само хубави 

неща, прогрес, успех в семейството и в професията. 
 Уважаеми колеги, иска ми се от Ваше име да изразим съпричастност 
към нещастието на хората в Перник. Нека да им пожелаем земята да се 
успокои. Те също да намерят сили и кураж да се справят с това изпитание. 
Нашата солидарност я заявяваме от трибуната на общинския съвет. 

За днешната сесия са се регистрирали 30 общински съветници. По 

уважителни причини отсъстват Незиха Арабаджиева, Михаил Тодоров и 

Радиана Димитрова, които своевременно са уведомили общинския съвет и 

са подали молби. При тази ситуация считам, че са спазени задължителните 
указания на чл.53 ал.1 от нашия Правилник и чл.27 ал.2 от ЗМСМА за 
наличие на кворум, което ми дава основание в съответствие с 
нормативните изисквания да обявя днешното заседание на Общински 

съвет Разград на 29.05.2012г. за открито. 

  

 Дежурен съдия, секретар, извинявам се, на днешната сесия, това ми 

е от спортните емоции напоследък, не професионално, Мустафа Назъм. 

 

 Дневният ред. Предварителния дневен ред включва две точки: 

1. Докладни записки. 

2. Текущи.  

  

 Уведомявам Ви, че по реда на чл. 54 ал.4 във връзка с ал.5 т.3 от 
нашия Правилник по извънредния способ в деловодството на общински 

съвет е заведена докладна записка №298/22.05.2012г. с вносител Денчо 

Стоянов Бояджиев – кмет на Община Разград. Относно: Монтиране на 
мемориална плоча по случай 100 години от рождението на проф. Влади 

Симеонов, който е роден в гр. Разград. 

 Уведомявам Ви също, че по реда на чл.54 ал.4 във връзка с ал.5 т.1 и 

чл.76 от Правилника в деловодството на общинския съвет е депозирана 
Декларация за подкрепа с вх.№ 300/28.05.2012г. от групата общински 

съветници на ПП „ГЕРБ” към Общински съвет Разград.  

 Имате ли други предложения за изменение и допълнение на дневния 
ред? Не виждам желаещи. Подлагам на гласуване включване в дневния ред 

по извънредния способ на докладна записка №298/22.05.2012г. от кмета на 
Община Разград с посоченото съдържание. Моля, гласувайте. 
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С 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

Докладната записка е включена по точка първа от дневния ред. 

 

Подлагам на гласуване включване в дневния ред на Декларация за 
подкрепа с вх.№300, внесена от групата на „ГЕРБ”. Моля, гласувайте. 

С 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

Декларацията е включена в дневния ред. 

 

Подлагам на гласуване цялостния дневен ред, който се състои от три 

точки: 

1. Докладни записки 

2. Декларация за подкрепа 
3. Текущи 

Моля, гласувайте за дневния ред в цялост. 
 

С 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

Дневният ред е приет. 

 

Преминаваме към изпълнение на дневния ред.    

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 По реда на постъпване на докладните записки първа е докладна 
записка №248/26.04.2012г. 

Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева – Стефанова – 

заместник - кмет на Община Разград 

Относно: Изменение и допълнение на Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване на 

жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища. 

 

Давам думата на вносителя на докладната записка. Заповядайте 
госпожо Таракчиева. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.- кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 
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Настоящите изменения и допълнения се предлагат във връзка с 
настъпили изменения в Закона за общинската собственост и в Наредбата за 
административно обслужване, като са въведени различни понятия в тези 

документи. И от чисто практически аспект са продиктувани една част от 
измененията, които предлагаме.  

Изготвеният проект е в съответствие с изискванията на Закона за 
нормативните актове и бе публикуван на интернет страницата на Община 
Разград на 09.05.2012г. 

Предлагам следните изменения в проекта за решение: 
1. В чл.4, ал.2 изречение второ се изменя, както следва: 
„Промени в разпределението и предназначението на жилищата по 

ал.1 могат да се извършват от Общинския съвет съобразно потребностите 
на общината, по предложение на кмета на общината.” 

2. В чл.6 се създава се нова ал.4 със следното съдържание: 
„(4) Семействата, включени в окончателния списък от предходни 

години и неполучили жилища, се подреждат в началото на съответната 
група в списъка на картотекираните граждани, ако са подали заявление за 
картотекиране в срока по чл.7, ал.3. 

4. В чл.14 се създава нова ал.2: 

„(2) По изключение, в едно жилище могат да бъдат настанени две 
семейства, след тяхното изрично писмено съгласие и при спазване нормите 
на чл.13, ал.1 от наредбата.” 

5. В чл.14 ал.4 се изменя така: 
„ал.4 В случай, че настанените лица изявяват желание да се ползват 

от предоставената им с ал.2 и ал.3 възможност те задължително подават в 
двумесечен срок, преди изтичане срока на настаняване по ал.1 и ал.2, 

заявление за продължаване на наемното правоотношение, придружено с 
нова декларация за обстоятелствата по чл.5, и съответните писмени 

доказателства за декларираните от тях данни.” 

6. Създава се нова ал.5 със следното съдържание: 
„(5) Общият срок за настаняване под наем в общинско жилище не 

може да бъде по-дълъг от 10 години. С изтичането на общия 10-годишен 

срок се прекратяват наемните правоотношения за предоставеното под наем 

общинско жилище.” 

7. В чл.33 се създава се нова ал.4 със следното съдържание: 
„(4) Средствата от продажби на общински жилища се изразходват 

само за ремонт на общински жилища или за закупуване на нови.” 

И другите са промяна във връзка с приета нова структура на 
общината като отдел „Общинска собственост” става отдел „Общинска 
собственост и земеделие” и се променя в членовете на всякъде. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря на вносителя на докладната записка. Давам думата на 
председателите на трите комисии към общинския съвет, които се запознаха 
със същата на съвместно заседание на ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации и ПК по управление 
на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

И другата Комисия е по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване, тъй като касае настаняване в жилища, общински. Давам 

думата на председателя на комисията по законност господин Димитров. 
Заповядайте. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Уважаеми съветници, 

На 17 май комисията разгледа докладната записка и след 

направеното обсъждане резултатите от гласуването са следните: „ЗА” - 6, 

„против” – няма, „въздържали се” – 2. въздържалите се съветници имаха 
възражения и резерви по отношение на един текст от проекта за изменение 
и допълнение на Наредбата, а именно чл.18 ал.5, който се предлага като 

нов текст в Наредбата.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Димитров. Госпожо Салим, за комисията по 

собственост. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Комисията по управление на общинската собственост, приватизация 
и следприватизационен контрол заседава на 17.05.2012г. съвместно с 
комисията по законност. При обсъждане на докладната записка дебатът 
беше много разгорещен по повод на тази докладна записка. Както каза и 

колегата Стоян Димитров, основно дебата беше съсредоточен върху 

предложението за нова ал.5 в чл.18 на Наредбата. Тези от съветниците, 
които гласуваха и в комисията по собственост „въздържали се” по тази 

докладна записка имаха в предвид своите резерви именно по отношение на 
този текст. А конкретно гласуването протече по следният начин: 

Докладната записка беше подкрепена с 5 гласа „ЗА”, „въздържали се” – 2 и 

„против” – 0. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Салим. Давам думата на председателя на 
социалната комисия д-р Апти. 

 

 Г-н Левент Апти – Председател на ПК 
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На 17.05.2012г. заседава ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване. С 5 гласа „ЗА” без „против” и 1 „въздържал се” 

постоянната комисия подкрепи докладната записка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Колеги имате думата за въпроси към вносителя, след 

което становища и предложения за допълнения и изменения на проекта за 
решение. Заповядайте. Има ли въпроси? Предложения становища? Давам 

думата на госпожа Дякова. 
 

 Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Моето предложение е тази нова алинея 5, която се предлага в т.4 да 
бъде отложена за следващо заседание предвид необходимостта от 
набиране на допълнителна информация относно възрастовия състав, 
социалния статус и здравословно състояние на лицата настанени в 
общински жилища, на които е изтекъл 10 годишния срок. И друга 
допълнителна информация, която може да ни послужи, за да изработим, за 
да обсъдим по – обстойно, изработим по – точни критерии за хората, които 

нямат друг избор. Примерно в много напреднала възраст или с висока 
степен на инвалидизация. За какво бихме помогнали на тези хора. За това 
моето предложение е тази алинея да бъде отложена за обсъждане на 
следващо заседание. Това пролича и на заседанията на комисиите, където 

бяха поставени подобни въпроси. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Благодаря госпожо Дякова. Има ли други предложения и становища? 

Господин Иво Димитров. Заповядайте. 
 

 Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

 Уважаема госпожо председател, 

 Въпреки, че не сме в процедура на въпроси, но възникна един 

въпрос. Как може да бъде отложена само една точка от една докладна 
записка? На базата на каква процедура ще стане ,госпожо Дякова? Как да 
се получи това нещо? Ако искате да не гласуваме трябва да кажете да 
отпадне. Да гласуваме, и да се гласува против, но такава процедура за 
отпадане и за гласуване само на една точка в друго заседание просто не 
съществува. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Госпожо Дякова, Вие ли ще отговорите? 

 



 7

Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

 На основание чл.81 ал.1 т.2, може би, ако не греша, от Правилника. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да. Ще ви го прочета. 
 

Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

 Има възможност да отпадне гласуването на тази точка в докладната 
и да се отложи нейното обсъждане за следващото заседание. 
 Добре, в момента отпада. Аз казвам мотивите защо искам да отпадне 
от това заседание, защото има възможност да се обсъди по – обстойно и да 
бъде подложена вече на гласуване със съответния текст за следващо 

заседание. 
 

/Един от общинските съветници не говори на микрофон, не е в кадър на 

аудио видео записа, поради което неговото изказване не може да бъде 

отразено в протокола./ 

 

Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

 Ние не сме длъжни…… 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Димитров….. 

 

Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

 Мисля, че не сме длъжни сега точно да определим кой ще бъде 
вносителя. В момента обсъждаме докладната с нейните предложения. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Казусът се състои от две части – предложение по същество и 

процедурно такова. Госпожа Дякова прави по същество предложение, 
изхождайки от социалната значимост на този текст, от социалния и 

обществен отзвук, който се породи при предлагането му и от дебатите, 
които се осъществиха и в трите комисии. А господин Иво Димитров 
поставя въпроса за процедурата. Основателно го поставя. Аз ще зачета 
текста на чл.81, който определя реда за гласуване в общинския съвет. 
Гласуването се извършва по следния ред: 

1. Предложение за отхвърляне, ако е направено такова 
2. Предложение за отлагане за следващо заседание 
3. Предложение за заместване, за поправки, обсъждан текст, 

който може да съдържа и одобрение. Значи комулативно направено 

предложение. За допълнение и накрая основното предложение. 
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Това, което прави госпожа Дякова по мое виждане е по чл.81 ал.1 т.2. 

Тя предлага  отлагане. А притеснението на господин Димитров може да 
бъде избегнато, като се вземе решение да се гласуват всички направени 

предложения поотделно или всички да се гласуват заедно ,без тази точка, 
която да се гласува поотделно. И тогава  ще гласуваме в цялост докладната 
записка. Правили сме го и друг път. Процедурата е такава и правилникът 
го позволява. Това ли е вашето предложение госпожо Дякова? 

 

Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси, господин Димитров, по отношение на 
процедурата?  

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

По отношение на процедурата нямам. Ако няма вносител за 
следващото заседание аз ще направя такова предложение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, имате това право. 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Но правя… Така, правя предложение в изменение на параграф 3 

чл.14… 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Извинявайте, само да довършим. Това е по друг.. друго предложение 
правите? С оглед направеното предложение по определяне на  процедура 
предлагам, след като никой не направи такова предложение, докладната 
записка да бъде гласувана по всички предложения с едно решение, а това 
предложение за изменение на ал.5 да бъде гласувано отделно. Има ли 

други предложения по отношение на тази процедура? Заповядайте 
господин Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Значи аз сега ще направя предложение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате и друго предложение? 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Да. Друго предложение, което също трябва да бъде в общата част. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Добре. Имате думата. Заповядайте. 
 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Благодаря Ви. Правя предложение в параграф 3 чл.14 ал.2, който в 
предложението гласи: „По изключение, в едно жилище могат да бъдат 
настанени две семейства, след тяхното изрично писмено съгласие и при 

спазване нормите на чл.13, ал.1 от наредбата”. Правя предложение за 
отпадане на текста „след тяхното изрично писмено съгласие”, защото това 
е един кух текст, тъй като всички тук сме, които са със здрав разум им е 
ясно, че при предложение на някой самотно живеещ в тристайно жилище и 

плащащ 25 лв. на месец да му се предложи някой друг да живее, да е в 
същото жилище няма да се съгласи. Затова правя това предложение, тъй 

като по този начин в големите жилища ще могат да бъдат настанени 

повече нуждаещи се граждани, които да задоволят своите жилищни нужди 

в рамките на определения срок. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,господин Димитров. Аз ще се обърна към вносителя. 
Госпожо Таракчиева, имате ли, благодаря, имате ли желание да обясните 
мотивите за въвеждането на това предложение? 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.- кмет на Община Разград 

Да, ще се опитам. Мотивите ни за това предложение са, че към 

настоящия момент общински жилища ползват 192 граждани. От тях в… В 

83 от тях ползват повече от 10 години жилища. 17 семейства ползват 
жилища повече от 30 години. Като наемателите в тези жилища обикновено 

попадат в групата самотни родители на непълнолетни деца или семейства 
живели дълго време при тежки жилищни условия, както и семейства, в 
които един от членовете е с намалена работоспособност повече от 50%. 

Имаме живеещи в двустайни и тристайни жилища, които са самотни 

възрастни хора, т.е. попадат в групата между 50 и 60 годишните. Това са 
50 такива случая. И в този смисъл решихме, че ако им предложим те да 
дадат своето писмено съгласие, особено в двустайно разширените жилища, 
да ползват по една стая и обща кухня те биха се съгласили, а по този начин 

бихме задоволили повече желаещи да ползват общински жилища. 
Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Само искам да добавя, че правихме нормативна справка 
по този текст. В Закона за общинската собственост няма такава изрична 
забрана. Тя е по аналог от Правилника за приложение на Закона за 
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държавната собственост. И това предложение, което е направено, аз си 

спомням, че в комисиите беше посочено с мотивация, че е възможно, 

поради променен социален и семеен статус някои от настанените 
наематели сами да пожелаят това да стане. И просто този текст дава 
възможност, ако те решат, да осъществят такова съжителство, което 

разбира се е тяхна лична преценка. Просто една правна възможност се 
дава. Мисля, че така, това беше замисъла на предложението. Имате ли 

въпроси към вносителя, които да доизяснят направеното предложение 
господин Димитров? Или стана ясно? 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Ами аз тук си водя записки. От 192 жилища, но не записах 80 и 

колко са  с повече от 10 години и с по 30 години. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.- кмет на Община Разград 

83 са повече от 10 години, а 17 са повече от 30. 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Да, благодаря. И 50 самотни. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.- кмет на Община Разград 

Между 50 и 60 години са настанените в общински жилища. 50. 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

50, да. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.- кмет на Община Разград 

50 човека над 50 години. 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Това означава 50 апартамента от жилищния фонд на общината от 
общо 192 са настанени с по един живущ в тях, а в 83 от тези апартаменти 

има повече от 10 години, а в 17 повече от 30. Така съм записал. Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Само искам да уточня вашето предложение господин Димитров. 
Написали сте текста. Предложението Ви е да отпадне. Така ли? Това ли Ви 

е предложението?  

 

/Общински съветник Иво Димитров не говори на микрофон./ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Да. Да отпадне само текста за съгласието. Добре. Има ли други 

предложения за допълнение и изменение на проекта за решение? Не 
виждам. Становища и позиции? Поради липса на желание прекратявам 

дебатите. Предлагам да се върнем към уточняване на процедурата, по 

която ще прогласуваме тази докладна записка. Тя съдържа няколко 

предложения за изменение на отделни текстове. В зала бяха направени две 
предложения за два от тези текста. Това означава, че ние трябва да решим 

дали ще гласуваме всеки текст по отделно или гласуваме амблок тези, за 
които нямаше направени предложения, а двата коригирани текста отделно 

или всеки по отделно. Моето предложение, което правя пред вас е амблок 

тези, които не са променени, за които нямаше предложения за промяна, а 
двата текста отделно. Приемате ли този начин на гласуване? Има ли 

против, да не подлагам на формално гласуване със системата? Има ли 

против това предложение? Не виждам.  

По реда на Правилника. Първото предложение, което беше 
направено от госпожа Дякова е за отлагане на предложението по параграф 

4, касаещ чл.18 ал.5. Предложението е този текст за нова ал.5 да бъде 
отложен. Приканвам ви към гласуване относно това процедурно 

предложение. 
 

С 16 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 11, направеното 

предложение за отлагане на нова ал.5 в чл.18 се приема. 

 

Следващото предложение е за заместващ текст. Направено е от 
общински съветник Иво Димитров. Касае параграф 3 чл.14 ал.2. вместо 

предложеният текст от вносителя да се гласува за следния текст: „По 

изключение, в едно жилище могат да бъдат настанени две семейства при 

спазване нормите на чл.13, ал.1 от наредбата”. Нали това е текста? Колеги, 

моля гласувайте за направеното предложение за заместване на ал.2 от 
чл.14 от наредбата. 

 

С 12 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 16, направеното 

предложение за заместване на ал.2 от чл.14 не се приема. 

 

По реда на правилника подлагам на гласуване цялостния текст 
предложен от вносителя, като напомням, че вече гласувахме за отлагане на 
ал.5 от чл.18. Моля гласувайте за докладната записка в цялост. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 146 

 



 12

С решение № 296 по Протокол № 16 от заседание на Общински 

съвет Разград, проведено на 24.01.2005 г., е приета Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища. 

 Със свои Решения № 891 по Протокол № 50 от проведено 

заседание на 23.05.2007 г., № 113 по Протокол № 7 от проведено 

заседание на 28.02.2008 г. и 337 по Протокол № 21 от проведено 

заседание на 24.02.2009 г., № 836 по Протокол № 45 от проведено 

заседание на 30.11.2010 г., № 885 по Протокол № 48 от проведено 

заседание на 22.02. 2011 г. и № 83 по Протокол № 8 от проведено 

заседание на 20.02.2012 г. Общинският съвет е внесъл изменения и 

допълнения на наредбата.  

Настъпили изменения и допълнения в различни нормативни 

актове, както и практическото приложение на наредбата налагат 

прецизиране и актуализиране на нейните разпоредби.  

В Закона за общинската собственост срокът за прекратяване на 

наемните правоотношения поради неплащане на наемната цена или 

на консумативните разноски е намален от 6 /шест/ на 3 /три/ месеца, 

което налага промяна в чл.20, ал.1, т.1 от наредбата.  

В чл.46, ал.4 от ЗОС законодателят регламентира 

продължаването на наемното правоотношение при изтичане срока за 

настаняване, което е основанията за предложените изменения и 

допълнения в чл.18 от наредбата, изразяващи се в прецизиране на 

разпоредбата.  

Разпоредбата на чл.32, ал.1, т.3 от наредбата въвежда едно 

ограничително условие за правоимащите служители настанени във 

ведомствени жилища при желание от тяхна страна да закупят същите, 
което е в противоречие с нормата на чл.48, ал.2 от ЗОС и е основание 
за предложените изменения в посочената разпоредба от наредбата.  

С Наредбата за административното обслужване са въведени 

понятията – „искане” и „заявление” вместо „молба”, ползвано в отм. 

Закон за предложенията, сигналите, жалбите и молбите, което е 
основание за изменение на наредбата в терминологичен аспект. 

Идентично е основанието за предложените изменения в наредбата в 

наименованието на отдел „Общинска собственост и земеделие”, което 

е продиктувано от новите наименования на дирекции и отдели на 

Общинската администрация в Община Разград, дадени с одобрената с 
Решение № 76 по Протокол № 8 от 20.02.2012 г. от Общински съвет 

Разград структура на общинската администрация. 

 От чисто практически аспект са продиктувани предложените 
изменения и допълнения в разпоредбите на чл.4, чл.6 и чл.14 от 

наредбата. Ограниченият жилищен фонд, с който разполага Община 
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Разград, налага в определени случаи през годината да се правят 

промени в разпределението и предназначението на общинските 
жилища с цел удовлетворяване на жилищните нужди на 

правоимащите граждани включени в картотеката за съответната 

година. Ограниченият брой едностайни жилища и боксониери от 

жилищния фонд на общината е причина едночленни семейства да 

бъдат настанявани в по-големи жилища, това от една страна утежнява 

наемателите със заплащането на по-висок наем и от друга стеснява 

възможността на общинска администрация да настани повече 
правоимащи, поради което в предложените изменения и допълнения е 
предвидено по изключение и след изричното съгласие на 

правоимащите в едно жилище да бъдат настанени две семейства. 

Справедливо и оправдано е семейства, включени в окончателния 

списък от предходни години и неполучили жилища, да се подреждат в 

началото на съответната група в списъка на картотекираните 
граждани, ако са подали заявление за картотекиране в срока по чл.7, 

ал.3 и отговарят на условията за настаняване. Ограниченият 

жилищен фонд и амортизацията на същият са основание за 

предложените промени в чл.33 от наредбата. 

Предвид гореизложеното възниква необходимостта от изменение 
и допълнение на Наредба № 17 на Общински съвет Разград за 

условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища. 

Основни цели, които се поставят: 

� Прецизиране на условията и сроковете за настаняване под 

наем в общински жилища на граждани и техните семейства. 

� Прецизиране на условията за прекратяване на наемните 
правоотношения; 

� Прецизиране на условията за продажба на общинските 
жилища. 

� Разширяване възможностите за настаняване на 

правоимащи граждани включени в картотеката. 

Очаквани резултати: 

� Предотвратяване на рисковите от социално изключване на 

граждани с ограничени финансови и социални възможности. 

� Повишаване събираемостта на наемните вноски и 

консумативните разходи за ползване на общинските жилища.  

� Настаняване в общински жилища на по-голям брой 

правоимащи граждани включени в картотеката. 

� Подобряване цялостната дейност по прилагането на 

наредбата 

Финансови и други средства, необходими за прилагане 
измененията на наредбата не са необходими. 
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Съответствие с правата на Европейския съюз: 
� Предложеното изменение и допълнение на Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград е в съответствие с разпоредбите на 

Европейската харта за местно самоуправление. 
Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл.26, 

ал.2 от Закона за нормативните актове бе публикуван на интернет 

страницата на Община Разград на 09.05.2012 г. 
Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл.37, ал.3 от Закона за 

нормативните актове и Указ № 883 от 24.04.1974 г. за прилагане на 

Закона за нормативните актове, Общинският съвет Разград, с 24 гласа 

„ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 3, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема изменения и допълнения на Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, както следва : 

§ 1. В чл.4, ал.2 изречение второ се изменя, както следва: 

„Промени в разпределението и предназначението на жилищата 

по ал.1 могат да се извършват от Общинския съвет съобразно 

потребностите на общината, по предложение на кмета на 

общината.” 

§ 2. В чл.6 се създава се нова ал.4 със следното съдържание: 
„(4) Семействата, включени в окончателния списък от 

предходни години и неполучили жилища, се подреждат в началото на 

съответната група в списъка на картотекираните граждани, ако са 

подали заявление за картотекиране в срока по чл.7, ал.3. 

§ 3. В чл.14 се правят следните изменения и допълнения: 

1. Досегашния текст става ал.1. 

2. Създава се нова ал.2 със следното съдържание 
„(2) По изключение, в едно жилище могат да бъдат настанени 

две семейства, след тяхното изрично писмено съгласие и при спазване 

нормите на чл.13, ал.1 от наредбата.” 

§ 4. В чл.18 се правят следните изменения и допълнения: 

1. В ал.3 думата „удължен” се заменя с „продължен”.  

2. В ал.3 изречение второ се заличава. 

3. Алинея 4 се изменя така:  

„ал.4 В случай, че настанените лица изявяват желание да се 

ползват от предоставената им с ал.2 и ал.3 възможност те 

задължително подават в двумесечен срок, преди изтичане срока на 

настаняване по ал.1 и ал.2, заявление за продължаване на наемното 
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правоотношение, придружено с нова декларация за обстоятелствата 

по чл.5, чл.6, ал.1 и чл.7, ал.2 и съответните писмени доказателства за 

декларираните от тях данни.” 

§ 5. В чл.20 се правят следните изменения и допълнения: 

1. В ал.1, т.1 - Числото „6” се заменя с числото „3”. 

2. В ал.4 се създава изречение 2 със следното съдържание: 
„Жалбата не спира изпълнението на заповедта, освен ако съдът 

разпореди друго.” 

3. Създава се нова ал.6 със следното съдържание: 
„(6) Заповедта по ал.5 може да се обжалва по реда на 

Административнопроцесуалния кодекс. Обжалването не спира 

изпълнението на заповедта, освен ако съдът разпореди друго.” 

§ 6. В чл.32, ал.1, т.3 изразът „след настаняването им” се 
заличава. 

§ 7. В чл.33 се създава се нова ал.4 със следното съдържание: 
„(4) Средствата от продажби на общински жилища се 

изразходват само за ремонт на общински жилища или за закупуване на 

нови.” 

 § 8. Навсякъде в наредбата думата „молба” се заменя със 
„заявление”. 

 § 9. Навсякъде в наредбата изразът „отдел „Общинска 

собственост” се заменя с „отдел „Общинска собственост и 

земеделие”. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7 /седем/ дневен 

срок от приемането му. 

3. Настоящето решение да бъде публикувано в един местен 

вестник. 

Настоящето решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

С Т А Т И Я  2 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Преминаваме към следващата докладна записка по първа точка от 
дневния ред с вх.№263/09.05.2012г. 
 Докладна записка от Иво Борисов Димитров – Общински съветник 

Относно: Даване разрешение на „Общински пазари- Разград „ 

ЕАД гр. Разград да обособи част от предоставения терен на 

Промишлен пазар гр. Разград, за продажба на промишлени стоки и 

птици. 

Заповядайте господин Димитров. 
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Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС, ДСБ”, вносител 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Със свое Решение  №117 от 27.03. удължихме срока за учреденото 

възмездно право за ползване на „Общински пазари – Разград” върху част 
от парцел, който представлява пространството между Лома и сградите на 
бившата търговия на едро и ОМV, а в западния край са сградите на 
„Агрогеометъринженеринг”. Сега е постъпило писмо от изпълнителния 
директор на Общински пазари, с което се моли за даване на разрешение 
там да се обособи част от този терен за продажба на промишлени стоки и 

птици. Така, че аз Ви моля за вашата подкрепа, за да може да бъде 
организиран този пазар за птици и промишлени стоки.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, като вносител на комисията се 
направи предложение и Вие го възприехте там – срока да бъде посочен 

съобразно срока на Решение №117. 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС,ДСБ”, вносител 

Да и го поддържам. Правя това предложение за изменение. Аз поех 

ангажимент да дам докладна записка, но съобразно кратките срокове не 
можах да го сторя. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Може и сега. Няма проблем. 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС,ДСБ”, вносител 

Сега го правя. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Т.е. т.1 от диспозитива на Решението, след птици има следното 

продължение: „за срока по Решение №117 от 2012г.”. 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС,ДСБ”, вносител 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянните комисии по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации и управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол на 
своето съвместно заседание разгледаха докладната записка. Давам думата 
на председателя на Постоянната комисия по собственост госпожа Салим. 
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Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

собственост подкрепи докладната записка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Докато влезе председателя на Постоянната комисия по 

законност Ви давам за въпроси към вносителя, ако има такива. Нека да 
изслушаме председателя на постоянната комисия. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията 
подкрепя докладната записка.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Димитров. Имате ли въпроси към вносителя? Не 
виждам. Становища, предложения за изменение и допълнение на 
докладната записка? Също няма, поради което прекратявам дебатите и 

преминаваме към гласуване. Правното основание съдържа изискване за 
поименно гласуване. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29.05.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   
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19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева Отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф   + 

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 147 

 

С решение на „Общински съвет № 117/27.03.2012 г. е удължен 

срокът на учреденото възмездно право на ползване на „Общински 

пазари-Разград” ЕАД гр. Разград върху част от парцел І/едно римско/ 

в кв. 74 по плана на гр. Разград, с площ 1318 кв.м. при граници: север 

– бул. „Бели лом”, изток – изход от парцел ІІ, запад – сграда на 

„Агрогеометъринженеринг” за организиране на временен пазар за 

промишлени стоки от преместваеми павилиони по схема, одобрена от 

Главния архитект на Община Разград, съгласно чл. 56, ал. 2 от Закона 

за устройството на територията, за 5/пет години. При създаването на 

Промишления пазар поставените павилиони са били 20 броя, но 

поради отказ на наемателите към настоящия момент на терена са 

разположени само 3 броя павилиони. 

В инвестиционната си политика за 2012 г, Съветът на 

директорите при „Общински пазари-Разград” ЕАД гр. Разград 

възнамерява да обособи място за изграждане на пазар за продажба на 

птици и промишлени стоки в частта, която е незаета от павилиони. За 

целта е необходимо да се изгради навес на освободената от павилиони 

територия, както и да се изработят стелажи и да се разположат клетки.  

Пред вид гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23, и 

ал. 2 чл. 22, ал. 1 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 2 от Закона за общинската 

собственост и във връзка с писмо № РД-05-074/09.05.2012 г. на Изп. 

директор на „Общински пазари-Разград” ЕАД,  Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – 1, 
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    Р Е Ш И: 

 

           1. Дава разрешение на „Общински пазари- Разград „ ЕАД гр. 

Разград да обособи част от предоставения терен на Промишлен пазар 

гр. Разград, за продажба на промишлени стоки и птици за срока по 

Решение №117/27.03.2012 г. на  Общински съвет Разград. 

2. Възлага на Изпълнителния директор на „Общински пазари – 

Разград” ЕАД гр. Разград изпълнението на решението по т. 1.  

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

С Т А Т И Я  3 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка по точка първа от дневния ред е с 
вх.№264/09.05.2012г. 
 Докладна записка от Иво Борисов Димитров – Общински съветник 

Относно: Даване на разрешение на „Общински пазари- Разград „ 

ЕАД гр. Разград за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване 
под наем на имот – частна общинска собственост, включен в капитала 

на дружеството. 

 Заповядайте господин Димитров. 
 

Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС,ДСБ”, вносител 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В баланса на „Общински пазари – Разград” ЕАД е включен 

търговски обект – магазин № 49 с площ 11 кв.м., находящ се на Централен 

общински пазар, в гр. Разград на ул. „Марица” № 2. Към настоящия 
момент помещението е свободно и за това ви моля да подкрепите решение, 
с което да дадем разрешение на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. 

Разград да проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на 
стопански помещение в търговски обект с площ 11 кв.м., включен в 
баланса на дружеството за срок от три години за търговски цели. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Отново съвместно заседание на Постоянна комисия по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
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етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и Постоянна комисия по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Господин 

Димитров, заповядайте. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията 
подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Госпожо Салим, комисията по управление на общинска 
собственост. 
 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 Комисията по общинска собственост също със 7 гласа „ЗА”, без 
„против” и без „въздържали се” подкрепи тази докладна записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Имате ли въпроси към вносителя? Давам Ви думата за 
становища, предложения за изменения и допълнения. Ако няма 
прекратявам дебатите и преминаваме към поименно гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29.05.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   
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17. Михаил Парашкевов Тодоров Отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева Отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 148 

 

В баланса на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград е 
включен търговски обект – магазин № 49 с площ 11 кв.м., находящ се 
на Централен общински пазар, в гр. Разград на ул. „Марица” № 2. 

Към настоящия момент помещението е свободно и предстои 

отдаването му под наем, за ползване за търговски цели. 

Пред вид гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

ЗМСМА и чл. 33, ал. 1 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград 

за разрешение за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване под 

наем по реда на чл.34, ал. 1, ал. 2 т. 1 от Наредба № 3 на Общински 

съвет гр. Разград за осъществяване на стопанска дейност на Община 

Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез 
общински предприятия и във връзка с писмо № РД-05-072/07.05.2012 г.  
на Изп. директор на „Общински пазари – Разград”,  Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

    Р Е Ш И: 

 

1. Дава разрешение на „Общински пазари- Разград” EАД гр. 

Разград да проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на 

стопанско помещение, търговски обект магазин № 49, с площ 11 кв.м., 

находящо се на Централен общински пазар гр. Разград на ул. 
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„Марица” № 2, включено в баланса на дружеството, за срок от три 

години, за търговски цели. 

2. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем по т. 1 да се 
проведе при спазване изискванията на чл. 34, ал. 1 и ал. 2 т. 1 от 

Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград за осъществяване на 

стопанска дейност на Община Разград чрез търговски дружества с 
общинско участие и чрез общински предприятия. 

3. Възлага на Изпълнителния директор на „Общински пазари – 

Разград” ЕАД гр. Разград изпълнението на решенията по т. 1 и по т. 2. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

С Т А Т И Я  4 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Четвъртата докладна записка по точка първа от дневния ред е с 
вх.№272. 

 Докладна записка от Денчо Бояджиев – кмет на община Разград 

 Относно: Кандидатстване по Норвежката програма за 

икономически растеж и устойчиво развитие на България.  

Давам думата на заместник – кмета на Община Разград господин 

Цонев от името на вносителя да изрази становище по докладната записка. 
Заповядайте господин Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. 
Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Дейността на общинската администрация в областта на 
здравеопазването е насочена към търсене на съвременни решения за 
подобряване на медицинските услуги на населението от нашия град и 

региона, като се търсят възможности за неговото усъвършенстване така, че 
гражданите и пациентите на Разград и региона да се обслужват в нашия 
град, вместо да търсят такива услуги в други градове.  
В тази връзка бяха направени проучвания и след консултация с експерти в 
областта на медицинското обслужване се достигна до идеята за оценка 
възможностите за изграждане и създаване на Регионален център за образна 
диагностика в нашия град. 

Същността на технологията, която се предлага да бъде добре 
проучена и разработена като решение разбира се, свързано и с търсене 
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възможности за финансово обезпечаване и реализация на тази идея, е 
свързана с използването на съвременни софтуерни решения при 

обработката на образите както и използването на подхода за 
телемедицински консултации при диагностика на случаите. Съвременните 
апарати стандартно поддържат изпращане на генериращ образ в цифров 
модел. Съхраняването на така получените образи премахва почти изцяло 

необходимостта да се използват скъпите принтери за печат върху филмови 

плаки (както и самите плаки) за класическата диагностика върху 

негативоскоп. Това значително понижава себестойността на едно 

изследване. 
Образите могат да се съхраняват и управляват върху компютърни 

дискови системи, което всъщност дава възможност те да бъдат изпращани 

за диагностика в произволна точка на света, стига да има достатъчно 

широка лента за свързаност през интернет канал. Като предварителните 
проучвания показват, че има възможности за разширяване на обхвата на 
телемедицината чрез университетски клиники в Норвегия,  Австрия и 

Москва.  По този начин се създава възможност и условия за обвързване на 
доболничната помощ с РЦОД. Като всеки личен лекар от общината ще 
разполага с най благоприятни условия за използване на центъра. 
В докладната записка са описании основните инвестиции, които са 
необходими за изграждане на такъв Регионален център за образна 
диагностика. Те са сериозни. Свързани са с конвенционални цифрови 

рентгенови апарата, цифров мамограф, цифров апарат за зъбни снимки с 
опция за панорамни такива, ехографа с пълен набор трансдюсери (както за 
възрастни, така и за деца), с доплер за коремни и кардио ехографии,  

ехографа за АГ диагностика с 3D опция, фиброскопа за горна и долна 
ендоскопия и бронхоскоп. Разбира се това е доста амбициозно 

предложение за оборудване на един такъв център за образна диагностика. 
Идеята с тази докладна записка, свързана с проекта за решение е да 

се даде възможност на Община Разград да извърши предварителни 

проучвания и подготовка за изграждане на такъв Регионален център за 
образна диагностика. Както и съгласие на общината да кандидатства по 

Норвежката програма за икономически растеж и устойчиво развитие за 
получаване на финансови средства за изграждането на този център. 

Разбира се необходимия финансов ресурс в размер на 20 000лв., който е 
свързан с разработването на инвестиционния проект, с който бихме могли 

да кандидатстваме по Норвежката програма. 
По време на обсъждане в постоянните комисии стана въпрос за 

Норвежката програма, за схемите, които предстоят да бъдат отворени през 
2012г. и възможностите да се използва схема, която финансира и 

общински здравеопазване. Финансовия ресурс е до 85%, 15% е участие на 
бенефициента. Разбира се това може да се случи тогава, когато бъде 
защитен един такъв проект. Оптималния вариант на инвестицията е до 10 
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млн.лв. или 5 млн.лв. по параметрите на Норвежката програма. В тази 

връзка моля да подкрепите изложения проект за решение. Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря на вносителя. В две постоянни комисии се развихриха 
много сериозни обстойни дебати – в Постоянна комисия по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване и тъй като има необходимост и 

от финансиране и в Постоянна комисия по бюджет, финанси и 

икономическа политика. Първо давам думата на председателя на 
комисията по социална политика. Д-р Апти, заповядайте. 
  

 Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

 С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” постоянната комисия 
подкрепя докладната записка с проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. И председателя на Постоянната комисия по бюджет. 
Заповядайте господин Стоянов. 
 

 Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

 Постоянна комисия по бюджет, финанси и икономическа политика 
прие докладната записка с проекта за решение със 7 гласа „ЗА”, без 
„против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате думата за въпроси към вносителя. Такива бяха 
поставени, особено в социалната комисия. Той отговори, представителя на 
вносителя. Имате възможност да задавате въпроси за изясняване на 
докладната. Има ли желаещи? Становища и изказвания? Заповядайте. 
 

Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

Имам няколко въпроса към вносителя. Най – напред: Кои са 
експертите, направили самото проучване? Другият ми въпрос е: От къде 
ще бъдат обезпечени 20 000лв. за изработването на самия проект? И 

следващ въпрос: Кога е постъпило предложението за изработване на 
инвестиционния проект за създаването на този център? И последен въпрос: 
Каква част от 126 млн. евро са предвидени за функционална област 
здравеопазване? Тъй като господин Цонев спомена 5 млн. евро 

необходими за оборудването на този център. Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други желаещи да зададат въпроси към 

вносителя? Успяхте ли да ги запишете господин Цонев? Не виждам други 
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желаещи. Давам думата на господин Цонев за отговор на поставените 
въпроси. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. 
Уважаеми господин Василев, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Първият въпрос – Кои са експертите? Проведоха се най – малко две 
срещи с представители, медицински специалисти на ДКЦ Разград, на 
болницата и на частните медицински центрове в Разград. Не мога да кажа 
точно колко на брой бяха, но най – малко 5 на брой, на които бяха 
обсъдени възможностите за изграждане на такъв център за образна 
диагностика. В това число и възможностите за взаимодействие с водещи 

клиники и болници като Токуда болница. Даже до колкото си спомням 

беше предложен един договор за взаимодействие между ДКЦ Разград и 

Токуда болница по отношение на обслужване на пациентите, които са с 
такъв тип заболяване и би следвало да бъдат наблюдавани от 
медицинските специалисти. Точно тогава се коментираха възможностите 
за изграждането на такъв център в нашия регион, тъй като пациентите от 
Разград знаете, че пътуват и ходят в другите отдалечени съседни градове, 
когато имат нужда от помощ, специално заболяването, което касае 
обслужването на един такъв център и възможностите за използване на 
финансовия ресурс на Норвежката програма за финансирането на 
изграждането на един такъв център в Разград. 

Разбира се, казах, че амбициозна по начало идеята за едно 

оборудване, което почти пълно изброих, което е наистина оборудване от 
световна класа. И ако това се случи, не знам дали ще има такъв център в 
България, който е комплектован с такова оборудване. Разбира се това е 
оптималния вариант. Но така при обсъжданията на възможностите за 
изграждане на такъв център разбира се най – доброто, което би могло да се 
случи е да се стартира и след това да се надгражда. Така както правим по 

много от нашите проекти, особено по оперативните програми или от 
донорските средства, които привличаме по различните проекти. Защото 

много добре сме наясно, че това не може да се случи изведнъж. 

Затова идеята с тази докладна записка е да се даде възможност на 
общинското ръководство да извърши тези…, тази идея, да я доразработи с 
едни по – подробни проучвания и по отношение на възможностите за 
изграждане и по отношение на възможностите за финансиране в неговия 
по – максимален обем. В момента по точка 4, каква част от тези 126 млн. 

евро, които са планирани по Норвежката програма, не мога да отговоря. 
Знам, че максималния донорски гранд, тука даже казах да ми го извадят, за 
общините, то е за структури, които са свързани с бюджета, е 5 млн.евро. 

Разбира се ние ще се борим, ако евентуално достигнем до такъв проект, за 
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този максимален размер. В крайна сметка колкото ни одобрят, ако изобщо 

ни одобрят. Знаете, че когато се кандидатства по проекти има и рисков 
момент. Не всички кандидатури се одобряват и не всички кандидатури са 
гарантирани за одобрение. Така, че ние ще претеглим риска и от 
предварителните проучвания ще преценим какво бихме заделили от 
бюджета, за да финансираме вече един инвестиционен проект, но само 

тогава, когато ние ще имаме гаранции за по – голям процент успешна 
реализация на един такъв проект. Няма да се хвърлим така в тъмното само 

и само да дадем пари на екип, който да разработи този инвестиционен 

проект. Затова ни са необходими и предварителните проучвания с цел да 
изчистим всички неясни въпроси около кандидатстването по тази 

Норвежка програма, тъй като и схемата още не е отворена. Трябва да бъде 
отворена схемата. А парите от къде ще ги вземем? Имаме в 8 функция 
гласувани по общинския бюджет едни средства за програми и проекти, за 
финансиране и подготовка на програми и проекти, свързани с външното 

финансиране. Така, че евентуално ресурса ще бъде от планираните 
средства по бюджета, колкото и недостатъчни да са те. Мисля, че 
отговорих на повечето въпроси. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,господин Цонев. Допълнителни въпроси или 

уточняващи? 

 

Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

 Беше от кого е постъпило предложение за разработване на самия 
проект. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Няма лице от когото.. Значи аз обясних, че се проведоха срещи, в 
резултат на които се формира тази идея да бъде подадено предложение, 
като се използват възможностите на Норвежката програма. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други въпроси? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Да уточним кой е инициатора тогава на тази ….? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Кмета на общината. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли други въпроси към вносителя? 
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/Реплики в залата/ 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Има ли вече предвидена група за извършване на тези предварителни 

проучвания? И тези 300 кв. къде ще бъдат осигурени като площ? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Заповядайте господин Цонев. 
  

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Няма все още сформиран такъв екип. Аз си мисля, че първо 

представители в този екип трябва да има от нашата болница МБАЛ „Иван 

Рилски”, от ДКЦ и от частните медицински центрове и разбира се водещи 

специалисти от водещите болници от София, а защо не и привлечени 

външни такива. Но екип все още няма сформиран. Задължително ще има 
местни представители. По отношение на 300 кв. имаше различни варианти. 

Възможности евентуално в нашия Диагностично – консултативен център, а 
другата възможност е в една общинска сграда, която е на центъра на града 
и вече има така неангажирани помещения в нея. Това е бившата Свежест. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Което ще стане с решение на общинския съвет, разбира се. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Което разбира се ще стане с решение на общинския съвет. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Заповядайте д-р Велкова. 
 

Г-жа Зоя Велкова – ПП „ГЕРБ” 

Това предложение звучи много добре. Разбира се, че е добре да бъде 
на ниво обслужването на жителите в общината. Само искам да кажа, че аз 
съм участвала в единствена среща, която е проведена с представители на 
Токуда. Значи не беше обсъждано точно това нещо, не ни е представено на 
нас. Да, имаме договор за взаимодействие, но не ни е представено изобщо, 

че се мисли за такова сериозно нещо. Сега само исках да попитам при 

положение, че не ни одобрят, дай боже с максималната сума 5 млн. евро. 

Това означава около 1 500 000 лв. от общото финансиране долу горе. Така 
ли става? И освен това знам, че това нещо трябва да бъде изградено до 

2016г. Така поне пише. Значи предвидила ли е общината как ще 
съфинансира този проект? Това е доста сериозно като сума. Предвиден ли 

е този център, как след, дай боже да бъде изграден, как ще се самоиздържа 
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все пак? Нали това е важно, защото това е доста сериозна апаратура. Освен 

това, освен за специалистите се иска и поддръжка. Значи казва се 
евентуално за обвързване на доболничната помощ, в смисъл включване на 
РЗОК, обаче ще бъде ли достатъчно финансирането? Има неща, които не 
се включват в това финансиране. Нали доста е сериозно. То не е въпроса 
само да го изградим. И във връзка с това само да кажа за този пет скенер, 

който разбира се идеално ако стане, въпреки, че е дадено като опция, но 

просто да запозная и общинските съветници, че в България има два такива 
скенера – единият е в Александровска болница, единия е във Варна в 
момента. И проблема е, че не работят с пълен капацитет, тъй като 

изотопите, с които работят апаратите са много скъпи и те се внасят с 
чартърни полети. За да се достави изотоп в София самолета лети да 
Австрия, а втория ПЕТ скенер в България, който е във Варна получава 
консумативи от Унгария. Консумативите които пристигат могат да се 
използват в рамките на 24 часа. Т.е. долу горе в рамките на един работен 

ден и трябва да се използват… Значи тук в информацията, която чета 8 

пациента на ден, т.е. трябва да се осигури, нали, като се построи това нещо 

трябва да може да се използва и да се издържа. И последно по въпроса за 
специалистите. Да, наистина може да се използва и телемедицина, но 

примерно специално за ПЕТ скенера първо лекуващия онколог, тъй като 

това е апаратура, която е много прецизна най – вече в областта на 
онкологията за диагностика и проследяване на лечението. Първо 

лекуващия онколог изпраща пациентите с направление и след това обаче в 
Александровска болница медицинска комисия преценява дали болния е 
подходящ именно за това изследване. В България в момента пациентите 
плащат 3 000лв. за изследване. В Турция около 5 000лв., в Германия около 

2 000 евро. Нали, просто за такова сериозно нещо трябва да помислим как 

ще се финансира това нещо. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Д-р Велкова, то е сложен за в бъдеще, може да се мисли за такова за 
в бъдеще. 

 

Г-жа Зоя Велкова – ПП „ГЕРБ” 

Да. Да. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Няма да бъде обект на първоначалната идея, а за в бъдеще. Ако това 
се случи, значи след време възможности за надграждане примерно казано. 

Не още в самото начало. А по отношение на съфинансирането. Сега първо 
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нещата ще се изяснят ако стигнем и разработим вече инвестиционен 

проект. След като направим предварителните проучвания, пак повтарям, и 

стигнем до убеждението, че имаме шансове тогава ще започнем да 
разработваме инвестиционния проект. За да стигнем до инвестиционния 
проект, този екип от специалисти, който ще ни помогне да направим 

предварителните проучвания явно ще стане с.., това ще стане с общо 

решение на този екип от специалисти. Той ще прецени до къде и как бихме 
могли да постигнем развитието на тази идея. Тогава ще отидем и към 

инвестиционния проект, който инвестиционен проект ще даде всички тези 

решения, за които говорим в момента, в това число и как ще се осигури 

общинското финансиране. Защо не и с публично частно партньорство? 

Защо трябва само общината да участва? Значи могат да се намерят форми. 

Вчера при мене идваха от банкова институция. Има съвременни форми и 

банковите институции също искат да участват. Така, че има възможности 

стига да стигнем до там, т.е. да получим 10 млн.лв. Защо общината да не 
намери 1 500 000лв. срещу 10 по някакъв начин. В момента те не са 
осигурени разбира се. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други въпроси към вносителя? Заповядайте 
госпожо Орешкова. 

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Въпросът ми е: Има ли срокове до кога може да се кандидатства по 

тази програма, тъй като разбрах, че тя още не е отворена. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Не мога да ви отговоря, защото наистина не е отворена. Очаква се да 
бъде отворена до септември месец и тогава ще бъда наясно с тези неща.  

/Общински съветник Надежда Радославова не говори на микрофон, 

поради което нейното изказване не може да бъде отразено в Протокола./ 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Е, аз сгреших. Сигурно месец юни е. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Някой искаше думата. Заповядайте ,господин Василев. 
 

Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

Само леко разяснение да направя. Тази програма едно, че не е 
отворена още, а няма и конкретен оператор по нея, както и бенефициенти. 

Така също мога да ви кажа и сумата, която е планирана – тя е в размер на 
13 000 000 евро. Благодаря. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Но това е за тази година. Колеги, има ли желаещи да изразят 
становище по докладната? Предполагам с въпросите приключихме. 
Предложения за изменения, за допълнения?  

 

Г-н Петко Стоянов – ПП „БСП” 

Аз искам да направя само едно уточнение. Понеже госпожа Велкова 
спомена цифрата милион и нещо за самофинансиране на проекта. По 

изчисления 15% от максималната одобрена стойност която би била 5 млн.  

е 750 000 лв. благодаря.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Евро. 

 

/Реплики в залата/ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Пак толкова. Значи уточни се, че евентуалното съфинансиране от 
страна на общината ще бъде около 1 500 000 лв. Така. 

Има ли други желаещи? Очевидно много е важен този въпрос. 
Заповядайте, госпожо Орешкова. 

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ”  

Имам предложение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. 
 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Във връзка с многото възникнали въпроси по отношение на 
отварянето на самата Норвежка програма, бенефициенти кои ще бъдат, 
както разбрах няма и проблем със сроковете. Предлагам на основание 
чл.81 ал.1 т.2 докладната да бъде отложена. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Направено е процедурно предложение на основание чл.81 ал.1 т.2 от 
нашия Правилник докладната да бъде отложена за следващо заседание.  

Има ли други предложения и допълнения по докладната записка? 
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Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ”  

Може ли да допълня само нещо? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Заповядайте. 
 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ”  

Значи предлагам това отлагане, за да може да се доуточнят някои 

факти по отношение на внасянето на докладната, за да стане тя малко по 

коректна и ясна. И съответно ние да можем да си изготвим определена 
позиция по тази докладна. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, това е задължително. Като влезе в комисии ще се изиска, защото 

тя отново ще бъде, ако се приеме вашето предложение отново ще бъде 
предложена на съответните постоянни комисии. 

Има ли други желаещи? Не виждам желаещи. Прекратявам дебатите. 
Изчаквам писменото предложение на госпожа Орешкова за отлагане  на 
докладната записка, което ще бъде по реда на нашия Правилник първо 

прогласувано. Благодаря.  
Уважаеми колеги, преминаваме към гласуване. Подлагам на 

гласуване предложението на общински съветник Милена Орешкова, 
направено на основание чл.81 ал.1 т.2 от Правилника, който текст гласи: 

гласуването се извършва по следния ред: т.2 е предложение за отлагане за 
следващо заседание . Предложението е цялата докладна записка да се 
отложи. Моля гласувайте по направеното предложение. 

 

С 12 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” – 12, направеното 

предложение за отлагане на докладната записка не се приема. 

 

Преминаваме към гласуване на докладната записка в нейната цялост. 
Моля гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 149 

 

През месец юни 2012 г. предстои отварянето на Норвежка 

програма за икономически растеж и устойчиво развитие на България, 

за която са осигурени 126 милиона евра. За кандидатстване по 

програмата следва да се разработи инвестиционен проект и подготвят 

документи за участие. Постъпило е предложение за разработване на 
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инвестиционен проект за създаване на Регионален център за образна 

диагностика / РЦОД /. Създаването на такъв център ще доведе до 

изграждането на  съвременен център за образна диагностика, който ще 
бъде оборудван с апарати за генериране на образи, съхраняващи 

данните в цифров вид и анализирани и оценявани от  разстояние от 

високо квалифицирани специалисти.  

Същността на технологията е в използването на съвременни 

софтуерни решения при обработката на образите, както и 

използването на подхода за телемедицински консултации при 

диагностиката на случаите.   
Основните видове инвестиции за изграждане на РЦОД включват 

апаратура за диагностика : КТ (128 slices), 2 конвенционални цифрови 

рентгенови апарата, 1 цифров мамограф, цифров апарат за зъбни 

снимки с опция за панорамни такива, 2 ехографа с пълен набор 

трансдюсери (както за възрастни, така и за деца), с доплер за коремни 

и кардио ехографии,  2 ехографа за АГ диагностика с 3D опция, 2 

фиброскопа за горна и долна ендоскопия, 1 бронхоскоп.   Опционално 

при бъдещо развитие могат да се осигурят : ЯМР и ПЕТ, апаратура за 

съхранение на образи,  1 сървър със съответния софтуер, 1 дисков 

масив, 2 работни станции с диагностични монитори 2 робота за 

печатане на дискове с образни изследвания (за пациентите), 
комуникационни устройства и интернет канал със защитена 

комуникация софтуер за PACS.  

Предвид гореизложеното, както и на основание чл. 21, ал.1 , т. 23 

от ЗМСМА, Общински съвет Разград, със 17 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – 12, 

 

Р  Е  Ш  И  : 

 

1. Дава съгласие за извършване от Община Разград на 

предварителни проучвания и подготовка за изграждане на  

Регионален център за образна диагностика / РЦОД /. 

2. Дава съгласие Община Разград да кандидатствува по 

Норвежката програма за икономически растеж и устойчиво развитие 
за получаване на финансови средства за изграждане на РЦОД. 

3. Възлага на кмета на Община Разград да обезпечи средства по 

бюджета в размер до 20 000 /двадесет хиляди/ лв за изработването на 

инвестиционен проект за изграждане на  РЦОД и подготовка на 

документите за кандидатстване по програмата. 

Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

С Т А Т И Я  5 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка по точка първа от дневния ред е с 
вх.№273. 

Докладна записка от Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Относно: Приемане на Общинска стратегия за развитие на 

социалните услуги 2012 – 2016 г. в Община Разград. 

 

Преди да дам думата на вносителя да представи докладната записка, 
уведомявам колегите общински съветници, че с решение на постоянните 
комисии не сме раздавали размножения вариант екземпляр от Общинската 
стратегия, поради големия обем. Тя беше на разположения в звеното. В 

момента също се намира ту. Който желае може да ползва екземпляра. 
Давам думата на господин Цонев като представител на вносителя.  
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

С промените в Закона за социално подпомагане и Правилника за 
прилагане на Закона, областните управители организират разработването 

на стратегии за развитие на социалните услуги на областно ниво въз 
основа на анализ на потребностите от социални услуги във всяка община 
на територията на областта. 

 На заседание на Областния съвет за развитие на Област Разград е 
утвърдил Стратегия за развитие на социалните услуги в Област Разград за 
периода 2011 – 2015 г. 

В резултат на утвърдената Областна стратегия, Кметът на общината 
организира разработването на общинска такава. 

В изпълнение на нормативните документи, в периода от месец 

ноември 2011 г.  до февруари 2012 г., екип от представители на общинска 
администрация, на доставчиците на услуги, Дирекция “Социално 

подпомагане” гр. Разград и Обществения съвет по чл.35 от Закона за 
социално подпомагане, разработи Стратегия за развитие на социалните 
услуги в община Разград за периода 2012 – 2016 г. 

Стратегията е документ, който има за цел да реализира ресурса и 

капацитета, с който към настоящия момент се изпълнява социалната 
политика на територията на нашата община. Същностна част на 
стратегията са представените стратегически цели, свързаните с тях 

конкретни цели, дейностите за тяхното изпълнение, резултатите и 

индикаторите за оценка на постигнатите резултати. В статегията са 
планирани конкретни социални услуги за всички възрасти и уязвими групи 

и е фокусирана в по-голяма степен върху децата, хората с увреждания и 

старите хора.  
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Стратегията е отворена като периодически могат да се правят 
промени в нейното съдържание, съобразно възникнала необходимост. 
Както каза госпожа Цанева стратегията е на разположение на общинските 
съветници в стая №505 в Звеното за обслужване на общинския съвет и е 
публикувана в сайта на Община Разград в раздел Общински съвет, който е 
достъпен и всички граждани могат да се запознаят с него.  

На вашето внимание е проект за решение, свързан с приемане на 
Общинска стратегия за развитие на социалните услуги в Община Разград 

за периода 2012 – 2016г. благодаря за вниманието. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Давам думата на председателя на 
Постоянната комисия по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване да ни уведоми за дебата в неговата комисия. 
 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” постоянната комисия 
подкрепя докладната записка с проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви д-р Апти. Имате ли въпроси към вносителя? 

Становища и изказвания? Прекратявам дебатите и преминаваме към 

електронно гласуване на докладната записка. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 150 

 

В изпълнение на чл. 36б от Правилника за прилагане на Закона 

за социално подпомагане, в периода от месец ноември 2011 г.  до месец 

февруари 2012 г., екип от представители на общинска администрация,  

представители на доставчиците на услуги, Дирекция “Социално 

подпомагане” гр. Разград и Обществения съвет по чл.35 от Закона за 

социално подпомагане, разработи Стратегия за развитие на 

социалните услуги в община Разград 2012 – 2016 г.  
Стратегията е документ, който има за цел да анализира ресурса 

и капацитета, с които към настоящия момент се изпълнява 

социалната политика на територията на община Разград Същностна 

част на стратегията са представените стратегически цели, свързаните 
с тях конкретни цели, дейностите за тяхното изпълнение, резултатите 
и индикаторите за оценка на постигнатите резултати. В нея са 

планирани конкретни социални услуги за всички възрасти и уязвими 
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групи и е фокусирана в по-голяма степен върху децата, хората с 
увреждания и старите хора.  

Стратегията има отворен характер, като промени по 

съдържанието й могат да се внасят, когато възникне доказана 

необходимост. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал.1, т.12 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 19, 

ал.2 от Закона за социално подпомагане и чл. 36б от Правилника за 

прилагане на Закона за социално подпомагане, Общински съвет 

Разград, с 18 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

  

РЕШИ: 

 

1. Приема Общинска стратегия за развитие на социалните 
услуги в община Разград 2012 – 2016 г.  

2. Възлага на Кмета на община Разград да актуализира 

Стратегията при възникване на необходимост и ежегодно да изготвя и 

предлага за приемане от Общински съвет Разград Годишен план за 

действие по изпълнение на Стратегията. 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 

/Общинската стратегия за развитие на социалните услуги в 

Община Разград (2012 - 2016) е приложена към протокола и е 
неразделна част от него./ 

 

С Т А Т И Я  6 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Преминаваме към разглеждане на следващата докладна записка с 
вх.№274. 

Докладна записка от Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Относно: Приемане на Годишен план за развитие на социалните 
услуги за 2013 г. за община Разград. 

 

 Давам думата на представителя на вносителя заместник – кмета на 
общината господин Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Благодаря. 
Уважаема госпожо Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 
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 В изпълнение на приетата стратегия за развитието на социалните 
услуги в община Разград, ежегодно общинската администрация 
разработва, а общинския съвет приема годишни планове за действие. 
 На вашето внимание е проект за решение с приложение Годишен 

план за действие по изпълнение на Стратегията за социално подпомагане 
за планов период 2013г. виждате, че в индикативната таблица, която е пред 

вас са заложени 24 броя дейности, които са свързани с обхвата на 
социалните услуги, които предлагаме да бъдат включени в тази програма. 
Доста разширена дейност в социалното направление. В индикативната 
таблица са посочени и източници на финансиране. Основно от това са 
делегирани от държавата дейности, общинско финансиране чрез 
общинския бюджет по Оперативните програми, предимно „Развитие на 
човешките ресурси”, по програми финансирани от Министерството на 
труда и социалната политика и Министерството на здравеопазването и 

други донорски средства, като основните изпълнители по отношение на 
тези социални дейности са Община Разград, Неправителствени 

организации, които са свързани с предоставянето на социалните услуги. 

Това са сдружение „Жанета”, сдружение „Център на НПО в Разград”, 

сдружение „Център за подкрепа на жени – с.Стражец”, сдружение 
„Младежки форум 2001 - Разград”, Ромска организация „Кармен” и 

„Акансу” ООД гр.Разград, който е свързан с една обществена трапезария, 
която се предлага в рамките на 50 потребителя. 
 Много подробно са описани дейностите, услугите, чрез тези 

дейности, които ще бъдат предоставени, както казах и източниците на 
финансиране и отговорните изпълнителни лица. Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря на вносителя. Давам думата на председателя на 
постоянната комисия по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване д-р Апти. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря. С 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” 

постоянната комисия подкрепя докладната записка с проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Имате ли въпроси към вносителя? Становища? 

Изказвания? Не виждам желаещи. Прекратявам дебатите и преминаваме 
към електронно гласуване. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 
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№ 151 

 

В съответствие с утвърдената Стратегия за развитие на 

социалните услуги в Област Разград (2011 – 2015 г.) се разработва 

Общинска стратегия за развитие на социалните услуги (2012-2016 г.) в 

община Разград. 

За изпълнение на Стратегията ежегодно общинските съвети 

следва да приемат Годишни планове за развитие на социалните услуги 

на общинско равнище, след съгласуване с Дирекция „Социално 

подпомагане” гр. Разград и Обществения съвет сформиран на 

основание чл. 35 от Закона за социално подпомагане. 
Годишните планове за действие се предоставят на 

Изпълнителния директор на Агенцията за социално подпомагане чрез 
Регионалната дирекция за социално подпомагане Представен е 
Годишен план за развитие на социалните услуги за 2013 г., който е 
съгласуван с Дирекция „Социално подпомагане” гр. Разград и 

Обществения съвет по чл. 35 от Закона за социално подпомагане. 
Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал.1 т.12 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 19, ал. 2 и ал. 3 от Закона за социалното 

подпомагане и чл. 36б, ал. 4 от Правилника за прилагане на Закона за 

социално подпомагане, Общински съвет Разград, с 21 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

Приема Годишен план за развитие на социалните услуги за 2013 

г. за община Разград – приложение към настоящото решение. 
 Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 
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Годишен план за действие по изпълнението на Общинската стратегия за развитие на социалните услуги в община Разград за 2013 година. Изготвен на 

основание Чл. 36б(4) от Правилника за прилагане на закона за социално подпомагане                                                                  
Община Разград           Планов период 2013 година 

№ Вид дейност / услуга / 

мярка 

Описание на дейността (какво е 
планирано за периода) 

Местоположение 
(нас.място) 

Времеви график за 2013 г.  Финансиране 
(източник, сума) 

Изпълняваща 

организация, 

отговорник 

Месец 

1-3 

Месец  

4-6 

Месец 

7-9 

Месец 

10 -12 

          

 ДЕЙСТВАЩИ - Социални услуги  - на територията на община Разград 

1. Център за социална 

рехабилитация и 

интеграция (ЦСРИ)  

гр. Разград  

капацитет 45 места 

Медицинска и социална 
рехабилитация, консултации – 

социални, правни, здравни, 

психологически, трудотерапия; 
умения за самостоятелност. 

град Разград х х х х Делегирана 
държавна 
дейност  
104 760 лв. 

Община Разград 

 

2. Център за обществена 

подкрепа (ЦОП) гр. 

Разград  

капацитет 45 места 
 

Социални услуги предназначени 

за деца и семейства с цел 

предотвратяване на изоставянето 

на децата и настаняването им в 
специализирани институции, 

превенция на насилието и 

отпадане от училище, 
деинституционализация и 

реинтеграция на деца, обучение в 
умения за самостоятелен живот и 

социална интеграция на деца от 
институции, консултиране и 

подкрепа на семейства в риск, 

оценяване, обучение и подкрепа 
на приемни родители и 

осиновители, консултиране и 

подкрепа на деца с поведенчески 

проблеми и прояви. 

град Разград х х х х Делегирана 
държавна 
дейност  
115 470 лв. 
 

Община Разград, 

предоставено за 
управление на СНЦ 

„Жанета” 

 

3. Център за 

настаняване от семеен 

тип (ЦНСТ) № 1 и № 

2 гр. Разград 

капацитет 2х10 места 

Комплекс от социални услуги, 

резидентен тип, които се 
предоставят в среда, близка до 

семейната. 

град Разград х х х х Делегирана 
държавна 
дейност  
145 100 лв. 

Община Разград 

 

4. Дневен център към 

ДМСГД гр. Разград  

капацитет 20 места 

Рехабилитация, физиотерапия, 
работа с психолог, логопед, 

педагог, сеанси по релационна 
психомоторика, медикаментозно 

град Разград х х х х В рамките на 
предоставения от 
МЗ бюджет на 
Дневния център 

Дневен център към 

ДМСГД 
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лечение, физикална терапия. към ДМСГД  

5. Домашен социален 

патронаж гр. Разград 

капацитет 455 места 

Предоставяне на храна, 
комунално-битови услуги, помощ 

в домакинството, здравна и 

медицинска грижа и други. 

град Разград х х х х Общински 

бюджет – 

собствени 

средства  
446 000 лв. 

Община Разград 

 

6. Обществена 

трапезария – по 

проект финансиран от 

АСП 

капацитет 50 

потребители 

Осигуряване на безплатна храна 
на хора с много ниски доходи 

или, които са без доход. 

град Разград х х - х МТСП, Фонд 

Социално 

подпомагане 
 

Община Разград 

 

7. Обществена 

трапезария – по 

проект финансиран от 

АСП 

капацитет 50 

потребители 

Осигуряване на безплатна храна 
на хора с много ниски доходи 

или, които са без доход. 

град Разград х х - х МТСП, Фонд 

Социално 

подпомагане 
 

АКАНСУ ООД  

гр. Разград 

8. Услуги в домашна 

среда, /по проект 

ОПРЧР/ 

брой места 100 

Дейности за лична помощ, в това 
число и дейности с медико-

социална насоченост;  
Дейности за социална подкрепа и 

социално включване; 
Комунално-битови дейности. 

Община Разград  

х 

 

 

х 

 

 

х 

 

 

х 

 

Финансира се по 

ОП „Развитие на 
човешките 
ресурси” 

„Помощ в дома”,  

250 000 лв. 

Община Разград 

 

9. ЦСРИ гр. Разград /по 

проект/  

капацитет 50 места 

Комплекс от социални услуги за 
представителите на целевите 
групи от област Разград, 

ориентирани към 

индивидуалните нужди на 
потребителите. 

гр. Разград х х х х По проект Сдружение „Център 

на НПО в Разград” 

 

10. ЦСРИ за възрастни 

хора  по проект 

капацитет 40  места 

Консултации, посредничество, 

обучение и развитие; осигури 

достъп до основни услуги и 

защита на права; предостави 

непосредствена и спешна 
социална подкрепа. 

с. Стражец х х х х По проект Сдружение „Център 

за подкрепа на жени – 

с. Стражец”  

 

11. ЦСРИ за деца / 

Консултативен 

център за млади 

правонарушители гр. 

Разград /по проекти/ 

Рехабилитация, социално–правни 

консултации, образователно и 

професионално обучение и 

ориентиране, изготвяне и 

осъществяване на индивидуални 

гр. Разград х х х х По проект Сдружение 
„Младежки форум 

2001 - Разград”  
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капацитет 20 места програми за социално включване. 
12. Майчин център гр. 

Разград – по проекти 

капацитет 20 места 

Консултации, посредничество, 

обучение и развитие; осигури 

достъп до основни услуги и 

защита на права; предостави 

непосредствена и спешна 
социална подкрепа. 

гр. Разград х х х х Финансиране по 

проекти 

СНЦ „Женска 
Независима Ромска 
Организация -  
Кармен” - гр. Разград 

 

13. Дом за стари хора с 
отделение за лежащо 

болни (ДСХ с ОЛБ) 

гр. Разград (ДДД) 

капацитет 80 места 

Консултиране; 24-часово 

обгрижване; Рехабилитация; 
Терапия; Групова работа; 
Информиране. 

гр. Разград х х х х Делегирана 
държавна 
дейност  
429 520 лв. 

Община Разград 

 

14. Дом за възрастни хора 

с деменция  (ДВХД) 

гр. Разград (ДДД) 

капацитет 60 места 

Задоволяване на основните 
жизнени и здравни потребности  

на настанените лица. 
Гарантиране на необходимите 
условия за живот и достойно 

съществуване. Консултиране; 24-

часово обгрижване; 
Рехабилитация; 
Терапия; Групова работа; 
Информиране. 

гр. Разград х х х х Делегирана 
държавна 
дейност  
426 600 лв. 

Община Разград 

 

15. Дом за деца с 
умствена 

изостаналост  (ДДУИ) 

с. Просторно, общ. 

Разград (ДДД) 

капацитет 40 места 

Задоволяване на потребностите 
на настанените деца и младежи. 

Гарантиране на необходимите 
условия за живот и достойно 

съществуване. Консултиране; 24-

часово обгрижване; 
Рехабилитация; 
Терапия; Групова работа; 
Информиране. 

с. Просторно, 

община Разград 

х х х х Делегирана 
държавна 
дейност  
278 080 лв. 

Община Разград 

 

16. Дом за медико-

социални грижи за 

деца (ДМСГД) гр. 

Разград (ДДД) чрез МЗ 

Задоволяване на основните 
жизнени и здравни потребности  

на настанените деца.   

гр. Разград х х х х В рамките на 
предоставения от 
МЗ бюджет  

ДМСГД гр. Разград 

17. Превантивно-

информационен 

център (ПИЦ) гр. 

Разград (ДДД) 

Превантивна корекционно - 

възпитателна дейност сред 

малолетни и непълнолетни. 

гр. Разград х х х х Делегирана 
държавна 
дейност  
 

Община Разград 

 

18. Кризисен център с. 
Стражец по проекти 

Подслон, здравна грижа, 
социални и психологически 

с. Стражец х х х х Делегирана 
държавна 

Сдружение 
„Младежки форум 
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капацитет 10 места консултации и подкрепа. 
Юридически консултации. 

дейност  
72 100 лв. 

2001 - Разград”  

19. Защитено жилище 
(ДДД) -  капацитет 6 

места 

Осигуряване на резидентна грижа 
за младежи с увреждания и 

предотвратяване настаняването 

им  в специализирани институции 

за възрастни. 

с. Просторно, 

община Разград 

х х х х Делегирана 
държавна 
дейност  
35 376 лв. 

Община Разград 

 

20. Дневен център за 

възрастни хора с 
увреждания гр. 

Разград (ДДД) -  

капацитет 30 места 

Дневни и почасови грижи  

Медицинска и социална 
рехабилитация. 

гр. Разград х х х х Делегирана 
държавна 
дейност  
157 320 лв. 

Община Разград 

 

21. Здравни медиатори 

Общинска дейност, 

подкрепяна от МЗ – 1 

здравен медиатор 

Посредничество за достъп до 

здравни услуги в ромските 
общности; Профилактика за деца 
и възрастни; Участие в превенция 
на изоставянето; Дейности в 

подкрепа на майчинството. 

с. Раковски, община 
Разград 

х х х х Общинска 
дейност, 
подкрепяна от 
МЗ 

Община Разград 

22. Трудови медиатори 

Общинска дейност, 

подкрепяна от АЗ – 1 

трудов медиатор 

Посредничество за достъп до 

трудовия пазар, професионално 

ориентиране, квалификация, 
преквалификация, ограмотяване, 
курсове и др. 

гр. Разград х х х х Общинска 
дейност, 
подкрепяна от 
АЗ 

Община Разград 

23. Център за ранна 

превенция /по Проект 

„Социално включване”/ 

капацитет 40 

потребители 

Медицински, социални, 

психологически консултации, 

родителски умения за грижа за 
деца с увреждания. 

Община Разград х х х х Финансира се със 
заем от 
Международната 
банка за 
възстановяване и 

развитие 

Община Разград 

24. Общностен център за 

деца и семейства /по 

проект по Проект 
„Социално включване”/ 

Капацитет - 240 /20 

потребители, средно 

месечно/ 

Комбинация от консултативни и 

подкрепящи услуги, с услуги за 
директна грижа за деца; здравни 

услуги. 

Обучение на 3 здравни медиатора 
по Проект „Социално включване” 

Община Разград х х х х Финансира се със 
заем от 
Международната 
банка за 
възстановяване и 

развитие 

Община Разград 
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С Т А Т И Я  7 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка по нашия дневен ред е с вх.№275. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Относно: Обявяване на имот – публична общинска собственост за 

частна общинска собственост и даване съгласие за присъединяване на 

част от него към съседен имот, частна собственост. 

 

 Давам думата на представителя на вносителя заместник – кмета господин 

Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Благодаря. 
Уважаема госпожо Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 Постъпило е искане от „ДДГ - Агро” ЕООД за изменение на 
регулационния план на част от квартал 31 на с. Киченица, с което 

дружеството предлага да се заличи от плана предвидената и 

нереализирана задънена улица /тупик/, поради отпаднала необходимост. 
Съгласно действащия план тази улица е трябвало да обслужва един 

урегулируем поземлен имот, който е закупен като съседен на 
притежавания от това дружество имот. Т.е. дружеството става собственост 
на два имота, единият от който се обслужва от тази улица тупик. И тя 

всъщност губи своето предназначение като такава. 

Предложението е разгледано от общинската администрация и от 
общинския експертен съвет по устройство на територията, при което е 

установено, че наистина това са фактическите обстоятелства и че е 

възможно след решение на общинския съвет да бъде променен статута на 
улицата от публична в частна и евентуално тя да бъде продадена на 
собственика на двата съседни имота. В тази връзка е и предложението 

като проект за решение за обявяване на имот от 1063 кв. метра какъвто е 
тази улица, от публична в частна, и след влизане в сила на това решение 
на общинския съвет да се извърши промяна на регулационния план на с. 
Киченица, като по смисъла на Закона за устройство на територията тази 

улица или този вече имот стане предаваема част от съседния имот и по 

този начин ще се даде възможност за подкрепа на инвестиционните 
намерения на това търговско дружество по отношение на окрупняването 

вече на трите имота в един цял за своя сериозна инвестиция. Това е 
желанието и в такъв дух е и проекта на решението. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря господин Цонев. Три постоянни комисии разгледаха 
докладната записка. На съвместно заседание Постоянна комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация и следприватизационен 

контрол и Постоянна комисия по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка 
с неправителствени организации и Постоянна комисия по устройство и  

развитие на територията, транспорт на Общината. Давам думата на господин 

Димитров относно постоянната комисия по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепя 
проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, комисията по управление на общинска 
собственост. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията 
подкрепи докладната записка и проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, комисията по ТСУ. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Със 7 „ЗА” и „въздържали се” – 1 комисията подкрепя докладната 
записка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Има ли 

въпроси? Не виждам желаещи. Давам Ви думата за становище и изказвания. 
Няма желаещи. Прекратявам дебатите. Тъй като се касае за преобразуване на 
статут на имот - общинска собственост от публична в частна изискуемото 

мнозинство, съгласно разпоредбите на Закона за общинската собственост е, в 
нашия случай, 22 общински съветници. 3/4. 2/3 извинявам се. Преминаваме 
към поименно гласуване на докладна записка №275. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29.05.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
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1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева Отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 152 

 

 Изработен е проект за изменение на регулационния план на част 

от квартал 31 на с. Киченица, който предвижда обособяването на УПИ 

ХІХ от отредената за задънена улица площ от 1063 кв. метра. 

Предвиденият по уличнорегулационния план тупик  от О.Т. 88 до О.Т. 

90 не е реализиран. Отпаднала е необходимостта от него. След 

отпадането на необходимостта от тази улица, отреденият за нея терен 

престава да има предназначението по чл. 3, ал. 2, т. 1 от Закона за 
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общинската собственост – публична общинска собственост и може да 

бъде обявен от Общинския съвет за частна общинска собственост. 

Одобряването на проекта следва да се извърши по предвидения в 

Закона за устройство на територията ред от Кмета на Община Разград, 

след приемане решение от Общинския съвет за преобразуване на 

публичната общинска собственост в частна такава. 

Градоустройствените норми налагат след влизане в сила на заповедта 

за одобряване на изменението на плана за регулация от 

новообразувания УПИ ХІХ да се придаде към УПИ VІ по реда на чл. 

15, ал. 3 от ЗУТ площ с 390 кв. метра, за да се осигурят необходимите 3 

метра отстояние до съществуваща законно построена сграда.  

На основание гореизложеното и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл. 134, ал. 2, т. 6 от 

Закона за устройство на територията и чл. 6, ал. 1 и ал. 3 от Закона за 

общинската собственост, чл.3, ал. 2 и чл. 32, ал. 3 от Наредба № 2 за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост,  Общинският съвет Разград, след поименно гласуване,  с 27 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р  Е  Ш  И  : 

 

1.  Обявява имот, представляващ част от терен с площ 1063 кв. 

метра, с координати на граничните точки: 1 - 4728428.380 9526158.810; 2 -

4728428.420 9526168.510; 3 - 4728413.196 9526199.906; 4  -  4728406.855 

9526199.963; 5 – 4728406.282 9526199 и 6 – 4728406.356 9526157.335, който по 

проекта за изменение регулационния план на част от квартал 31 на с. 
Киченица представлява УПИ ХІХ- за имот – частна общинска 

собственост. 

2.  След влизане в сила заповедта за одобряване проекта за 

изменението на регулационния план на част от квартал 31 на с. 
Киченица, с който се създава  УПИ ХІХ – общинска частна 

собственост, да се измени вътрешната регулационна линия между 

УПИ ХІХ и УПИ VІ, като от УПИ ХІХ се придаде към УПИ VІ площ с 
390 кв. метра по реда на чл. 32 от Наредба № 2 за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

4. Кметът на Община Разград да предостави решението на Службата 

по геодезия, картография и кадастър гр. Разград и отдел „Териториално и 

селищно устройство” в Община Разград за сведение и изпълнение.  
Настоящето решение подлежи на оспорване по реда и в сроковете по 

АПК и ЗУТ пред Административен съд Разград. 
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С Т А Т И Я  8 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата по ред докладна записка е с вх.№276. 

 Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев – зам.-кмет на 
Община Разград. 

 Относно: Определяне обема дървесина от Общинския горски фонд за 

предоставяне на общински структури, пенсионерски клубове, читалища, 

ветерани от войните и други социални групи за 2012 г. 
 Давам думата на вносителя. 
 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря. 
 Уважаема госпожо Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 Община Разград ежегодно след Решение на Общинския съвет организира 
добива и доставката на дървесина за задоволяване нуждите на общински 

структурни звена, пенсионерски клубове, читалища, ветерани от войните и 

други социални групи, Като това е регламентирано в  чл.26а от Наредба № 14 

на  Общински съвет Разград. 

Постъпили са заявления за отпускане на дървесина за 2012г., които са 
обобщени от секретаря на общината, като общият размер на заявките е от 1830 

куб.м. дървесина. В тази връзка е проекта за решение, който е на вашето 

внимание за предоставяне на всички заявили структурни звена – 31 на брой, 

подробно описани в т.1, на съответния обем дървесина общо 1830 

пространствени куб.м. Като т.2 касае разходите  за добив, транспорт на 
дървесината определени по ценоразпис на ОП”Разградлес” в размер на 18,70 

лв. и се заплащат за сметка на всички звената с изключение на лицата по 

т.т.1.12, 1.13. Това са ветераните от войните и военно инвалидите и военно 

пострадалите. Единствено за тях всичко ще бъде безплатно. Завърших. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. Докладната записка се разгледа в съвместно 

заседание на постоянни комисии по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол и Постоянна комисия по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации и 

самостоятелно заседания на Постоянна комисия по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство. 

Давам думата на председателя на постоянна комисия по законност 
господин Димитров. Заповядайте. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 
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С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепя 
проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Давам думата на госпожа Салим, комисията по управление на 
общинска собственост. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Салим и председателя на Постоянната комисия по 

селско, горско стопанство. Заповядайте.  
 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря. 
Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 

На 18.05 Постоянната комисия по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство разгледа докладната записка с вх.№276 и с 6 гласа „ЗА”, без 
„против” и „въздържали се” подкрепя проекто - решението на докладната 
записка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Ахмедов. Преминаваме към поставяне въпроси 

към вносителя на докладната записка. Има ли такива? Това е една традиция, 
която общината доста години вече реализира след решение на общинския 
съвет. Със силна социална насоченост към отделните групи граждани на 
общината , които се нуждаят от това и към звена на бюджетна издръжка.  

Имате ли становища, изказвания и предложения? Не виждам желаещи. 

Ще преминем към поименно гласуване след прекратяване на дебатите по 

докладна записка № 276/10.05.2012г. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29.05.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   
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3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков Не участва   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева Отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 153 

 

В Община Разград са постъпили заявления за отпускане на 

дървесина за задоволяване нуждите от дърва за огрев на общинските 
структурни звена, пенсионерски клубове, читалища, ветерани от войните 
и др. социални групи  описани в чл. 26а от Наредба № 14 на Общинския 

съвет Разград за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград. По обобщената 

справка изготвена от Секретаря на Общината заявеното количество дърва 

за огрев е в размер на 1830 куб.м., не надхвърля обема от приетия и 

одобрен годишен план за ползване на дървесина на общинския горски 

фонд  за 2012 г.  и е възможно да бъде осигурен от ОП”Разградлес”. 
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Предвид гореизложеното, както и на основание чл.21 ал.2, във вр. с 
чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл.112 ал.1 т.2 от Закона за горите, чл.5, ал.3, 

във връзка с чл.5, ал.1, т.2 от  Наредбата за условията и реда за възлагане 
изпълнението на дейности в горските територии – държавна и общинска 

собственост и за ползването на дървесина и недървесни   горски продукти , 

чл.47, ал.1 от Наредба № 16 на Общинския съвет Разград за управление, 
стопанисване и ползване на земи и гори от общинския поземлен фонд и 

гори и земи от общинския горски фонд и  чл.26а от Наредба № 14 на 

Общински съвет Разград за определянето и администрирането на  

местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване,  с 24 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Определя обем на ползване през 2012 г. от общинския горски фонд 

без да се заплащат такси на корен на дървесина в размер на 1830 /хиляда 

осемстотин и тридесет / пространствени кубика на следните структури: 

1.1. Училища и детски градини съответно 185 куб.м. и 275 куб.м. или  

       общо 460 куб.м.; 

1.2. Кметства – 430 куб.м.; 

1.3. Пенсионерски клубове – 153 куб.м.; 

1.4. Клуб на ветераните от войните – 4 куб.м.; 

1.5. Хижа „Пчелина” – 50 куб.м.; 

1.6. Гараж – Община Разград – 30 куб.м.; 

1.7. Майчин център „Кармен”гр.Разград – 7 куб.м.; 

1.8. За охрана на общински обекти на територията на гр.Разград – 28 

куб.м.; 

1.9. ОП”Паркстрой” гр.Разград – за осъществяване на общоградски 

инициативи – ремонт пейки, заслони в местността „Пчелина”, пленер по 

дърворезба и др.п. – 20 куб.м. строителна дървесина и 6 куб.м дърва за 

огрев; 

1.10. Дом за деца и младежи с умствена изостаналост с.Просторно –    

         45 куб.м.; 

1.11. Читалища – 197 куб.м.; 

1.12. Ветерани от войните – 132 куб. м. за 33 души; 

1.13. Военно-инвалиди  и военно пострадали – 104 куб.м. за 26 души; 

1.14.  Църква – с.Гецово – 5 куб.м.; 

1.15. Църква – с.Дряновец – 5 куб.м.; 

1.16. Църква – с.Островче – 5 куб.м.; 

1.17. Църква – с.Побит камък – 5 куб.м.; 

1.18. Църква с.Пороище – 5 куб.м. 

1.19. Православен храм „Св.Николай Чудотворец” – 20 куб.м.; 
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1.20. Православен  храм  „Св.Георги” – стария  гробищен  парк   

         – 20  куб.м.; 

1.21. Мюсюлмански храм „Ахмед бей” /малката джамия/– 20 куб.м.; 

1.22. Мюсюлмански храм с.Стражец – 5 куб.м. 

1.23.Мюсюлмански храм Дянково – 10 куб.м. 

1.24. Мюсюлмански храм  Киченица – 5 куб.м 

1.25. Мюсюлмански храм Липник – 5 куб.м. 

1.26. Мюсюлмански храм Мортагоново – 10 куб.м. 

1.27. Мюсюлмански храм с.Недоклан  - 5 куб.м. 

1.28. Мюсюлмански храм с.Радинград – 5 куб.м. 

1.29. Мюсюлмански храм с.Раковски – 10 куб.м. 

1.30. Мюсюлмански храм с.Ясеновец – 10 куб.м. 

1.31. Съюз на инвалидите в България – гр.Разград – 14 куб.м. 

2. Разходите  за добив, транспорт на дървесината определени по 

ценоразпис на ОП”Разградлес” в размер на 18,70 лв.  / куб.м. с ДДС, са за 

сметка на звената и социалните групи посочени в т.1., без физическите 
лица по т.т.1.12, 1.13. 

3. Звената и социалните групи посочени в т.1 заплащат за 

определения им обем дървесина цената определена в т.2 в срок до  30.08.      

2012г. 
4. Разходите за добив и транспорт на дървесината за физическите 

лица по т.т.1.12.,1.13   са за сметка на ОП”Разградлес”. 

5. Възлага на кмета на Община Разград да организира изпълнение на 

решенията по т.1 на платилите в срока по т.3 до 30.09.2012 г. 
Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от приемането 

му. 

С Т А Т И Я  9 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващият номер е 277. 

 Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев – зам.-кмет на 
Община Разград. 

Относно: Кандидатстване с проект по Схема за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ BG051PO001-5.1.04 „Помощ в дома” по 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси”. 

 Давам думата на вносителя за пояснения и допълнения, ако има такива. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 Април месец Агенцията за социално подпомагане обяви набирането на  
проектни предложения по Схемата „Помощ в дома” по Оперативна програма 
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„Развитие на човешките ресурси”. Като проектните предложения касаят 
разработване на устойчив модел за осигуряване на достоен живот и 

предоставяне на услуги в домашна среда за хора, които са в частична или 

пълна невъзможност за самообслужване и са в риск от социална изолация. В 

рамките на тази схема се дава възможност съществуващите домашни социални 

патронажи да разширят дейността си, като създадат звена или центрове за 
услуги в домашна среда, които да предоставят по иновативен начин три типа 
почасови услуги в домашна среда: за лична помощ, за социална подкрепа и за 
помощ при комунално – битови дейности. 

 Вие знаете, че за сега до нашия Домашен социален патронаж предоставя 
само един пит услуги, който е свързан с предоставяне на храна за такива хора, 
които са възрастни или в неравностойно положение. 
 За да се гарантира устойчивостта на финансирането със средствата от 
безвъзмездната програма е предвидено, че бенефициентите се задължават да 
запазят дейността от създадените центрове за срок не по – малък от 1 година и 

да гарантират и запазят собствеността и функцията както и предназначението 

на придобитото оборудване за срок не по – малък от 5 години, защото се дава 
възможност да се придобие и оборудване по тази схема по тази оперативна 
програма. Предвид на това, тъй като касае изпълнението на нашата стратегия 
за социалните дейности, развитие на социалните дейности на територията на 
общината, нашето предложение пред Вас е да подкрепите чрез съгласие 
участието ни по тази схема с проект, като този проект касае създаване на звено 

за услуги към домашен социален патронаж по схемата „Помощ в дома”. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз благодаря на вносителя. Ще дам думата на председателя на 
постоянната комисия по социална политика, трудова заетост и здравеопазване 
за обявяване резултатите от проведените там дебати. Заповядайте д-р Апти. 

 

 Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” постоянната комисия 
подкрепя докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Ще помоля госпожа Салим също да ни информира за 
решенията на постоянната комисия по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол. 

 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията 
подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Тази докладна записка беше разгледана и в постоянната 
комисия по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Господин Димитров, имате думата. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Също единодушно с 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” 

комисията подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Имате думата за въпроси към вносителя. Предложения за 
корекции, за изменения, становища по докладната записка. Не виждам 

желаещи. Прекратявам дебатите. Преминаваме към електронно гласуване. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 154 

 

На 03.04.2012 г. Агенцията за социално подпомагане обяви 

набирането на  проектни предложения по Схема за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ BG051PO001-5.1.04 „Помощ в дома” по 

приоритетна ос 5: „Социално включване и насърчаване на социалната 

икономика", област на интервенция 5.1. "Подкрепа на социалната 

икономика". 

Схемата се реализира в периода 2012-2014 г.., като цели да създаде 
устойчив модел за осигуряване на достоен живот и предоставяне на услуги 

в домашна среда за хора, които са в частична или пълна невъзможност за 

самообслужване и са в риск от социална изолация. 

В рамките на Схема за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ BG051PO001-5.1.04 „Помощ в дома” се дава възможност 

съществуващите домашни социални патронажи да разширят дейността си, 

като създадат Звена или Центрове за услуги в домашна среда, които да 

предоставят по иновативен начин три типа почасови услуги в домашна 

среда – за лична помощ; за социална подкрепа и за помощ при комунално-

битови дейности. 

С цел гарантиране на устойчивост на финансираните със средства от 

безвъзмездната финансова помощ дейности на центровете/звената за 

услуги в домашна среда, бенефициентите се задължават да запазят 

дейността на създадените  центрове / звена за услуги в домашна среда за 

срок не по-малък от една година и да запазят собствеността, функцията и 
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предназначението на придобитото обзавеждане и оборудване за срок не по-

малък от 5 години след приключване на дейностите по проекта. 

Съгласно Специфичните изисквания за допустимост на кандидатите 
е необходимо Община Разград да кандидатства с проектно предложение по 

Схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG051PO001-

5.1.04 „Помощ в дома”, тъй като услугата „Домашен социален патронаж” 

се предоставя от общинска структура без самостоятелна правосубектност.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

Общински съвет  Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

1. Дава съгласие Община Разград да кандидатства с проектно 

предложение по Схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

BG051PO001-5.1.04 „Помощ в дома” по Оперативна програма „Развитие 
на човешките ресурси” за създаване на Звено  за услуги в домашна среда – 

за разширяване на дейността на Домашен социален патронаж гр. Разград. 

2. Създаденото Звено за услуги в домашна среда към Домашен 

социален патронаж гр. Разград да функционира минимум 1 година от 

датата на одобрение на окончателния доклад. 

3. Дава съгласие да се запази  собствеността, функцията и 

предназначението на придобитото по проекта обзавеждане и оборудване за 

срок не по-малък от 5 години от датата на одобрение на окончателния 

доклад. 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и 

Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я  10 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

278 е номерът на следващия материал, който поставям на вашето 

внимание за разглеждане и решаване.  
Докладна записка от инж. Любомир Цонев  – зам.-кмет на Община 

Разград 

Относно: Изменение и допълнение на Наредба № 14 за определянето 

и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 

на община Разград на Общински съвет Разград. 

Заповядайте господин Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. 
Уважаема госпожо Председател, 
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Дами и господа общински съветници, 

Моля да отразите следните изменения към проекта за решение: в т.1 се 
създават две подточки – т.1.1 и т.1.2 като сегашния текст „В чл. 57, ал. 1 след т. 
72а се създава нов раздел със следното съдържание” и надолу, става т.1.2., а се 
създава нова т.1.1. със следното съдържание: „Отменя ал.4 на чл.18а”. Чл.18а, 
това е от Наредба №14. текста на този член гласи: „Не се освобождават от 
такса по ал.1 собствениците на имоти, които имат задължения за местни 

данъци и такси за предходни години”. Този текст следва да отпадне като 

мотивите в мотивната част са свързани с решение на омбудсмана на Република 
България, че нормата на тази алинея в чл.18а не намира основа в Закона и тя е 
незаконосъобразна. Предвид постъпила жалба до омбудсмана от наша 
съгражданка, която не е била допусната до подаване на молба за 
освобождаване от такса битови отпадъци на неизползваем имот, поради това, 
че не си е платила задълженията за местни данъци и такси за предходната 
година. Омбудсмана счита, че този текст на нашата Наредба е 
дискриминационен и е в противоречие с духа на Закона за местните данъци и 

такси, в който се гласи, че имотите, които не се използват по ред, определен с 
Наредба на общинския съвет следва да бъдат освободени от плащане на такса 
смет. А ние сме сложили ограничението, пак пояснява, че това може да се 
случи само, ако съответното лице си е платило данъците и таксите, т.е. 
задълженията към общината за предходната година. Счита се като 

дискриминационен. И за да не противоречим на Решението на омбудсмана 
моето предложение е да допълним проекта за решение на тази докладна 
записка така както го цитирах преди малко. Т.е. създаваме към т.1 т.1.1 със 
текст „Отменя ал.4 на чл.18а” и т.1.2 вече тази, която е свързана с духа на 
досегашната докладна записка и касае въвеждане на почасово заплащане за 
услугите, които се предоставят, ще се предоставят по – точно, по схемата, по 

която получихме съгласие с предходната докладна записка да кандидатстваме 
по оперативна програма „Човешки ресурси” „Помощ в дома”. Тъй като 

съгласно насоките за кандидатстване по схемата са услугите, които се 
предоставят почасово и следва за това потребителите да заплащат 
потребителски такси. Предлагаме по точка вече 1.2. тази потребителска такса 
да бъде 0.2% от доходите на лицето. Сега това е съвсем символична цена, тъй 

като средствата, които се получават по тази схема ще бъдат безвъзмездни за 
първата година. За следващите години, ако желаем да продължим да 
поддържаме тази услуга, явно, че ще трябва общинския съвет да обсъди нова 
по – актуална цена, която да е близка до цената на услугата, която се 
предоставя. Благодаря. Завърших. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Може ли само да цитирате още веднъж 

текста, който се предлага за отмяна от Наредба 14? 
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Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Текста гласи: „Не се освобождава от таксата по ал.1, а там се говори за 
такса смет, не се освобождават собствениците на имоти, които имат 
задължения за местни данъци и такси за предходни години.”. 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Номера на текста? Кой член е? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Ал.4. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 На кой член? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Чл.18а. ал.4 на чл.18а. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Колеги, успяхте ли да се ориентирате в предложението? Към 

това предложение, което е депозирано в докладната записка за промяна, се 
прави ново такова, касаещо отново промяна в Наредба 14, в частта на чл.18а 
ал.4, която се предлага да отпадне. 

Давам думата на постоянните комисии по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации, по социална политика, 
трудова заетост и здравеопазване, по бюджет, финанси и икономическа 
политика, които разглеждаха тази докладна записка. Господин Димитров, 
имате думата за комисията по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Най – напред искам да направя едно уточнение, че комисията по 

законност разгледа докладната записка във варианта, в който е представена и 

на съветниците преди сесията. И не е обсъждала предложението, което сега 
господин Цонев представи на нашето внимание. Комисията по законност 
подкрепя докладната записка в този вид, в който вече споменах с 9 гласа „ЗА”, 

без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Комисията по социална политика. Заповядайте д-р Апти. 

 

 Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепя 
докладната записка с проекта за решение, но в предния вид. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да, в представения в комисиите вариант. Благодаря Ви. И господин 

Стоянов, Постоянна комисия бюджет. 
 

 Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” постоянната комисия 
по бюджет и финанси подкрепи проекта за решението. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Колеги, имате думата за въпроси. Не виждам. Становища? 

Има ли желаещи? Не виждам желаещи. Аз ще си позволя обаче едно особено 

мнение да изкажа, което касае процедура по скоро. Колеги, както стана ясно в 
постоянните комисии беше разглеждано само първоначалното предложение. 
Тъй като се касае за нормативен акт, той би следвало съгласно Закона за 
нормативните актове чл.26 ал.2 да бъде публикуван 14 дни преди това, както е 
направено в случая по първото предложение. В комисията по законност се 
дебатира този въпрос и се изказа становище, че няма пречка, ако се наложи, да 
се промени, тъй като беше разгледано предложението на омбудсмана, което е 
повод за въвеждането на това изменение. Аз лично се въздържам от подкрепа 
на такова становище, защото съм на позицията, че изменението на 
нормативния акт, какъвто е Наредба 14 трябва да става по реда на приемането 

и, т.е. и това предложение да бъде публикувано. Веднага казвам, че това мое 
становище не срещна подкрепа в комисията по законност, която по принцип 

разгледа предложението. И за това в тази част аз ще се въздържа от гласуване. 
Имате думата за други въпроси, становища и предложения по докладната 
записка. Поради липса на… Да, заповядайте господин Димитров. 
 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми колеги, не искам да създавам лоша представа за юристите и 

потвърждение на тази поговорка, че там, където има двама юристи има най – 

малко три мнения. Но в конкретния случай става въпрос за следното: внесени 

по надлежния ред проекти и предложения за изменения на нормативен акт на 
общинския съвет. Спазени са определените срокове и при обсъждането на тези 

предложения за проекти се поставя въпроса може ли един общински съветник, 

член на комисия или сега на сесия на общинския съвет да направи някакво 

предложение за изменение или допълнение. Тук явно е, че има две мнения. 
Едната е – общинския съветник няма такова право. Той трябва в определени от 
Закона срокове, примерно 14 дни след като на сайта на общината е публикуван 

проекта за Наредбата да е готов и преди да е участвал в дискусии да направи 

своите предложения. Другата гледна точка е – след като има вече открита 
процедура за обсъждане на предложения за изменения на Наредбата 
общинският съветник има право да направи предложение за изменение или 

допълнение и от категорията на тези, които се правят сега е от активно 
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легитимирания според нашия Правилник заместник - кмет да внася такива 
предложения. Така, че по този дискусионен въпрос общинските съветници 

следва сами да преценят дали е възможно сега общинския съвет да се 
произнесе и по въпроса за направеното предложение от господин Цонев, че с 
настоящото решение следва да бъде приет и текст, съгласно, който общинския 
съвет да отмени ал.4 на чл.18 от Наредба №14. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. Такива бяха, в такава насока бяха и 

споровете, които се проведоха и в постоянната комисия по законност. Има ли 

други предложения, становища и въпроси? Ако няма прекратявам дебатите и 

следва да преминем към гласуване. То е поименно. Тука също имам малко 

колебания, тъй като поименното гласуване по силата на закона се изисква, 
когато се гласуват местни такси. Тука става дума за цена на услуга. 
Действително не е за такса, но пък Наредбата е за местни такси и цени на 
услуги и затова Ви предлагам да приемем по – силния аргумент – гласуване 
поименно. Има ли възражения в тази насока? Може би някои от колегите 
юристи ще дадат становище как да гласуваме. Просто малко може би се и 

презастраховаме, но по – добре да е така. Има ли други предложения, да 
попитам последно? Няма. В такъв случай, тъй като беше направено едно 

предложение за… Аз правя предложение за самостоятелно гласуване на двата 
текста, Ви предлагам да ги прогласуваме поотделно. Двата текста, които са 
предложени от вносителя за изменение на Наредба №14. има ли други 

предложения и възражения?  

Ако няма преминаваме към поименно гласуване, като първо подлагам на 
гласуване докладната записка в частта й по отношение промяната на чл.57 ал.1 

т.72а и следващия 72б. В чл.57 ал.1 се създава т.72б. След 72а нова т.72б. Това 
подлагам сега на гласуване. Това е основния вариант на предложението, който 

се прави от вносителя на докладната записка. Преминаваме към поименно 

гласуване. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29.05.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   
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8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева Отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма 

направеното предложение за приемане на нов текст 72б се приема. 

 

Сега подлагам на гласуване направеното днес в заседание на общинския 
съвет предложение за отмяна на чл.18а ал.4 от Наредба №14. отново поименно 

гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29.05.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   
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7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков Не участва   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева   + 

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов   + 

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева Отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев Не участва   

28. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова   + 

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов Не участва   

 
 С 15 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 3, 

предложението не се приема.  

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 За процедура госпожо Председател. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да, заповядайте. 
 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми съветници, 

 Настоящия дребен на пръв поглед случай поставя някои принципни 

въпроси и касаят работата на Общинския съвет занапред по приемането на 
нормативни актове или общо административни актове. Неприемането на този 

текст означава, че отсега нататък ние би трябвало да тълкуваме правилата по 

следния начин: Решава някой общински съветник или заместник кмет или 

кмета да направи предложение за промяна в някаква наредба и той предлага да 
се промени един или два текста. При обсъждането общинските съветници 
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обаче преценяват, че е необходимо да бъде направена поправка или 

допълнение и на други разпоредби. Сегашното произнасяне на Общинския 
съвет означава „не”, няма право. Той ще може този общински съветник само 

ако си внесе предложение при спазване на сроковете, предварително обявявани 

на внесеното предложение и т.н. и т.н. Затова аз моля общинския съветник по – 

категорично да изрази своята позиция, а това означава и колегите които 

заявиха , че не участват в гласуването да изразят своя вот. По този начин и 

занапред ще имаме възможност ясно да определим начина по който ние ще 
работим по промяната в отделни нормативни актове и ще възприемем тезата, 
че ще се занимаваме само с предложения които са внесени в определен срок, 

обнародвани са на сайта на Общината в определен срок и ако има други 

предложения просто за тях ще искаме отделна процедура. Това е много важен 

принципен въпрос, който касае не само комисията по законност, а и всички 

комисии които ще обсъждат нормативните актове на Общинския съвет. По 

тези съображения аз като се позовавам на специалните разпоредби в нашия 
Правилник оспорвам формално резултатите от гласуването и моля да бъде 
проведено ново гласуване като пак подчертавам моля общинските съветници, 

които заявиха, че не участват да участват в гласуването както те намерят за 
добре.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. Направено е предложение за 
прегласуване поради оспорване на гласуването. Има такава възможност по 

нашия Правилник поради което само веднъж може да се прави такова 
оспорване и прегласуване поради което, господин Димитров оспорвате само 

последното нали? 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Да, да относно предложението за отмяна на ал.4 на чл.18а. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Добре. Колеги, нали стана ясно поради оспорване на гласуването на 
чл.18а, ал.4 преминаваме отново към гласуване на това предложение. Искате да 
прочетем текста ли още веднъж? В процедура на гласуване сме.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29. 05. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   
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2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков Не участва   

14. Милена Дачева Орешкова   + 

15. Милена Иванова Цанева   + 

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов   + 

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев   + 

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова   + 

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов   + 

 

С 15 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 6, 

предложението не се приема. 

 
 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Преминаваме към гласуване на докладната записка в цялост. Сега, ние 
гласувахме само първото предложение но то фактически само то остава вече 
гласувано. Ако приемете, че сме гласували в цялост докладната записка, но 

процедурата е…. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Госпожо Председател, 

Решението има точка втора и  трета. Вярно, че те са много формални, свързани 

с действия след приемане на решението но и по тях трябва да се произнесем. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз приемам, че …. 

 
Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Затова е редно да гласуваме цялостно докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз приемам тази позиция. Още едно гласуване за цялата докладна 
записка.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29. 05. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед   + 

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова Не участва   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   
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30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 
 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 155 

 

По Схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

BG051PO001-5.1.04 „Помощ в дома” по приоритетна ос 5: „Социално 

включване и насърчаване на социалната икономика", област на 

интервенция 5.1. "Подкрепа на социалната икономика" на Оперативна 

програма „Развитие на човешките ресурси”  Община Разград има 

готовност и ще кандидатства с проектно предложение за създаване на 

Звено за услуги в домашна среда – за разширяване на дейността на 

Домашен социален патронаж гр. Разград.  

 Звеното ще предоставя почасови услуги за лична помощ на 

нуждаещи се лица, почасови услуги за комунално - битови дейности и 

почасови услуги в подкрепа на социалното включване. 
Съгласно Насоките за кандидатстване по Схемата за предоставяните 

почасови услуги, потребителите следва да заплащат такси, определени от 

съответната община по реда на Закона за местните данъци и такси. На 

етап кандидатстване е необходимо Община Разград да предостави Наредба 

/тарифа /инструкция или друг еквивалентен документ на общината, 

указващ размера на таксите и начина на събиране. 
В Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните 

такси и цени на услуги на територията на община Разград на Общински 

съвет Разград в Раздел III Такси за детски ясли, детски градини, домове за 

социални грижи, лагери и други общински социални услуги съгласно 

Закона за местните данъци и такси е регламентиран реда за определяне на 

таксите, които заплащат лицата, ползващи услугите приготвяне и 

доставяне на храна в системата на домашен социален патронаж. Услугите, 
които ще бъдат предоставяни от звеното, което ще бъде създадено към 

Домашния социален патронаж не са включени в раздела на местните 
такси по смисъла на ЗМДТ и същите следва да бъдат определени като 

цени на социални услуги. В резултат на горепосоченото се налага промяна 

в Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на община Разград, като същата следва да 

се приведе в съответствие с Насоките за кандидатстване по Схема за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG051PO001-5.1.04 

„Помощ в дома” по приоритетна ос 5: „Социално включване и 
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насърчаване на социалната икономика", област на интервенция 5.1. 

"Подкрепа на социалната икономика" на Оперативна програма 

„Развитие на човешките ресурси”. 

Основни цели, които се поставят: 

� Създаване на текстове в съответствие с Насоките за 

кандидатстване по Схема за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ BG051PO001-5.1.04 „Помощ в дома” по приоритетна ос 5: 

„Социално включване и насърчаване на социалната икономика", област 

на интервенция 5.1. "Подкрепа на социалната икономика" на Оперативна 

програма „Развитие на човешките ресурси ”Прецизиране на условията за 

прекратяване на наемните правоотношения; 

� Разширяване дейността на Домашен социален патронаж 

гр. Разград. 

Очаквани резултати: 

�  Осигуряване на помощ на нуждаещи се лица, изразяваща 

се  в помощ за поддържане на лична хигиена, помощ при хранене, помощ 

при вземане на лекарства,  социални възможности. 

Финансови и други средства, необходими за прилагане измененията 

на наредбата не са необходими. 

Съответствие с правата на Европейския съюз: 
� Предложеното изменение и допълнение на Наредба № 14 

на Общински съвет Разград е в съответствие с разпоредбите на 

Европейската харта за местно самоуправление. 
Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл.26, ал.2 от 

Закона за нормативните актове бе публикуван на интернет страницата на 

Община Разград на 09.05.2012 г. 
Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл.37, ал.3 от Закона за 

нормативните актове, 21, ал. 1, т. 7 и т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и Указ № 883 от 24.04.1974 г. 
за прилагане на Закона за нормативните актове, Общинският съвет 

Разград, След поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – 1, 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема изменения и допълнения на Наредба № 14 на Общински 

съвет Разград за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на община Разград, както следва:  

В чл. 57, ал. 1 след т. 72а се създава нов раздел със следното 

съдържание: 
„ УСЛУГИ ВЪВ ФУНКЦИЯ „СОЦИАЛНО ОСИГУРЯВАНЕ И 

ГРИЖИ” 

Звено за услуги в домашна среда към Домашен социален патронаж 
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72б. почасови услуги за лична помощ на нуждаещи
се лица, 

почасови услуги за комунално - битови 

дейности и 

почасови услуги в подкрепа на социалното 

включване 

 
лв/ч 

0.2 % от доходите на 

лицето. 
Забележка: За доходи се 
приемат доходите по 

смисъла на т. 9 и т. 10 от § 

1 от Допълнителните 
разпоредби на Правилника 
за прилагане на Закона за 
социалното подпомагане.  

 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

3. Настоящото решение да бъде публикувано в един местен вестник. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  11 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на  докладна записка  с вх. № 279 от 
10.05. 2012 г.  

Докладна записка от  Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Учредяване на Съюза на архитектите в България за 

нуждите на Дружество на архитектите – гр. Разград безвъзмездно право на 

ползване върху част от имот - частна общинска собственост, намиращ се 
на ул. „А. Цанов” № 1, кв. „Варош” в гр. Разград. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С Решение от 2009 год. на Общински съвет Разград на Съюза на 
архитектите в България, целево за нуждите на Дружеството на архитектите – 

гр. Разград е учредено безвъзмездно право на ползване върху част от имот – 

частна общинска собственост, намиращ се на ул. „А. Цанов” № 1, кв. „Варош” 

в гр. Разград, за срок от три години. С писмо председателят на дружеството 

отправя искане да продължат да ползват имота и през  следващите години. 

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 
Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, която е решила да се предложи на общинския 
съвет да учреди на Съюза на архитектите в България, целево за нуждите на 
Дружество на архитектите – гр. Разград безвъзмездно право на ползване върху 

същата част от имота за срок от 7 години.  

В тази връзка е и проекта за решение, който предлагам на вашето 

внимание: Учредява безвъзмездно право на ползване на Съюза на архитектите 
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в България, целево за нуждите на Дружеството на архитектите – гр. Разград 

върху част от имот – частна общинска собственост, съставляваща две стаи и 

преддверие с обща застроена площ 50,00 кв. м. на втори етаж  в къща, 
намираща се в гр. Разград, кв. „Варош”, ул. „А. Цанов” №1, за срок от 7 

години. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. ПК по управление на общинската собственост, приватизация 
и следприватизационен контрол и ПК по законност превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка 
с неправителствени организации разгледаха докладната записка . 
 Давам думата на Председателя на ПК по законност господин  Димитров. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Комисията по законност единодушно с 8 гласа „ЗА” без „против” и 

„въздържали се”  подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, ПК по управление на собствеността. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК  

 Със 7 гласа «ЗА» без «против» и «въздържали се» комисията подкрепи 

докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Колеги, имате ли въпроси към вносителя на докладната 
записка? Становища и предложения. Не виждам желаещи.  Прекратявам 

дебатите и преминаваме към поименно гласуване, 22 гласа са необходими тъй 

като става дума за безвъзмездно предоставяне.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29. 05. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   
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8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова Не участва   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 
 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 156 
 

На основание Решение №444/28.07.2009 год. на Общински съвет 

Разград, с договор № 387/04.11.2009 г. на Съюза на архитектите в 

България, целево за нуждите на Дружеството на архитектите – гр. Разград, 

е учредено безвъзмездно право на ползване върху част от имот – частна 

общинска собственост, намиращ се на ул. „А. Цанов” № 1, кв. „Варош” в 

гр. Разград със срок до 06.04.2012 г. Поради изтичането срока на договора с 
писмо вх. № 26-00-415/20.04.2012 год. председателят на дружеството 

отправя искане да продължат да ползват имота и през  следващите 
години. Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е решила да 

се предложи на общинския съвет да учреди на Съюза на архитектите в 

България за нуждите на Дружество на архитектите – гр. Разград 
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безвъзмездно право на ползване върху същата част от имота за срок от 7 

години.  

Предвид гореизложеното, както и на основание чл.21, ал.1, т.8 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.39, ал.4 и ал.6 от Закона за общинската собственост, 

чл.39, ал.3, т.3 и ал.6 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване на Съюза на 

архитектите в България, целево за нуждите на Дружеството на 

архитектите – гр. Разград върху част от имот – частна общинска 

собственост, по АОС №462/26.01.1998 год., съставляваща две стаи и 

преддверие с обща застроена площ 50,00 кв. м. /петдесет кв.м./ на втори 

етаж  в къща, намираща се в гр. Разград, кв. „Варош”, ул. „А. Цанов” №1, 

за срок от 7 /седем/ години. 

 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване при условията 

на т.1. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 12 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Докладна записка с вх.№ 280/10.05. 2012 г. 
Докладна записка   от инж.Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – зам.-

кмет на Община Разград 

 Относно: Даване на разрешение на „Диагностично-консултативен 

център – I – Разград” ЕООД гр.Разград  за провеждане търгове с явно 

наддаване за отдаване под наем на части от имот-частна общинска 

собственост, включен в капитала на дружеството. 

 Заповядайте госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 



 

 

 

69

Получено е писмо  от управителя на „ДКЦ – I –Разград” ЕООД 

гр.Разград с молба за приемане на решение на Общински съвет Разград за 
даване на разрешение за провеждане на търгове за отдаване под наем на 
кабинети в сградата на „ДКЦ – I –Разград” ЕООД, находяща се в гр.Разград, 

ул.”Васил Левски” №1 . Искането се отнася за осем  кабинета, от които един с 
изтекъл срок на договора с наемателя, 5  с изтичащ срок на договорите с 
наемателите, един с временно ползване поради прекратен договор като общо 

практикуващ лекар и разкриване на специализирана индивидуална практика   и  

един, които в момента е свободен. 

В тази връзка е и проекта за решение, който ви предлагам: 

1. Дава разрешение на „ДКЦ – I –Разград” ЕООД гр.Разград да проведе 
търгове с явно наддаване за отдаване под наем за срок от три години на части 

от имот-частна общинска собственост, включен в капитала на дружеството, 

представляващи кабинети в сградата на дружеството, находяща се в гр.Разград, 

ул.”Васил Левски” №1, за осъществяване на медицинска дейност, както следва: 
1.1.Кабинет №32а /краен/ с площ 14,5 кв.м.; 

1.2. Кабинет №32 с площ 14,00 кв.м.; 

1.3.Кабинет №55 с площ 14,5 кв.м.; 

1.4.Кабинет №50 с площ 34,3 кв.м.;  

1.5.Кабинет №57 с площ 14,5 кв.м.; 

1.6.Кабинет №58 с площ 14,3 кв.м.; 

1.7.Кабинет № 29 с площ 14 кв.м.; 

1.8.Кабинет №54 с площ 14.5 кв.м.; 

2.Търговете с явно наддаване за отдаване под наем на кабинетите да се 
проведат съгласно изискванията на Наредба №3 на Общински съвет Разград. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря.  
Уважаеми колеги, имате възможност да задавате въпроси както на 

вносителя така и на управителя на „ДКЦ-І”, който е в залата. Заповядайте. Има 
ли желаещи? Давам ви думата за становища и изказвания. Предложения за 
изменения и допълнения. Не виждам желаещи. Прекратявам дебатите и 

пристъпваме към поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29. 05. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   
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3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 
 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 157 

 

 „ДКЦ – I –Разград” ЕООД гр.Разград има сключени договори за 

наем за отдадени под наем части от имот-частна общинска собственост, 

включен в капитала на дружеството, представляващи медицински 

кабинети в сградата на дружеството, находяща се в гр.Разград, ул.”Васил 

Левски” №1.Единият от договорите е с изтекъл срок на 30.04.2012 година, 

а сроковете на други пет изтичат през месец юни тази година. Има един с 
временно ползване  поради прекратен договор като общо практикуващ 

лекар и разкриване на специализирана индивидуална практика   и  един, 

които в момента е свободен. 
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 Предвид гореизложеното,  на основание чл.2, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 от 

ЗМСМА, чл.33, ал.1 от Наредба №3 на Общински съвет Разград за 

осъществяване на стопанската дейност на Община Разград чрез търговски 

дружества с общинско участие и чрез общински предприятия и във връзка 

с писмо с изх.№166/06.04.2012 година на управителя на „ДКЦ – I –Разград” 

ЕООД гр.Разград, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 

гласа «ЗА», «против» - няма, «въздържали се» - няма,  

 

Р Е Ш И: 

 

1.Дава разрешение на „ДКЦ – I –Разград” ЕООД гр.Разград да 

проведе търгове с явно наддаване за отдаване под наем за срок от три 

години на части от имот-частна общинска собственост, включен в 

капитала на дружеството, представляващи кабинети в сградата на 

дружеството, находяща се в гр.Разград, ул.”Васил Левски” №1, за 

осъществяване на медицинска дейност, както следва: 

1.1.Кабинет №32а /краен/ с площ 14,5 кв.м, ет,3, южно изложение 
граничи в ляво с кабинет №31; 

1.2. Кабинет №32 с площ 14,00 кв.м., ет 3, южно изложение, при 

граници: ляво – кабинет №31, дясно – кабинет 32а; 

1.3.Кабинет №55 с площ 14,5 кв.м., ет.4 северно изложение, при 

граници: ляво – кабинет № 56, дясно – кабинет № 54; 

1.4.Кабинет №50 с площ 34,3 кв.м., ет.4, източно изложение, при 

граници: ляво-картотека, дясно – кабинет за функционално изследване на 

вестибуларния апарат. 

1.5.Кабинет №57 с площ 14,5 кв.м., ет.4, северно изложение, при 

граници: ляво – кабинет №58, дясно – кабинет №56; 

1.6.Кабинет №58 с площ 14,3 кв.м, ет.4, северно изложение, при 

граници: ляво – ел.табло, дясно кабинет №57; 

1.7.Кабинет № 29 с площ 14 кв.м., ет.3, южно изложение, при 

граници: ляво – кабинет №28, дясно – кабинет №30; 

1.8.Кабинет №54 с площ 14.5 кв.м., ет.4, северно изложение, при 

граници: ляво – кабинет № 55, дясно – кабинет физиотерапия. 

2. Търговете с явно наддаване за отдаване под наем на кабинетите по 

т.1 да се проведат съгласно изискванията на чл.34, ал.1 и ал.2, т.1 от 

Наредба №3 на Общински съвет Разград за осъществяване на стопанската 

дейност на Община Разград чрез търговски дружества с общинско участие 
и чрез общински предприятия. 

3. Възлага на управителя на „ДКЦ – I –Разград” ЕООД гр.Разград 

изпълнението на решенията по т.1 и по т.2. 

4.Настоящото решение  да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в  7-дневен срок от 

приемането му. 
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Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

СТАТИЯ 13 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка с вх. № 281/10.05. 2012 г. 
 Докладна записка от инж. Ценка Стефанова Таракчиева  – зам.-кмет на 
община Разград 

Относно: Продажба на имоти - частна общинска собственост, 

находящи се в землището на гр. Разград чрез публичен търг с тайно 

наддаване  по реда на Закона за общинската собственост. 

 Заповядайте госпожо Таракчиева. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева  – зам.-кмет на община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Получени са молби от граждани с искане за закупуване на 
новообразувани имоти – частна общинска собственост, находящи се в земите 
по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ в землището на гр. Разград, като са декларирали 

намерението си за участие в тръжна процедура за продажба. Разгледани са на 
заседание на комисията по чл.2 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград, 

която прие решение с предложение за удовлетворяване на исканията и 

провеждане на тръжни процедури.  

 В тази връзка предлагам проект за вашето Решение: Да се проведе 
публичен търг с тайно наддаване за продажба по реда на глава седма от 
Наредба № 2 на имоти - частна общинска собственост и са описани 

последователно имотите, както следва: те са 10 на брой. 

 1. Имот с площ 655 кв.м. при начална тръжна цена 499.00 лв; 
 2. Имот с площ 742 кв.м. при начална тръжна цена 604.00 лв.; 
 3. Имот с площ 652 кв.м. при начална тръжна цена 531.00 лв.; 

4. Имот с площ 722 кв.м. при начална тръжна цена 609.00 лв.; 
5. Имот с площ 2 588 кв.м. при начална тръжна цена 1765.00 лв.; 
6. Имот с площ 522 кв.м. при начална тръжна цена 172.00 лв.; 
7. Имот с площ 504 кв.м. при начална тръжна цена 197.00 лв.; 
8.Имот с площ 6 621 кв.м. при начална тръжна цена 2 181.00 лв.; 
9. Имот с площ 3 061 кв.м. при начална тръжна цена 1 083.00 лв.; 
10. Имот с площ 521 кв.м. при начална тръжна цена 217.00 лв.. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Навсякъде са съобразени изискванията, по – високата цена е 
продажната от данъчната.  
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Г-жа Ценка Таракчиева  – зам.-кмет на община Разград 

Да, така е. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да. Уважаеми колеги, ПК по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол, ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации и ПК по околна среда, 
селско, горско, водно и ловно стопанство разгледаха тази докладна записка. 
Давам думата на председателя на ПК по собственост. Заповядайте госпожо 

Салим. 

 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията 
подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Господин Димитров, ПК по законност. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Комисията по законност също единодушно с 9 гласа «ЗА» подкрепи 

проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. И ПК по околна среда. Заповядайте господин Ахмедов. 
 

 Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

 С 6 гласа «ЗА» без «против» и без «въздържали се» комисията подкрепя 
докладната записка и проекта за решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Ахмедов. Уважаеми колеги, имате думата да 
зададете вашите въпроси и да заявите становища и предложения ако имате за 
корекции. Има ли желаещи? Не виждам. Прекратявам дебатите и преминаваме 
към поименно гласуване и на тази докладна записка.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29. 05. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
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1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 158 

 

Във връзка с реализиране на разпоредбата на §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ, 

земеделските земи, предoставени за ползване на граждани по силата на 

актовете, посочени в цитирания параграф, са обособени като 

новообразувани имоти – земеделска земя, по плана на новообразуваните 
имоти на територията на землището на гр. Разград. 

Получените молби за участие в търг се отнасят за продажбата на 

имоти – частна общинска собственост, както следва: 



 

 

 

75

№ 61710.606.4415  с начин на трайно ползване лозе и площ 655 м2
  в 

местността „Стражецки лозя” 

№ 61710.606.4324  с начин на трайно ползване лозе и площ 742 м2
  в 

местността „Стражецки лозя” 

№ 61710.609.4417  с начин на трайно ползване лозе и площ 652 м2
  в 

местността „Арменски лозя” 

№ 61710.800.1951  с начин на трайно ползване друг вид нива и площ 

722 м2
  в местността „Дянковски път І” 

№ 61710.616.2031  с начин на трайно ползване лозе и площ 2588 м2
  в 

местността „Дянковски път 2” /Лозята на Иван Радев/ 

№ 61710.614.1381  с начин на трайно ползване лозе и площ 522 м2
  в 

местността „Исперихски път” 

№ 61710.614.1409  с начин на трайно ползване лозе и площ 504 м2
  в 

местността „Исперихски път” 

№ 61710.614.2787  с начин на трайно ползване лозе и площ 6621 м2
  в 

местността „Исперихски път” 

№ 61710.614.2798  с начин на трайно ползване лозе и площ 3061 м2
  в 

местността „Исперихски път” 

№ 61710.614.2800  с начин на трайно ползване лозе и площ 521 м2
  в 

местността „Исперихски път” 

       Изготвени са пазарни оценки на имотите от Павлинка Стяанчева 

Йорданова – оценител на земеделски земи съгласно Сертификат рег.№ 

810100044/01.12.2010 г. от Камарата на независимите оценители в 

България. Издадени са удостоверения за данъчна оценка на имотите по 

чл.264, ал.1от ДОПК. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 от 

ЗМСМА, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост , чл.27 и чл.28 от Наредба  № 2 на Общински съвет Разград, 

Общинският съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» - няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

1.1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград  на имот - 

частна общинска собственост № 61710.606.4415  с начин на трайно 

ползване лозе и площ 655 м2
  в местността „Стражецки лозя” ,землище на 

гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.606.5029, 61710.606.5030, 

61710.606.5138 и 61710.606.5139  по АОС № 575/21.07.2009 година при 

начална тръжна цена 499.00 лв. /четиристотин деветдесет и девет  лева/, 

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител на 

имоти, при данъчна оценка  206.91 лева (двеста и шест лева и деветдесет и 

една стотинки). 
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1.2. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград  на имот - 

частна общинска собственост № 61710.606.4324  с начин на трайно 

ползване лозе и площ 742 м2
  в местността „Стражецки лозя” ,землище на 

гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.606.4326, 61710.606.4325, 

61710.606.4323,  61710.606.5038  и 61710.606.4327  по АОС № 848/25.10.2010 

година и АОС 1291/03.04.2012г. година за поправка на АОС № 

848/25.10.2010 година при начална тръжна цена 604.00 лв. /шестстотин  и 

четири  лева/, представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на имоти, при данъчна оценка 234.40 лева (двеста тридесет и 

четири лева и четиридесет стотинки). 

         1.3. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на имот - 

частна общинска собственост № 61710.609.4417  с начин на трайно 

ползване лозе и площ 652 м2
  в местността „Арменски лозя” ,землище на 

гр. Разград, при съседи: имоти   №№  №   61710.609.4783, 61710.609.4416, 

61710.609.4785  и 61710.614.4483,  по АОС № 1282/02.04.2012 година при 

начална тръжна цена 531.00 лв. /петстотин тридесет и един  лева/, 

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител на 

имоти, при данъчна оценка  205.97 лева (двеста и пет лева и деветдесет и 

седем стотинки).  

1.4. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на имот - 

частна общинска собственост № 61710.800.1951  с начин на трайно 

ползване друг вид нива и площ 722 м2
  в местността „Дянковски път І” 

,землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.800.1958, 

61710.800.1959, 61710.800.1960, 61710.800.6031, 6171.800.9501 и 

61710.800.1952,  по АОС № 988/19.03.2011 година при начална тръжна цена 

609.00 лв. /шестстотин и девет  лева/, представляваща  пазарна оценка на 

земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка 111.77 лева 

(сто и единадесет   лева и седемдесет и седем стотинки).  

1.5. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на имот - 

частна общинска собственост № 61710.616.2031  с начин на трайно 

ползване лозе и площ 2588 м2
  в местността „Дянковски път 2” /Лозята на 

Иван Радев/ ,землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.616.1823, 61710.616.1642, 61710.616.1648, 61710.616.1647, 

6171.616.1645,  6171.616.1864,  6171.616.1866,  6171.616.1639 и   6171.616.1848,  

по АОС № 556/17.07.2009 година при начална тръжна цена 1765.00 лв. 

/хиляда седемстотин  шестдесет и пет  лева/, представляваща  пазарна 

оценка на земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка 

726.71 лева (седемстотин двадесет и шест  лева и седемдесет и една 

стотинки).  
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1.6. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на имот - 

частна общинска собственост № 61710.614.1381  с начин на трайно 

ползване лозе и площ 522 м2
  в местността „Исперихски път” ,землище на 

гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.614.1380, 61710.614.2713, 

61710.614.1382, 61710.614.2800, 61710.614.1387 и 61710.614.1388,  по АОС № 

1089/17.11.2011 година при начална тръжна цена 172.00 лв. /сто седемдесет 

и два лева/, представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на имоти, при данъчна оценка  92.08 лева (деветдесет и два лева 

и  осем стотинки).  

1.7. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на имот - 

частна общинска собственост № 61710.614.1409  с начин на трайно 

ползване лозе и площ 504 м2
  в местността „Исперихски път” ,землище на 

гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.614.2711, 61710.614.1407, 

61710.614.1408  и 61710.614.2795,  по АОС № 1090/17.11.2011 година при 

начална тръжна цена 197.00 лв. /сто деветдесет и седем  лева/, 

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител на 

имоти, при данъчна оценка 88.91 лева (осемдесет и осем лева и деветдесет 

и една стотинки).  

1.8. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на имот - 

частна общинска собственост № 61710.614.2787  с начин на трайно 

ползване лозе и площ 6621 м2
  в местността „Исперихски път” ,землище на 

гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.614.2708, 61710.614.2709, 

61710.614.3035, 61710.614.2650 и 61710.818.244,  по АОС № 974/25.02.2011 

година при начална тръжна цена 2181.00 лв. /две хиляди сто осемдесет и 

един  лева/, представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на имоти, при данъчна оценка 1167.94 лева (хиляда сто 

шестдесет и седем лева и деветдесет и четири стотинки).  

1.9. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на имот - 

частна общинска собственост № 61710.614.2798  с начин на трайно 

ползване лозе и площ 3061 м2
  в местността „Исперихски път” ,землище на 

гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.614.2712, 61710.614.2713, 

61710.614.1377, 61710.614.1391 и 61710.614.2711,  по АОС № 973/25.02.2011 

година при начална тръжна цена 1083.00 лв. /хиляда осемдесет и три  

лева/, представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител 

на имоти, при данъчна оценка 539.96 лева (петстотин тридесет и девет 

лева и деветдесет и шест стотинки).  

 1.10. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на имот - 

частна общинска собственост № 61710.614.2800  с начин на трайно 
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ползване лозе и площ 521 м2
  в местността „Исперихски път” ,землище на 

гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.614.2711, 61710.614.1387, 

61710.614.1381, 61710.614.1382, 61710.614.1384 и 61710.614.1385,  по АОС № 

971/25.02.2011 година при начална тръжна цена 217.00 лв. /двеста и  

седемнадесет  лева/, представляваща  пазарна оценка на земята, 

определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка  91.90 лева 

(деветдесет и един лева и деветдесет стотинки).  

 2. Предлага на  кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 

сключи договори със спечелилите търгове за продажба на имоти, описани 

в т.1. 

 3. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на община 

Разград и Областен управител на област Разград в седем дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 

 

СТАТИЯ 14 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№284/10.05.2012 г. 
Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – зам. - кмет на 

Община Разград 

Относно: Удължаване срока на договор за наем за жилищен имот – 

частна общинска собственост. 

Давам думата на госпожа Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка  Таракчиева – зам. - кмет на Община Разград 

Оттеглям докладната ,тъй като наемателя е починал.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, тъй като не са започнали дебати по докладната записка 
вносителя има право да я оттегли на основание чл. 75 от правилника преди 

становището на Общинския съвет и тя се изключва от дневния ред.  

 

СТАТИЯ 15 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата докладна записка  е с вх.№ 286 от 16.05.2012 г.. 
Докладна записка от  Денчо Бояджиев  – кмет на Община Разград 

Относно: Одобряване на годишните финансови отчети на 

търговските дружества със 100% общинско участие за дейността им през  
2011 г. 
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Давам думата на представителя на вносителя заместник кмета на 
Общината господин Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря. 
Уважаема госпожо Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

През 2011г.в Община Разград осъществяваха дейността си следните 
търговски дружества със 100% общинско участие: 
1.”Диагностично - консултативен център I –Разград” ЕООД; 

2.”Обреден дом” ЕООД гр. Разград; 

3.”Общински пазари –Разград” ЕАД гр.Разград 

Съгласно изискванията на Търговския закон и Наредба №3 на Общински 

съвет Разград за осъществяване на стопанска дейност на Община Разград чрез 
търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия.,Общинският съвет, който изпълнява ролята на Общо събрание за 
съответния търговец, приема годишните финансови отчети на търговските 
дружества със 100% общинско участие.  

Със заповед №439 /27.04.2012г.на кмета на Община Разград е назначена 
балансова комисия  в състав: 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Петко Стоянов  Стоянов – председател на Постоянната 
комисия по бюджет, финанси и икономическа политика  към Общински съвет 
Разград  и 

ЧЛЕНОВЕ: 

1.Любомир Трифонов Цонев –зам.кмет на Община Разград 

2.Ценка Христова Таракчиева-Стефанова - зам кмет на Община Разград 

3.Нюсрет Исмет Мустафа-Салим-председател на Постоянната комисия 
по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол към Общински съвет Разград 

4.Минка Иванова Ганева –директор на дирекция „Финансови дейности и 

МДТ” в Община Разград 

5.Иван Тодоров Ненов- н-к отдел „Общинска собственост и земеделие” в 
Община Разград 

6.Румяна Трифонова Халаджова –регистриран одитор 

На свое заседание, проведено на 03.05.2012г. разгледа и обсъди 

представените годишни финансови отчети за 2011г. 
В заседанието взеха участие ръководителите и главните счетоводители 

на търговските дружества. Те направиха пояснения  и допълнения към 

представената информация. Беше обсъдена  подробно  дейността на 
дружествата за което и за своята работа комисията изготви доклад, който е 
одобрен от кмета на общината. 

Въз основа на този доклад на вашето внимание е проект за решение, 
относно правомощията на Общинския съвет, касаещ следното:  
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1. За ”Диагностично  -консултативен център I –Разград” ЕООД 

 със седалище и адрес на  управление Разград: 

1.1. Приема отчета за приходите и разходите  и баланса за 
2011г.на”Диагностично-консултативен център I –Разград „ЕООД. 

1.2. Финансовият резултат от дейността на дружеството за 2011г. 
представляващ печалба в размер на 7319.36лв/седем хиляди триста и 

деветнадесет лв. и тридесет и шест ст./ да бъде отнесен  за покриване на загуби 

от предходни години. 

1.3. Освобождава от отговорност управителя на „ДКЦ I-Разград” ЕООД  

д-р Николай Денев. 
1.4.  Предлага на кмета на Община Разград да одобри бизнес - плана на 

дружеството за 2012г. 
2. За ”Обреден дом” ЕООД гр. Разград със седалище и адрес на 

управление Разград: 

2.1. Приема отчета за приходите и разходите  и баланса за 2011г. на  
”Обреден дом” ЕООД гр. Разград  

2.2. Финансовият резултат от дейността на дружеството за 2011г. 
представляващ печалба в размер на 3627,17лв/три хиляди шестотин двадесет и 

седем лв. и седемнадесет ст./ да бъде отнесен  към неразпределен финансов 
резултат от предходни години. 

2.3. Да бъде освободен от отговорност управителя на .”Обреден дом” 

ЕООД гр. Разград за дейността му през 2011г. – господин Стоян Рачев. 
2.4. Предлага на кмета на Община Разград да одобри бизнес - плана на 

дружеството за 2012г. 
           3. За ”Общински пазари –Разград” ЕАД гр.Разград  със седалище  и 

адрес на управление гр. Разград: 

3.1. Приема заверените от регистриран одитор отчет за приходите и 

разходите  и баланса за 2011г. на  ”Общински пазари –Разград” ЕАД гр. 

Разград   

3.2Финансовият резултат от дейността на дружеството за 2011г. 
представляващ печалба в размер 15677,85лв./петнадесет хиляди шестотин 

седемдесет и седем лв. и осемдесет пет ст./ да бъде отнесен във фонд „Резервен 

„и се използва за инвестиционни разходи 

3.3 Да бъдат  освободени от отговорност Съвета на директорите на 
”Общински пазари –Разград” ЕАД гр. Разград за дейността им през 2011г 

3.4 Предлага на кмета на Община Разград да одобри бизнес - плана на 
дружеството за 2012г 

3.5 Назначава регистриран одитор на дружеството за 2012г. Стефка 
Емануилова – дипломиран експерт счетоводител. 

4. Определя еднократно допълнително възнаграждение в размер на една 
основна работна заплата на управителите на ”Диагностично -консултативен 

център I –Разград” ЕООД, ”Обреден дом” ЕООД гр. Разград и на 
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изпълнителния директор на ”Общински пазари –Разград” ЕАД гр. Разград  за 
работата им през 2011г.от собствени средства. 

5.Задължава ръководителите на търговските дружества да предприемат 
необходимите действия по смисъла на ТЗ и ЗТР и в сроковете по ЗСч за 
обявяване в търговския регистър на приетите документи . 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Давам думата на председателите на три постоянни комисии  по 

управление на общинската собственост, приватизация и следприватизационен 

контрол; по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и по бюджет, финанси и икономическа политика да ни запознаят с 
дебатите, които се проведоха в техните комисии. Заповядайте госпожо Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията по 

собственост одобри докладната записка и проекта за решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, ПК по законност. Заповядайте. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

В комисията по законност с 6 гласа „ЗА”, без „против” и 2-ма 
„въздържали се” се подкрепя така представения проект за решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Петко Стоянов, комисията по бюджет. 
 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

С 6 гласа „ЗА” без „против” и 1 – „въздържал се” комисията подкрепя 
докладната записка с проекта за решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Колеги, имате думата да зададете въпроси към вносителя на 
докладната записка. В залата е и управителя на „ДКЦ І”, ако имате въпроси и 

към него. Да, заповядайте. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Имам два въпроса: Има ли години предходни в които дружества са имали 

положителни финансови резултати? И вторият ми въпрос е по отношение на 
т.4. – Какъв е размера на основната работна заплата на управителите на 
дружества?  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Приключихте ли? Благодаря. Други въпроси? Не виждам желаещи за 
сега. Можете ли да отговорите господин Цонев? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да.  
Уважаеми господин Грънчаров, 
Дами и господа общински съветници, 

По отношение на първия Ви въпрос за положителните финансови 

резултати – да, има за предходни години положителни финансови резултати и 

за трите дружества като „ДКЦ І-Разград” допреди две години беше на 
отрицателен финансов резултат. От две години или от три години сега не мога 
да кажа точно има положителен финансов резултат. От две години ми 

подсказват, а останалите две търговски дружества са били все на положителен 

финансов резултат доколкото си спомням, освен „Обреден дом” някои от 
годините да е бил малко на минус. Но малко на минус. По отношение размера 
на възнагражденията честно казано не мога да Ви кажа, но предполагам, че не 
повече от 7 – 800 лева някъде може би там се движи на управителите.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли други въпроси? Господин Ролев, заповядайте. 
 

Г-н  Теодор Ролев  - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Господин Цонев, в т.3 за „Общински пазари - Разград” където е и най-

големия размер на печалбата – тази печалба е след облагане предполагам. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да.  
 

Г-н  Теодор Ролев  - КП „СК - СДС, ДСБ” 

И текста: „да бъде отнесен във фонд „Резервен„ и се използва за 
инвестиционни разходи”. Аз мисля, че това противоречи на Закона за 
счетоводството. Тази печалба не може да бъде използвана за инвестиционни 

разходи,  или за увеличаване на капитала доколкото си спомням как гласи 

Закона или за разпределяне на дивидент.  
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Няма да има разпределяне на дивидент. Значи, решението на балансовата 
комисия и предложението за решение на Общинския съвет е да не се 
разпределя като дивидент тъй като не е определен размера на дивидента. 
Дивидент може да получават собствениците на акции. Собственика в случая е 
един – Общинския съвет. Не е определен дивидент, определен е наистина да 
отиде във фонд „Резервен” за инвестиционни разходи, а именно това – тези 
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инвестиционни разходи след това ще доведат до увеличаване размера на 
активите на дружеството. Не е задължително да отидат в увеличаване на 
капитала. Увеличаването или намаляването на капитала става след решение на 
Общинския съвет. Не може да стане с решение на самото дружество тъй като 

принципала е Общинския съвет. Затова текста е така написан и аз мисля, че е 
коректен. Мисля.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Ролев, Вашето възражение е, че не може от фонд „Резервен” да 
се използват средствата за инвестиционни разходи. 

 

Г-н  Теодор Ролев  - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Да така е. Според Закона за счетоводството само за увеличение на 
капитала или за дивидент. В тази връзка може би предложението ми е да 
отпадне този текст: „ и да се използва за инвестиционни разходи”, остава само 

„ отнесен във фонд „Резервен””. А по – нататък всичко е в привилегиите и в 
правото на собственика на принципала.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Колеги, отвори се дебат във връзка с формулировката. Аз 
доколкото си спомням изискването беше не по – малко от 10% да отиде във 
фонд „Резервен”. Ние сме взели решение всичко да отиде във фонд „Резервен”. 

Предложението е такова, да. И в комисиите така се разсъждава. Но сега се 
направи възражение, че не е допустимо от фонд „Резервен” да се използват 
средства за инвестиционни разходи. Давам ви думата за становища и позиции. / 

Реплики в залата/. По – скоро тука икономистите трябва да кажат. Общинският 
съвет играе функцията на Общото събрание. Това е ясно, но да помолим 

председателя на бюджетната комисия да даде яснота. 
 

 Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика 
 Аз искам да направя следното уточнение: Има според Закона за 
счетоводството един минимален резерв, който би трябвало да се поддържа във 
всяко такова предприятие. Но наистина според нас икономистите е допустимо 

частта която се надвишава от тази сума, от този резерв, минимален резерв да се 
инвестира или след с решение на събранието на собствениците на дружеството. 

Така, че според мен няма противоречие със Закона за счетоводството за 
приемането на такова решение, с това уточнение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Стоянов.  
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 Господин Ролев, конкретен текст можете ли да посочите от Закона за 
счетоводството, който считате, че би бил нарушен с тази формулировка или 

това е някакъв принцип друг? 

 

Г-н  Теодор Ролев  - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 В момента точно конкретен член не мога да посоча, но принципът  е 
такъв, че от фонд „Резервен” парите могат да отиват само за увеличение на 
капитал и за разпределение на дивидент. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добре. Благодаря Ви. Колеги, чакам становища. Ако има други 

икономисти да заявят становище. Заповядайте госпожо Велкова. 
 

 Г-жа Зоя Велкова – ПП „ГЕРБ” 

 Без да съм нито икономист, нито юрист ако Общинския съвет решава, че 
е по – важно да бъде за инвестиции може би тогава да кажат компетентните 
тази печалба къде да отиде. Значи, ако не е във фонд „Резервен” къде другаде 
може да бъде тази печалба или просто да кажем, че печалбата да се използва за 
инвестиции.  

  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 / Реплики в залата/Но  не от фонд „Резервен”, тя това казва, от друг 
фонд. 

 

Г-жа Зоя Велкова – ПП „ГЕРБ” 

Значи или да пишем във фонд „Резервен” или пък за инвестиции, ако 

нали смятаме, че сме за инвестиции нали какво решаваме. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Разбрах Ви въпроса, предполагам и колегите. Господин Цонев, 
заповядайте. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Ако ми позволите тогава малко да прередактираме този абзац и да 
напишем така: „Финансовият резултат от дейността на дружеството за 2011г. 
представляващ печалба в размер 15677,85 лв.  да бъде отнесен във фонд 

„Резервен „ - 10% , а останалите да се използват за инвестиционни цели”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Госпожице Миткова, може ли за малко.  

/ Реплики в залата/. 

Извинете ни, мъничко само да направим консултация. 
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Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Може ли пак да взема отношение?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 На основание чл.64 от Правилника обявявам 10 минути почивка.  
 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, продължаваме нашата работа по докладна записка № 

286 относно т.3 предложението за „Общински пазари – Разград” ЕАД. 

Консултацията, която специалистите направиха и справката с нормативната 
база доведе до формулировката на нов текст, който вносителя на докладната 
записка сега ще направи пред вас. Заповядайте господин Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. Става въпрос за т.3.2. от проекта за решение, зачитам я във 
варианта, който последно уточнихме: Финансовият резултат от дейността на 

дружеството за 2011 г. представляващ печалба в размер 15677,85 лв. 

/петнадесет хиляди шестотин седемдесет и седем лв. и осемдесет пет ст./ да 

бъде разпределен както следва: 10% във фонд „Резервен„, а разликата над 

10%  да се използва за инвестиционни цели. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Колеги, правим по предложение на вносителя изменение в т.3.2. след 

фонд „Резервен” да се запише: „ се разпределя, както следва: 10% за фонд 

„Резервен”, а разликата над 10% да се използва за инвестиционни цели”. 

Това, което коментирахме дали и как е възможно, вносителя счита, че това е 
най- точния отговарящ на текста на Търговския закон прочит на неговото 

предложение. Господин Ролев,  приемате ли така направеното 

предложение? 

 

Г-н  Теодор Ролев  - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Да, приемам така направеното предложение с уговорката, че да е ясно на 
всички общински съветници, че това фактически означава отказ на 
принципала, който представляваме ние Общината от разпределение на 
дивидент.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 За тази година. 
 

Г-н  Теодор Ролев  - КП „СК - СДС, ДСБ” 
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 За тази година разбира се, касаещ  точно тази печалба за тази година 2011 

година и предоставяме средствата на дружеството да ги използва за 
инвестиции.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Колеги, стана ли ясно каква е формулировката на този спорен 

текст от предложението? Има ли други въпроси? По принцип, не само по този 

текст. Заповядайте. 
 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Аз имам следното предложение: 
 Уважаеми колеги, предлагам т.4 да отпадне , т.5 да стане т.4, т.6 да стане 
т.5, както и текста който кореспондира в решението с т.4, а именно:  

Общинският съвет счита, че с оглед  постигнатите положителни 

финансови резултати управителите на ”Диагностично-консултативен център I 

–Разград” и т.н.  до „Предвид гореизложеното”.  

Мотивите ми за това предложение уважаеми колеги, са следните: Без да 
обиждам и без да се съмнявам в мениджърските способности на управителите 
на дружествата смятам, че положителните финансови резултати са част от 
техните задължения и в условия на икономическа криза при масови мерки за 
съкращаване на разходи, оптимизация, преструктуриране меко казано странно 

е ние да стимулираме материално хора, които просто са си свършили нещо 

което им е задължение. Другия мотив е, че толерирането на такива ниски 

финансови резултати ние ще смъкнем летвата и така ще демотивираме 
управителите в стремежа им да бъдат още по гъвкави и мобилни при 

управлението на търговските дружества.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Грънчаров. Има ли други становища, позиции, 

предложения? Не виждам желаещи. Прекратявам дебатите по тази докладна 
записка и преминаваме към нейното гласуване. Господин Грънчаров чакам в 
писмен вид предложението да направите. По тази докладна записка имаше 
едно направено предложение за изменение от вносителя. Той като вносител 

има такова право да коригира предложения ни за обсъждане и гласуване 
документ и предложение от общински съветник Мирослав Грънчаров относно: 

Отпадане на т.4 от проекта за решение и съответната промяна в номерацията на 
следващите текстове. По нашия Правилник подлагам първо на гласуване 
предложението за отпадане на т.4 от проекта за решение по докладна записка 
№ 286. Гласуването по тази докладна записка е поименно. Преминаваме към 

гласуване на предложението за отпадане на т.4.   

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
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Мандат 2011 – 2015 година 

29. 05. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Владимир Иванов Заимов        + 

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева   + 

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед   + 

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Кина Дякова Маринова   + 

12. Левент Али Апти   + 

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева  +  

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид   + 

19. Мустафа Назъм Мустафа   + 

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов  +  

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев  +  

30. Стоян Димитров Ненчев  +  

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 С 10 гласа „ЗА”, „против” – 5, „въздържали се” – 11, направеното 

предложение не се приема.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Искам да направя обяснение на отрицателен вот. Не подкрепих 

направеното предложение защото ръководителите на тези наши търговски 

дружества, както стана ясно от изказването на господин Цонев повечето от тях 
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дълги години и в условия на криза и когато не е била такава икономическата 
ситуация са успявали да постигнат положителни резултати за своите 
дружества. Никак не е лесно да се управлява Търговско дружество с общинско 

участие защото за повечето дружества, които са създадени от Общинския съвет 
така или иначе върху тях са възложени и социални очаквания. Те са натоварени 

не само с това да бъдат едни обикновени търговци по Търговския закон, под 

определението „обикновени” не смятам, че ме разбирате като незначителни, а 
като такива които извършват рутинна търговска дейност, точно обратното те са 
с всичко останало ангажирани като се прибави към това и задължението да 
осъществяват специфични социални функции. Вижте какви са предметите на 
дейност на нашите търговски дружества и това ще обоснове нашата представа 
за по – специфичния характер и по – голямата сложност при управлението на 
търговските дружества. Освен това впечатляващо е становището на членовете 
на балансовата комисия, в която има представители на Общинския съвет, на 
администрацията, специалисти в съответната област, които са оценили 

положително тяхната дейност. В този аспект смятам, че е правилно ние като 

принципал, като Общо събрание на тези търговци да ги поощрим за да бъдат 
техните постижения най – малко на това ниво и да си пожелаем следващата 
година когато отново приемаме техните балансови отчети те да дадат и да 
направят заявка за още по – високи икономически постижения. Освен това 
дават работа и на доста граждани от нашият град, това също не е за 
пренебрегване. Трябва да бъдат поощрени в тази си дейност. Затова гласувах 

„против” отпадане на предложението.   

 Преминаваме към гласуване на докладната записка в нейната цялост с 
направеното предложение за изменение от вносителя в частта на т.3.2. от 
диспозитива на проекта за решение.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

29. 05. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   
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11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров   + 

17. Михаил Парашкевов Тодоров отсъства   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева отсъства   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 159 

 

През 2011 г. в Община Разград осъществяваха дейността си следните 
търговски дружества със 100% общинско участие: 
1.”Диагностично - консултативен център I –Разград” ЕООД; 

2.”Обреден дом” ЕООД гр. Разград; 

3.”Общински пазари –Разград” ЕАД гр. Разград 

Съгласно изискванията на Търговския закон и Наредба №3 на 

Общински съвет Разград за осъществяване на стопанска дейност на 

Община Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез 
общински предприятия.,Общинският съвет, който изпълнява ролята на 

Общо събрание за съответния търговец  приема годишните финансови 

отчети на търговските дружества със 100% общинско участие, заверени 

съгласно изискванията на ЗСч и ТЗ от регистриран одитор. 

Общинският съвет счита, че с оглед  постигнатите положителни 

финансови резултати управителите на ”Диагностично - консултативен 

център I –Разград” ЕООД и ”Обреден дом” ЕООД гр. Разград, както и 

изпълнителният директор на  ”Общински пазари –Разград” ЕАД гр. 

Разград следва да получат еднократно допълнително  материално 
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стимулиране в размер на една основна месечна заплата за работата им 

през 2011г.от собствени средства. 

Предвид гореизложеното  и на основание чл.21,ал.1т9 и 

т..23,чл.22,ал.1от ЗМСМА,чл.137,ал.1,т.3. и т.5,чл.221,т.6,т.7 и т.10 от 

Търговския закон, чл.10,ал.1т.3 и т.5,чл.11,т.6 и т.9 от Наредба №3 на 

Общински съвет Разград за осъществяване на стопанска дейност на 

Община Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез 
общински предприятия, Доклад  от 03.05.2012 г. на балансовата комисия, 

назначена със заповед №439/27.04.2012 г. на кмета на Община Разград, 

Общински съвет, след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – 1,  

 

РЕШИ: 

 

1. За  ”Диагностично - консултативен център I – Разград” ЕООД 

 със седалище и адрес на  управление Разград, бул.”Васил Левски”, ЕИК 

116049644 представлявано от управителя д-р Николай Денев : 

1.1. Приема отчета за приходите и разходите  и баланса за 2011 г. на 

”Диагностично - консултативен център I –Разград „ЕООД. 

1.2Финансовият резултат от дейността на дружеството за 2011г. 
представляващ печалба в размер на 7319.36лв./седем хиляди триста и 

деветнадесет лв. и тридесет и шест ст./ да бъде отнесен  за покриване на 

загуби от предходни години. 

1.3. Освобождава от отговорност управителя на „ДКЦ I-Разград” 

ЕООД за дейността му през 2011 г. 
1.4 Предлага на кмета на Община Разград да одобри бизнес -плана на 

дружеството за 2012 г. 
 2. За ”Обреден дом” ЕООД гр. Разград със седалище и адрес на 

управление Разград, ул. „Г.С.Раковски „ № 14, ЕИК  116502703 

,представлявано от управителя Стоян Рачев : 

2.1. Приема отчета за приходите и разходите  и баланса за 2011г. на  

”Обреден дом” ЕООД гр. Разград  

2.2. Финансовият резултат от дейността на дружеството за 2011г. 
представляващ печалба в размер на 3627,17лв./три хиляди шестотин 

двадесет и седем лв. и седемнадесет ст./ да бъде отнесен  към неразпределен 

финансов резултат от предходни години. 

2.3. Да бъде освободен от отговорност управителя на .”Обреден дом” 

ЕООД гр. Разград за дейността му през 2011 г. 
2.4. Предлага на кмета на Община Разград да одобри бизнес - плана 

на дружеството за 2012 г. 
           3. За  ”Общински пазари –Разград” ЕАД гр. Разград  със седалище  и 

адрес на управление гр. Разград, ул.”Марица”№2, ЕИК 116502895: 
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3.1. Приема заверените от регистриран одитор отчет за приходите и 

разходите  и баланса за 2011 г. на  ”Общински пазари –Разград” ЕАД гр. 

Разград.   

3.2. Финансовият резултат от дейността на дружеството за 2011 г. , 

представляващ печалба в размер 15677,85 лв. /петнадесет хиляди 

шестотин седемдесет и седем лв. и осемдесет пет ст./ да бъде разпределен 

както следва: 10% във фонд „Резервен„, а разликата над 10%  да се 
използва за инвестиционни цели. 

3.3. Да бъдат  освободени от отговорност членовете на Съвета на 

директорите на ”Общински пазари –Разград” ЕАД  гр. Разград за 

дейността им през 2011г 
3.4. Предлага на кмета на Община Разград да одобри бизнес -плана 

на дружеството за 2012г 
3.5. Назначава регистриран одитор на дружеството за 2012г. Стефка 

Емануилова – дипломиран експерт счетоводител. 

4. Определя еднократно допълнително възнаграждение в размер на 

една основна работна заплата на управителите на ”Диагностично -

консултативен център I –Разград” ЕООД, ”Обреден дом” ЕООД гр. 

Разград и на изпълнителния директор на ”Общински пазари –Разград” 

ЕАД гр. Разград  за работата им през 2011 г.от собствени средства. 

5.Задължава ръководителите на търговските дружества да 

предприемат необходимите действия по смисъла на ТЗ и ЗТР и в сроковете 
по ЗСч да обявяване в търговския регистър на приетите документи . 

6 .Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 16 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 

291/17.05.2012г. 
 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград. 

Относно: Определяне на представител на Община Разград в Общо 

събрание на акционерите на МБАЛ „Свети Иван Рилски”- Разград” АД 

гр. Разград. 

 

 Давам думата на представителя на вносителя заместник кмета господин 

Цонев за представяне на докладната записка.  
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 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Благодаря. 
 Уважаема госпожо председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

На 09.05.2012 г. в Община Разград и в Общински съвет Разград е 
постъпила покана от изпълнителния директор на МБАЛ „Свети Иван Рилски”- 

Разград” АД гр. Разград покана за общо събрание на акционерите на 
дружеството на 31.05.2012 г. в 10.00 часа в залата /библиотеката/ на трети етаж 

на административната част на лечебното заведение. 
Поканата е съобразена с изискванията на Търговския закон и е обявена в 

търговския регистър на 27.04.2012 г. Съгласно чл. 15, ал. 3 от Устава на 
дружеството освен по определения в ТЗ ред поканата може да се обяви и чрез 
изпращането й до поименните акционери. И в двата случая е предвиден срок, 

който не може да бъде по-малък от 30 дни от датата на насрочване на Общото 

събрание. В случая е налице нарушение на срока за връчването на поканата на 
Община Разград в качеството й на акционер. Независимо от посоченото 

нарушение, имайки предвид, че са използвани и двата способа за обявяване и 

единият от тях отговаря на изискванията на ТЗ, предлагам в случай, че общото 

събрание на акционерите на дружеството не бъде отменено и бъде проведено 

на 31.05.2012 г. в 10.00 ч., да бъде определен представител на Община Разград 

за участие в  него. 

Предвид на изложеното и предвид на материалите, които са представени 

в Общинския съвет и Община Разград предлагам проект за Решение:  
1. Упълномощава се представител с точки да представлява  Община 

Разград в качеството й на акционер в „МБАЛ „Свети Иван Рилски”- Разград” 

АД на редовно годишно общо събрание на акционерите на дружеството на 
31.05.2012 г. в 10.00 часа в залата /библиотеката/ на трети етаж на 
административната част на лечебното заведение. 

2. За участие в Общото събрание на акционерите упълномощеният 
представител на Община Разград да се легитимира с настоящето решение , 

което изпълнява ролята на пълномощно и документ за самоличност. 
3. Дава мандат на упълномощения представител да гласува по точките от 

дневния ред, с точки както следва по отношение на: 
По т.1 - Доклад на Съвета на директорите за дейността на дружеството 

през 2011 г..  
По т. 2-  Одобряване на годишния финансов отчет на дружеството за 

2011 г.  
По т. 3-  Разпределение на печалбата на дружеството за 2011 г.  
По т. 4- Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

директорите за дейността им през 2011 г.  
По т. 5- Избор на дипломиран експерт-счетоводител за 2012 г.  
По т. 6- Промяна в Състава на директорите.  
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По т. 7- Определяне на възнагражденията на членовете на Съвета на 
директорите.  

По т. 8- Промяна в капитала на дружеството  

По т. 9- Промяна в Устава на дружеството с проект за решение: приема 
предложените промени на Общото събрание.   
 Навсякъде в проектите за решения са оставени точици, което следва да 
бъде обект на настоящото решение на Общинския съвет като пълномощия на 
определяне с настоящото решение на Общинския съвет, представител на 
Община Разград за участие в Общото събрание на акционерите на това 
Търговско дружество.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Уважаеми колеги, преди да дам думата на постоянните 
комисии, а и на вас след това за дебати искам да  ви прочета текста на чл.226 от 
ТЗ, който е основание на докладната записка: «Чл. 226. Всеки акционер има 
право да упълномощи писмено лице, което да го представлява в общото 

събрание.” 

 Уведомявам ви също, че по наше искане Съвета  на директорите ни 

предостави писмените материали като акционер. Те са на ваше разположение и 

всички въпроси, които касаят отделните точки по дневния ред могат да бъдат 
съпоставени и консултирани съобразно предложенията на Съвета на 
директорите направени в надлежния срок.  

 В ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол, в ПК по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка 
с неправителствени организации и в ПК по бюджет, финанси и икономическа 
политика беше разгледана тази докладна записка. Първите две комисии на свое 
съвместно заседание затова предоставям думата на г-н Димитров като 

председател на ПК по законност да заяви становище и да ни запознае как 

протекоха там дебатите. Заповядайте господин Димитров. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, в комисията по законност след проведеното обсъждане 
се стигна до следните решения: По т.1 – комисията счита, че всяка една от 
групата съветници, които са представени в Общинския съвет може ако желае 
да предложи конкретен представител, който да представлява Община Разград.  

По т.2, която е процедурна и е в съответствие с изискванията на Закона 
комисията счита, че  следва да бъде подкрепено предложението на вносителя. 
По т.3, която е съществената от самото решение, комисията по законност 
предлага на Общинския съвет така да формулира своето решение: 
По т.3.1. Упълномощения или упълномощените представители да гласува 
„ЗА”. 

По т.3.2. Да се гласува „ЗА”. 
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По т.3.3. да се гласува следния проект за решение: Печалбата да се използва 
както следва – 10% за фонд „Резервен” и останалата част над 10% за покриване 
на загуби от минали години. 

По т.3.4. Да се гласува „ЗА”. 

По т.3.5. Да бъде избран Любен Йорданов. 
По т.3.6. Община Разград да гласува „против” тъй като предложението е 
незаконосъобразно поради неспазване на изискуемия императивен срок, 

определен в Закона от публикуването на поканата и представянето на 
конкретните предложения.  
По т.3.7. Да се гласува „ЗА” . 

По т.3.8. Да се гласува „ЗА” . 

По т.3.9. Да се гласува „ЗА” . 

По т.4. Тя следва вече от това, което ще реши Общинския съвет по т.1.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Уважаеми колеги, само за да стане ясно позицията на ПК по 

законност, относно т.3.6. ви прочитам придружителното писмо на 
Многопрофилна болница за активно лечение, с което ни изпратиха 
материалите за разглеждане в Общото събрание. Там е посочено, че по т.6 от 
обявения дневен ред на Общото събрание, касаеща Промяна в състава на 
Съвета на директорите на дружеството няма предложения. Давам думата на 
госпожа Салим да ни запознае със становището на ПК по собственост. 
 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 Аз изцяло ще се повторя с Председателя на комисията по законност. 
Членовете на комисията по общинска собственост гласуваха по същия начин 

по който гласуваха и членовете на комисията по законност, а именно:  

По т.1 от диспозитива на решението – на самата сесия да се обсъдят и гласуват 
предложенията за това кой ще представлява Община Разград като акционер в 
Общото събрание. 
По т.2  - да се гласува „ЗА. 

По т.3. – също. Точка трета със „ЗА”, имам предвид 3.1. 

По т.3.1. Упълномощения или упълномощените представители да гласува 
„ЗА”. 

По т.3.2. - Също „ЗА”. 

По т.3.3. – Печалбата 10% от нея за фонд „Резервен, а за горницата над 10% за 
покриване на загуби. 

По т.3.4. – Нашият представител да се гласува „ЗА”. 

По т.3.5. – Многоточието да бъде запълнено с името Любен Йорданов. 
По т.3.6. - „против” по причини по които колегата Стоян Димитров вече 
докладва.  
По т.3.7. -  „ЗА” . 

По т.3.8. Също „ЗА” . 
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По т.3.9. „ЗА” . 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. И Постоянната комисия по бюджет, давам думата на господин 

Стоянов като неин Председател. 

 

 Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

 По отделните точки от докладната записка от диспозитива на докладната 
записка и след направените обсъждания бяха взети абсолютно същите 
решения, както в предходните комисии, с изключение на т.3.3. по отношение 
на разпределението на печалбата, по отношение на която комисията реши тя да 
придобие следния текст: 10% от нетната печалба да се разпредели във фонд 

„Резервен”, а останалата част от печалбата да се разпредели на акционерите 
под формата на дивидент. Всичко останало се запазва както предходните 
комисии да не отегчавам общинските съветници. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Уважаеми колеги, давам ви думата за въпроси към вносителя 
на докладната записка. Има ли въпроси? Заповядайте господин Димитров.  
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации 

 / Господин Стоян Димитров не си е включил микрофона/ 

 Във връзка с доклада на комисиите считам за необходимо да направя 
едно кратко допълнение. 
 Уважаеми съветници, когато ние ви информирахме за становището на 
комисиите по т.3.9. имаме  предвид текста който е представен от вносителя. В 

този смисъл комисията се произнася – Да се гласува „ЗА” по т.3.9. касаеща 
Промяна в Устава на дружеството. Същото и текстовете, които са свързани по 

– нататък с конкретно становище на нашите представители отразено по 

отделните точки – 7, 8, 9 и т.н. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Не виждам въпроси. Давам 

думата за становища, разисквания и предложения. Имате ли становища, 
предложения? Да, заповядайте госпожо Орешкова. 
 

 Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

 Предлагам в т.1 от проекта за решение да се нанесе името Зоя Велкова, 
която да представлява Община Разград в качеството й на общински съветник. 

Предложението ми е свързано с това, че тя е компетентна в сферата, това е 
нейната професионална дейност и от друга гледна точка тя не е пряко 
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обвързана с дейността на болницата, което не би я вкарало в конфликт на 
интереси съответно за представянето на взетите решения.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Заповядайте. 
 

 Г-н Музаффер Хамид – ПП „ДПС” 

 Ние предлагаме Председателя на ПК по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване общинския съветник д-р Левент Апти. Тука искам да 
уточня и нещо – нямаме нищо против и останалите лекари в Общинския съвет, 
които са съветници да могат да представляват Общинския съвет.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да, благодаря. Има ли други предложения? Колеги, няма наистина 
никакъв процедурен проблем представителя на Община Разград да бъде 
определен като повече от един, може и целия Общински съвет да отидем на 
Общото събрание на акционерите. Направени бяха две предложения. Очевидно 

водени от разума нормално е Председателя на социалната комисия, нормално е 
като специалист д-р Велкова да бъде предложена. Има ли други предложения? 

Нали трябва да е ясно, че нашите пълномощници не могат да гласуват по 

различен начин ако те са повече от един, нито пък по начин който е различен 

от пълномощното, което им се дава с това решение. Само за това и единствено 

за което ги упълномощаваме. Има ли други предложения? Не виждам други 

предложения. Беше направено предложение за конкретизиране на т.1, тя е 
свързана и с т.4 от диспозитива на решението да бъдат повече от един, нали 

така господин Мустан, така да Ви разбирам предложението, че не възразявате 
освен д-р Апти да има и … 

 

 Г-н Музаффер Мустан – ПП „ДПС” 

 Значи ние не подценяваме възможностите и качествата на всички лекари 

общински съветници.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да. Предлагате всички лекари, конкретно са направени две предложения 
до този момент – д-р Велкова, д-р Апти.  

 

 /Реплики в залата. Камерата не показва кой говори/ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 То е сходно на консилиума. Поради липса на предложения, имали 

становища по направените предложения вече конкретно за пълномощията на 
определения или определените от нас представители. Имаше две различни 

позиции на постоянните комисии, относно разпределението на печалбата. Във 
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всичко друго постоянните комисии дават едно и също предложение. По т.2  

няма различни предложения, по т.3.1. всички комисии предлагат да бъде „ЗА”, 

по т.3.2. – „ЗА”, по т.3.3 – вече тука има две предложения. Заповядайте 
господин Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Като гледам точка 8 и 9 се замислям дали не трябва да определим по – 

конкретно апортната вноска. Нали подусловие са т.8 и 9. Понеже има текст, че 
апортните вноски, които касаят и са свързани с дела на средствата по 

предоставената апаратура.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да. Можем да добавим „по приложен опис” или „списък” или нещо 

такова.  
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да, ние имаме такъв, имам пред себе си извадка но той списъка не е 
достатъчен. Трябва да се сложи и размера на тези средства с които е закупена 
съответната апаратура. Защото той този размер средствата могат да бъдат 
примерно за 30 000 лв., нашите представители няма да знаят каква цена да 
предложат като размер на увеличение на капитала. Защото става въпрос вече за 
брой акции.  

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации  

На себе си ли задавате този въпрос господин Цонев?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Разсъждава на глас.  
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Разсъждавам на глас, да. Значи, за да ви информирам при мен е една 
извадка която касае пет съоръжения, които са предоставени апаратури на 
стойност 32 000 лв. Описани са.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Това каква оценка е?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Това е придобита стойност. Стойността на която са придобити тези 

активи и са предоставени. / От залата общински съветници задават въпроси 
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на господин Цонев, без да говорят на микрофон и камерата не ги показва/ 

Господин Цонев отговаря – Ами различни години са, ще ви кажа – два апарата 
за хемодиализа по 11 400 лв., закупени 2008 година и три апарата ЕКГ Шилер, 

разновидности закупени през 2004 година. Това е което официално е 
предоставено като апаратура на болницата. След като ще упълномощаваме 
нашия представител трябва да го упълномощим с конкретни неща. Да – 

Увеличение на капитала в размер на 32 000 лв. представляващи еди си колко  

броя акции, нали ме разбирате. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Какво конкретно предложение правите господин Цонев? Да се допълни 

т.3.8 и т.3.9  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да се допълни т.3.8 и т.3.9 – „в размер на значи „апаратура на обща стойност 
32 000 лв.”  

 

 / Някой от общинските съветници допълва господин Цонев/. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Е, това е то. Т.е. да добавим в 3.8 и 3.9 – „като апортни вноски от Община 
Разград предоставените апаратура и техника» на стойност 32 000 лв. 

  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не трябва ли да има и опис на самата техника. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

„На стойност 32 000 лв., съгласно приложен опис”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Колеги, по направеното предложение на господин Цонев, аз ще помоля 
тука особено колегите юристи също да се включат по отношение на размера на 
апортната вноска. Неговото определяне. Заповядайте господин Димитров.  

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации  

Господин Цонев, ще си позволя да направя една забележка: Явявате се 
така като неподготвен ученик в клас. Защото ако си направите труда да 
прочетете предишните решения там ще видите, че ние и преди сме се 
занимавали с тези въпроси и си спомням как и аз пак от името на 
законодателната комисия, комисията по законност правихме тези уточнения. 
Но няма пречка и сега ако трябва да обявяваме пак почивка и ако трябва да 
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видите предишното решение там са същите апарати и същите суми. Но и в този 

вид решението вече ясно определя волята на Общинския съвет – апортните 
вноски , апаратура и техника и ясно вече може да се каже сумата. Аз се 
учудвам, че сега по този начин на сесията се поставя този въпрос.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да, за което се извинявам и затова предлагам в края на изреченията по 

предложенията по т.8 и т.9 да се добави израза „на стойност 32 000 лв.” 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Има ли други становища и предложения? 

Направено е едно предложение за допълване на т.8 и 9  с  конкретна сума на 
апортната вноска. Пак ви връщам на т.3, относно: Разпределението на 
печалбата. Имаме две предложения направени в постоянни комисии. Ще ги 

гласуваме поотделно или ще ги обединим? Да, заповядайте господин 

Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации  

Ние трябва да помислим по въпроса: Дали изразените становища на 
постоянните комисии са предложения в пленарна зала по смисъла на 
Правилника и ако постоянните комисии считат, че трябва да внесат такива 
предложения, не трябва ли да ги депозират по съответния ред? Тези становища 
в постоянните комисии  са съображения изложени пред вносителя. Вносителя 
не ги е приел. Ако идеята е сега да гласуваме отделни предложения на 
постоянните комисии може би е редно те да бъдат внесени по определения 
начин в Правилника – да се напишат, да се формулират точно и ясно какво 

трябва да се прави. Но никой от постоянните комисии не прави такива писмени 

предложения.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, благодаря господин Димитров. Заповядайте господин Стоянов.  
 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика 
Аз правя предложение, което беше прието от Постоянната комисия по 

бюджет и финанси т.3.3. да бъде както го казах като Председател на комисията.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ще помоля в писмен вид. Тъй като ние действително трябва да направим 

някакво предложение, независимо какво е то, понеже вносителя по т.3.3. не е 
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конкретизирал някакво предложение. Нека да изчакаме колегите да подготвят 
предложението. Чакам предложенията в писмен вид. Да.  

 

Г-н Иво Димитров  - КП „СК - СДС, ДСБ” 

/ Не говори на микрофон/  

Имам молба за 15 минутна почивка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Само веднъж по Правилник може да имаме почивка и вече го ползвахме 
този текст чл.64. Веднъж, веднъж. Сега ще го прочетем. Няма да споря, ако има 
възможност.  

 

Г-н Иво Димитров  - КП „СК - СДС, ДСБ” 

/ Не говори на микрофон/ 

За да може да си прецизират предложенията.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, да прав сте, нека само да прочетем чл.64 какво казва: Всяка група 
общински съветници и председателят на Общинския съвет имат право да искат 
прекъсване на заседанието за определено време, но за не повече от 15 минути и 

само веднъж на 1 заседание.  
 

/Реплики  в залата/ 

 

Ако така го тълкувате, ще приема. Добре, щом това е тълкуванието. С 

оглед тълкуванието на господин Димитров 10 минути почивка. 
 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, продължаваме дебатите по докладна записка № 291. 

Сега сме на фазата Определяне на пълномощия на нашия представител или 

представители в Общото събрание на акционерите по т.3.3. относно: 

Разпределение на печалбата на дружеството за 2011 г. Направени са три 

предложения от тримата председатели на постоянни комисии. Първо ви 

прочитам предложението на постоянната комисия по законност изразено чрез 
нейния председател  Стоян Димитров: 

Разпределението на печалбата да се извърши както следва: 10% за 

фонд „Резервен», а останалата част над 10% да се използва за покриване 
на загуби от минали години.  

 Второто предложение е от председателя на постоянната комисия по 

управление на общинската собственост Нюсрет Салим и гласи:  
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Разпределението на печалбата на дружеството за 2011 г. да бъде 
както следва: 10% за фонд „Резервен”, останалата част над 10% да се 
използва за покриване на загуби от минали години.  

Двете са идентични. И предложението на постоянната комисия по 

бюджет и финанси депозирано чрез нейния председател Петко Стоянов е със 
следното съдържание: 10% от нетната печалба да се разпределят към фонд 

„Резервен”, а останалата част от печалбата да се разпредели като 

дивидент за акционерите.  
Единствената разлика, нюанса е в разпределянето на остатъка над десетте 

процента, дали да бъде за покриване на загуби от минали години както 

предлагат двете комисии или за дивиденти. Да, д-р Апти, заповядайте. 
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

Искам да задам само въпроса: Ако няма дългове, т.е. загуби за минали 

години, може ли тези средства да се използват за нови инвестиции? Можем ли 

така да формулираме? „Или за инвестиции”. Предложението на двете комисии. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да разбирам ли, че предлагате така: 10% те са по закон задължителни 

си остават, а разликата над 10% за покриване на загуби от минали години, 

а в случай, че няма такива за нови инвестиции. 

Господин Димитров, госпожо Салим. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК по законност 
Аз имах ограничен мандат и изразявам волята на постоянната комисия 

така както е формулирана. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, но Ви питам какво Ви е становището? 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК по законност 
Считаме, че предложението на д-р Левент Апти е разумно. От 

информацията, с която ние разполагаме в постоянната комисия имаше години 

през които дружеството не е регистрирало печалби и според нас няма пречка 
ако д-р Левент Апти формулира това предложение в  писмен вид ние поне от 
комисията по законност го възприемаме като законосъобразно. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Стоянов. 
 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК по бюджет и финанси 

Идеята на предложението, което беше направено в постоянната комисия 
по бюджет и финанси беше именно: след разпределението на останалата част 
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от печалбата над 10% в последствие тези средства  да отидат за закупуване на 
апаратура и на храна за лежащо болните в болницата, което е възможно и 

допустимо. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ама Вие говорите за дивидентите, като се получат дивидентите да се 
предоставят. Предложението е друго: Самото разпределение на печалбата да 
бъде 10% фонд „Резервен”, а другата част да си отидат като печалба, не като 

дивиденти на акционерите, които те да дадат после, а като разпределение на 
печалбата, която да отиде за инвестиции. Нали това Ви е предложението 

доктор Апти?  

 

/ Реплики и смях в залата/. 

Доктор Апти, това ли е смисъла на Вашето предложение? 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

Под инвестиции имам предвид медицинска апаратура.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Но не под формата на дивиденти, не след това да се върнат? 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

Не, не.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Разпределени първоначално. Добре. Ще го направите ли в писмен вид 

това предложение? Господин Ролев, имате ли възражение като вече специалист 
в тази област? 

 

Г-н Теодор Ролев  - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Аз имам предложение да прекратим дебатите. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, да ще ги прекратим ако правите такова процедурно предложение, но 

това предложение притеснява ли Ви чисто експертно да Ви питам, така както 

реагирахте предния път?  

 

Г-н Теодор Ролев  - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Не, притеснява ме само, че процента с който ще гласува нашият 
представител е твърде малък и няма да има решаващо значение за вземане на 
решението на Общото събрание. Напразно, просто си губим тука времето в 
дебати.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, прав сте по принцип, но въпрос все пак на самоуважение да си 

направим както трябва предложенията. Да разбирам, че не Ви притеснява 
нещо, чисто експертно в това предложение? Добре. Има процедурно 

предложение за прекратяване на дебатите. Да го гласуваме ли? Има ли някой 

„против” това предложение? Всички сме „ЗА”. Господин Цонев, само да Ви 

запитам Вашето предложение за допълване остава ли на т.3.8. и 3.9.?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Аз уважаема госпожо Председател, дами и господа общински съветници 

бих си позволил да допълня моето предложение: след края на изречението 

„предоставените апаратура и техника” по т.8 и т.9 се допълни „ и инвестиции в 
ремонт на лечебното заведение”, защото освен предоставена апаратура и 

техника сме направили и инвестиции в ремонти на лечебното заведение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Това го правите и по двете точки. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да, и по двете точки. Тъй като за съжаление не сме подготвени за точната 
сума предлагам да допишем „ на стойност, съгласно счетоводно извлечение от 
Община Разград”. Добре, без последната част. Т.е. да допълним  „ и 

инвестиции в ремонт на лечебното заведение”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уважаеми колеги, вече гласувахме прекратяване на дебатите. 
Направени бяха всички предложения, сега трябва да обобщим какво се случи с 
тази докладна записка.  

По т.1 от диспозитива има предложение да упълномощим д-р Апти и д-р 

Велкова да представляват Община Разград и нататък текста си остава.  
По т.2 няма предложения.  
По т.3 – съгласно предложените предложения на комисиите трябва да 

конкретизираме пълномощията: 
По т.3.1. – „ЗА” 

По т.3.2. – ЗА” 

По т.3.3. – имаме четири предложения ще ги прогласуваме после  
По т.3.4. – „ЗА” 

По т.3.5. – „ЗА” 

По т.3.6. – „против” с мотива, че е незаконосъобразно. 

По т.3.7. – „ЗА”  

По т.3.8. и 3.9.-  във вида в който е представен от вносителя с неговото 

допълнение след техника „ и инвестиции в ремонт на лечебното заведение”. 

По т.4 – както по т.1.  
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Остана да изчистим само т.3.3.  

Ще прогласуваме всичките предложения, които са направени в днешното 

заседание на Общинския съвет, електронно ще гласуваме.  
Първо предложението на г-н Димитров и на г-жа Салим, които са 

абсолютно еднозначни и които изразяват позицията на двете постоянни 

комисии по собственост и по законност. 
Предложението е: Разпределението на печалбата да се извърши както 

следва: 10% за фонд „Резервен», а останалата част над 10% да се използва 

за покриване на загуби от минали години.  

Подлагам на гласуване това направено предложение. 
 

Гласували: «ЗА» - няма, «против» - 1, «въздържали се» 24, 

предложението не се приема.   

 

Предполагам, че този начин на гласуване е свързан с предложението на 
д-р Апти затова независимо, че беше …. Един момент господин Димитров, 
очевидно е сега защо е станало така гласуването. Господин д-р Левент Апти 

направи предложение макар и последно по време ще го подложа на гласуване 
непосредствено след тези две предложения защото то обединява двете 
предложения и правя една допълнителна добавка „ а в случай, че няма загуби 

за минали години да се използват за инвестиции /медицинска апаратура, 

консумативи и др./. 

Подлагам на гласуване този вариант за текст на т.3.3. от диспозитива на 
решението.  

 

С 23 гласа „ЗА”, „против” няма, „въздържали се” – 3, предложението 

за формулировка на т.3.3. от решението се приема. 

 

Няма да подлагам на гласуване в този случай предложението на 
бюджетната комисия. 

 

/ Реплики в залата/. 

Не може събрано е нужното мнозинство. Няма право общински съветник 

да гласува за различни предложения.  
 

И така уважаеми колеги, с всеобщи усилия достигнахме до формулиране 
на проекта за решение по тази докладна записка. Ще я подложа на гласуване 
изцяло но преди това отново ще ви прочета диспозитива: На основание чл.226 

от ТЗ, Общинския съвет РЕШИ: 

По т.1. Упълномощим д-р Левент Али Апти – председател на ПК по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване и д-р Зоя Петрова 
Велкова – общински съветник към Общински съвет Разград,  и нататък текста 
си остава.  
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По т.3.1. – „ЗА” 

По т.3.2. – ЗА” 

По т.3.3. – Разпределение на печалбата на дружеството за 2011 г. с проект 
за решение : «Общото събрание на акционерите взема решение за 
Разпределение на печалбата на дружеството за 2011 г, както следва: 10% - за 
фонд «Резервен», 90% - при условие, че няма миналогодишни загуби да се 
използват за инвестиции / медицинска апаратура, консумативи и др./».- „ЗА”. 

По т.3.4. – „ЗА” 

По т.3.5. – „ЗА”, конкретното име беше този който е дал по – ниска цена 
– Любен Йорданов. 

По т.3.6. – „против” като незаконосъобразно по процедурни 

съображения. 
По т.3.7. – както е направено предложението - „ЗА”  

По т.3.8. и 3.9.-  както е направено предложението в диспозитива с 
добавката след „предоставените апаратура, техника” - „ и инвестиции в 

ремонт на лечебното заведение”. 

По т.4. – отново същите пълномощници както по т.1. – д-р Апти и  

д-р Зоя Велкова. 
Подлагам на гласуване докладната записка в цялост. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 160 

 

 

На 09.05.2012 г. в Община Разград и в Общински съвет Разград е 
постъпила покана от изпълнителния директор на „МБАЛ „Свети Иван 

Рилски”- Разград” АД гр. Разград покана за общо събрание на 

акционерите на дружеството на 31.05.2012 г. в 10.00 часа в залата 

/библиотеката/ на трети етаж на административната част на лечебното 

заведение. 
Поканата е съобразена с изискванията на Търговския закон и е 

обявена в търговския регистър на 27.04.2012 г. Съгласно чл. 15, ал. 3 от 

Устава на дружеството освен по определения в ТЗ ред поканата може да се 
обяви и чрез изпращането й до поименните акционери. И в двата случая е 
предвиден срок, който не може да бъде по-малък от 30 дни от датата на 

насрочване на Общото събрание. В случая е налице нарушение на срока за 

връчването на поканата на Община Разград в качеството й на акционер. 

Независимо от посоченото нарушение, имайки предвид, че са използвани и 

двата способа за обявяване и единият от тях отговаря на изискванията на 

ТЗ, в случай, че общото събрание на акционерите на дружеството не бъде 
отменено и бъде проведено на 31.05.2012 г. в 10.00 ч., възниква 
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необходимостта Общински съвет Разград в качеството на принципал да 

вземе решение за упълномощаване на  представител на Община Разград за 

участие в  него. 

С поканата е определен следния дневен ред на Общото събрание на 

акционерите: 
1. Доклад на Съвета на директорите за дейността на дружеството 

през 2011 г.  
2. Одобряване на годишния финансов отчет на дружеството за 2011 г. 
3. Разпределение на печалбата на дружеството за 2011 г. 
4. Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

директорите за дейността им през 2011 г. 
5. Избор на дипломиран експерт-счетоводител за 2012 г. 
6. Промяна в Състава на директорите. 
7. Определяне на възнагражденията на членовете на Съвета на 

директорите, на които няма да бъде възложено управлението. 

8. Промяна в капитала на дружеството. 

9. Промяна в Устава на дружеството. 

Предвид гореизложеното, както и на основание чл. чл. 21, ал. 1, т. 23 

от ЗМСМА, във връзка с чл. 226 от ТЗ, Общински съвет, с 26 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» няма, 

 

Р  Е  Ш  И  : 
 

1. Упълномощава д-р Левент Али Апти – председател на ПК по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване, гр. Разград, ЖК 

«Орел», бл.13, вх.А, ет.3, ап.9, ЕГН 7912085020 и д-р Зоя Петрова Велкова – 

общински съветник към Общински съвет Разград, гр. Разград, ул. « Г.С. 

Раковски» № 31 А, ЕГН 6202173214 да представляват Община Разград в 

качеството й на акционер в „МБАЛ „Свети Иван Рилски”- Разград” АД на 

редовно годишно общо събрание на акционерите на дружеството на 

31.05.2012 г. в 10.00 часа в залата /библиотеката/ на трети етаж на 

административната част на лечебното заведение. 
2. За участие в Общото събрание на акционерите упълномощените 

представители на Община Разград да се легитимират с настоящето 

решение , което изпълнява ролята на пълномощно и документ за 

самоличност. 

3. Дава мандат на упълномощените представители да гласуват по 

точките от дневния ред, както следва: 

По т.3.1. - Доклад на Съвета на директорите за дейността на 

дружеството през 2011 г. с проект за решение : «Общото събрание на 

акционерите  приема Доклад на Съвета на директорите за дейността на 

дружеството през 2011 г.» - „ЗА”. 
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По т.3. 2. -  Одобряване на годишния финансов отчет на дружеството 

за 2011 г. с проект за решение : «Общото събрание на акционерите 
одобрява годишния финансов отчет на дружеството за 2011 г., заверен от 

дипломиран експерт- счетоводител- , имайки предвид промените в чл. 

221,т. 7 и раздел ХІ от глава ХІV „Акционерно дружество” на ТЗ да 

предложи прередактиране на проекта за решение, като изразът „заверен 

от дипломиран експерт- счетоводител” бъде заменен с израза”заверен от 

назначения регистриран одитор”, след което да гласува - „ЗА ”. 

По т. 3.3. -  Разпределение на печалбата на дружеството за 2011 г. с 
проект за решение : «Общото събрание на акционерите взема решение за 

Разпределение на печалбата на дружеството за 2011 г, както следва: 10% - 

за фонд «Резервен», 90% - при условие, че няма миналогодишни загуби да 

се използват за инвестиции / медицинска апаратура, консумативи и др./ - 

„ЗА”. 

По т. 3.4. - Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

директорите за дейността им през 2011 г. с проект за решение : «Общото 

събрание на акционерите освобождава от отговорност членовете на 

Съвета на директорите за дейността им през 2011 г.» - „ЗА”. 

По т. 3.5. - Избор на дипломиран експерт-счетоводител за 2012 г. с 
проект за решение : «Съветът на директорите избира и назначава  

предложения дипломиран експерт-счетоводител за 2012 г., имайки 

предвид промените в чл. 221,т. 6 и раздел ХІ от глава ХІV „Акционерно 

дружество” на ТЗ да предложи прередактиране на проекта за решение, 
като изразът „дипломиран експерт- счетоводител” бъде заменен с израза 

”регистриран одитор”, след което да гласува- „ЗА” Любен Йорданов. 

По т. 3.6. - Промяна в Състава на директорите с проект за решение : 
«Общото събрание на акционерите приема предложената промяна в 

състава на Съвета на директорите» - Упълномощените представители да 

гласуват „против”, тъй като предложението е незаконосъобразно, поради 

неспазване на изискуемия срок от 30 дни от публикуване на поканата за 

представяне на конкретно предложение. 
По т. 3.7. - Определяне на възнагражденията на членовете на Съвета 

на директорите, на които няма да бъде възложено управлението. с проект 

за решение : «Общото събрание на акционерите определя 

възнаграждението на членовете на съвета на директорите, на които няма 

да бъде възложено управлението, да бъде в размер на две средни месечни 

работни заплати в лечебното заведение, но не повече от петкратния размер 

на минималната месечна работна заплата установена за страната за 

съответния месец, в съответствие с Наредба № 9 от 2000 г. за условията и 

реда за провеждане на конкурси за възлагане на управлението на лечебни 

заведения по ЗЛЗ, като членовете на Съвета на директорите, на които не е 
възложено управлението могат да получават въпросното възнаграждение 
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в случаите, в които това не противоречи на императивните разпоредби на 

нормативен акт» -   „ЗА”. 

По т. 3. 8. - Промяна в капитала на дружеството с проект за решение 
: «Общото събрание на акционерите приема предложената промяна в 

капитала на дружеството, имайки предвид, че през годините е 
предоставяната апаратура и техника на лечебното заведение от страна на 

Община Разград, да предложи отлагане на вземането на решение и 

алтернативно ако не се приеме направеното предложение да предложи при 

увеличаване на капитала да се приемат като апортни вноски от Община 

Разград предоставените апаратура, техника и направените инвестиции за 

ремонт на лечебното заведение» - „ЗА”.  

По т. 3.9. - Промяна в Устава на дружеството с проект за решение : 
Общото събрание на акционерите приема предложената промяна в Устава 

на дружеството, да предложи отлагане на вземането на решение и 

алтернативно ако не се приеме направеното предложение да предложи при 

увеличаване на капитала да се приемат като апортни вноски от Община 

Разград предоставените апаратура, техника и направените инвестиции за 

ремонт на лечебното заведение» - „ЗА”.  

4. В случай на липса на кворум, упълномощава д-р Левент Али Апти 

и д-р Зоя Петрова Велкова да представляват Община Разград в качеството 

й на акционер  в  „МБАЛ „Свети Иван Рилски”- Разград” АД на редовно 

годишно общо събрание на акционерите на дружеството на 18.06.2012 г. в 

11.30 часа в залата /библиотеката/ на трети етаж на административната 

част на лечебното заведение с правата регламентирани в т. 3 от 

настоящето решение. 
 Настоящето решение да се изпрати на кмета на Община Разград и 

Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

СТАТИЯ 17 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Последната докладна записка по първа точка от дневния ред, която е 
внесена по извънредния способ  е с № 298. 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград. 

Относно: Монтиране на мемориална плоча по случай 100 години от 

рождението на проф. Влади Симеонов, който е роден в гр. Разград. 

 

Давам думата на представителя на вносителя господин Цонев, да направи 

презентация на тази докладна записка. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. 



 

 

 

109

Уважаема госпожо Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

В администрацията на Община Разград е постъпило писмо от доц. Д-р 

Александър Пешев – изпълнителен директор на Фондация „Проф. Влади 

Симеонов” с молба за извършване на необходимите действия, за монтиране на 
мемориална плоча на видно място в квартала на гр. Разград, където е била 
родната къща на проф. Влади Симеонов, във връзка с отбелязване на 100 

годишнината от рождението му и 60 години от създадената от него 

филхармония „Пионер”.  

Създадената от маестро Симеонов през 1952 година детско-юношеска 
филхармония „Пионер” е имала огромна концертна дейност в страната и 

чужбина и е призната от международната музикална общественост. През 2006 

година бивши оркестранти създават фондация с нестопанска цел „Проф. Влади 

Симеонов” с цел популяризиране творчеството и общественото дело на 
маестрото и оказване съдействие на деца и юноши с изявени способности в 
областта на музиката.  
На 23.05.2012 година Фондация „Проф.Влади Симеонов” организира концерт в 
зала „България”, с който ще бъде отбелязана 100 годишнината от рождението 

му и 60 години от създадената от него филхармония „Пионер”. 

 След постъпване на писмото и проведена кореспонденция с дъщерята на 
Влади Симеонов – Лучия Симеонова  са извършени проучвания от 
специалисти на музейното дело в гр. Разград за уточняване на 
местоположението на родната къща на маестрото в гр. Разград, която е 
съборена. Уточнено е, че къщата се е намирала в кв. 61 по действащия план на 
гр. Разград, в близост до ъгъла на ул.”Раковски” и ул.”П.Р. Славейков”. 

Предвид гореизложеното предлагаме на вашето внимание проект за 
Решение, касаещ: Съгласие на Общински съвет Разград за монтиране на 
мемориална плоча в квартал 61 по плана на гр. Разград, в близост до ъгъла на 
ул.”Раковски” и ул.”П.Р. Славейков”, където е била родната къща на световно 

известния музикант проф. Влади Симеонов. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. 
Уважаеми колеги, 

Докладната ви е раздадена преди днешното заседание. Очевидно нямаме 
дебати в постоянни комисии затова ви давам думата да си зададете въпросите 
към вносителя и да изразите своята позиция. Имате думата, заповядайте.  

 

Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Аз искам да попитам защото така малко не съм ориентирана в улиците и 

номерата: Точно къде се намира? – защото си спомням за една такава плоча в 
комисията по култура какъв дебат имаше и наистина стигнахме до едно 

решение, че това място което беше предложено не е доброто място. Тези плочи 
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наистина трябва да се поставят на места където ще се виждат от хората по най-

добрия възможен начин. Така, че бих искала да придобия представа къде точно 

е мястото и дали наистина е удачно?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Радославова. Има ли други въпроси? Господин 

Цонев, ще помоля да отговорите.  
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Ул.”Раковски” я знаете къде е. Улица „Раковски” тръгва от ул. „Княз 
Борис” и върви на изток към ул. „Паркова” пресича ул. Паркова минава пред 

„Капитан Блъд”, Клуба на културните дейци. Така, че тази улица е достатъчно 

активна и посещаема и точно на ъгъла с ул. „П. Р. Славейков” така, че местото 

е видно не е така закътано. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

А там има ли постройка? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

/ Реплики в залата/ Точно на ъгъла е кооперацията, северозападно от ул. 

„Паркова”. 

 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Върху къща ли или върху кооперацията ще се постави?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Вече архитектите ще решат предполагам, че ще бъде някъде на част от 
фасадата на кооперацията.  
 

/ Общински съветник Надежда Радославова не говори от своята банка и 

на микрофон, поради което нейното изказване не може да бъде отразено в 

Протокола./ 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Аз разбирам обаче такова е желанието на молителя и на дъщерята на 
маестрото, които желаят плочата да бъде на местото където е била къщата им. 

Тяхното желание е такова и би следвало ако подкрепяме това предложение да 
удовлетворим желанието. Затова и проекта за решение е в този дух. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Уважаеми колеги, имате ли други въпроси към вносителя? Становища, 
предложения. Да се ориентираме към прекратяване на дебатите и да преминем 

към гласуване. Гласуването е електронно. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

                                                    Р Е Ш Е Н И Е  

                                                            № 161 

 

В администрацията на Община Разград е постъпило писмо с вх. № 

69-00-2/20.01.2012 г. до Кмета на общината от доц. Д-р Александър Пешев – 

изпълнителен директор на Фондация „Проф. Влади Симеонов” с молба за 

извършване на необходимите действия, за монтиране на мемориална 

плоча на видно място в квартала на гр.Разград, където е била родната 

къща на проф. Влади Симеонов, във връзка с отбелязване на 100 

годишнината от рождението му и 60 години от създадената от него 

филхармония „Пионер”. Създадената от маестро Симеонов през 1952 

година детско-юношеска филхармония „Пионер” е имала огромна 

концертна дейност в страната и чужбина и е призната от международната 

музикална общественост в лицето на Херберт Фон Караян и Ленард 

Бърнстейн. На 23.05.2012 година Фондация „Проф. Влади Симеонов” 

организира концерт в зала „България”, с който ще бъде отбелязана 100 

годишнината от рождението му и 60 години от създадената от него 

филхармония „Пионер”. 

 Във връзка с гореизложеното на основание чл.21, ал.1, т.23 от 

ЗМСМА във връзка с чл.57, ал.1 и ал.3 от ЗУТ и писмо с вх. № 69-00-

2/20.01.2012 г. до Кмета на общината от доц. Д-р Александър Пешев – 

изпълнителен директор на Фондация „Проф. Влади Симеонов”, 

Общинският съвет Разград, с 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

                                                            Р Е Ш И: 

 

1.Общински съвет Разград дава съгласие за монтиране на 

мемориална плоча в квартал 61 по плана на гр. Разград, в близост до 

ъгъла на ул.”Раковски” и ул.”П.Р. Славейков”, където е била родната 

къща на световно известния музикант проф. Влади Симеонов, във връзка 

с отбелязване на 100 годишнината от рождението му и 60 години от 

създадената от него филхармония „Пионер”. 

2.Възлага на Кмета на общината да съгласува и координира 

изработването и монтирането на мемориалната плоча по реда на чл.20, 

ал.2, чл.21, ал.2 и чл.22, ал.1 от Наредба № 8 на Общински съвет Разград за 

разрешаване, функциониране и премахване на преместваеми обекти на 

територията на Община Разград. 
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3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срок по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми общински съветници, приключихме нашата първа точка от 
дневния ред.  

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

С всеобщо съгласие включихме разглеждане на Декларация с вх.№ 300 

по предложение от групата общински съветници от ПП „ГЕРБ” към Общински 

съвет Разград.  

 Давам думата на ръководителя на групата госпожа Орешкова за 
представяне на Декларацията  

 

 Г-жа Милена Орешкова – Ръководител на група общински съветници от 
ПП „ГЕРБ” 

 Доктор Николов ще ни запознае с текста на декларацията. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добре, благодаря. Заповядайте д-р Николов. 
 

 Г-н Драгомир Николов – ПП „ГЕРБ” 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми колеги, 

Ще ви зачета текста на декларацията  
 

ДЕКЛАРАЦИЯ 

 

за подкрепа от Общински съвет – Разград 

 

 

 Предвид факта, че гр. Разград, е новият футболен център на Република 
България, благодарение на почетните си граждани Кирил и Георги Домусчиеви 

и на техните спортни избраници – ръководството и състезателите от ПФК 

„Лудогорец 1945” гр. Разград, Общински съвет - Разград не следва да остане 
безучастен към случващото се с двама от най-достойните футболни мъже на 
България – Стилиян Петров и Димитър Димитров – Херо. 
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 Водени от чисто човешката си съпричастност и осъзнавайки дълга си 

като общественици, ние общинските съветници в Общински съвет – Разград, 

 

ИЗРАЗЯВАМЕ: 

 

Огромната си и искрена подкрепа към Стилиян Петров в мача на живота 
му - битката с коварната болест. Надяваме се и вярваме, че рекордьорът по 

участия в националния отбор на България ще излезе победител. Стенли, ние 
сме с теб! Ти си изключителна личност и притежаваш несломим дух. Чакаме те 
отново на терена, Капитане! 
  Изказваме симпатиите си към емоционалността и огромната енергия на 
Димитър Димитров - Херо. Темпераментен, много различен, но най-вече 
обичан и уважаван заради нестихващия си ентусиазъм в треньорската 
професия. Заставаме зад теб и зад тези твои качества, които могат да помогнат 
изключително в предстоящия дуел с коварната болест. Не падай духом, чака те 
футболното бъдеще на България. Ние сме с теб! 

 

С настоящата си подкрепа Ви пожелаваме скорошно завръщане с нови и 

още по-големи успехи на зеления терен. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Уважаеми колеги, чухте съдържанието на декларацията. 
Имате думата да направите своите заявки за предложения, за допълнения или в 
случай, че приемате текста да преминем към гласуване за да подкрепим 

направената Декларация. Има ли желаещи да вземат становище по проекта за 
Декларация? Не виждам желаещи. Прекратявам дебатите и подлагам на 
гласуване предложението на групата съветници от ПП „ГЕРБ” проекта за 
Декларация да стане Декларация на Общински съвет Разград. Моля гласувайте. 
 

 Общинският съвет  

 

На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА и чл.76 от Правилника за 
организацията и дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация Мандат 2011 – 2015 г. , 

Общински съвет – Разград с 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали  се” -  

няма, ПРИЕМА 

 

ДЕКЛАРАЦИЯ 

 

за подкрепа от Общински съвет – Разград 

 

 Предвид факта, че гр. Разград, е новият футболен център на Република 
България, благодарение на почетните си граждани Кирил и Георги Домусчиеви 
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и на техните спортни избраници – ръководството и състезателите от ПФК 

„Лудогорец 1945” гр. Разград, Общински съвет - Разград не следва да остане 
безучастен към случващото се с двама от най-достойните футболни мъже на 
България – Стилиян Петров и Димитър Димитров – Херо. 

 Водени от чисто човешката си съпричастност и осъзнавайки дълга си 

като общественици, ние общинските съветници в Общински съвет – Разград, 

 

ИЗРАЗЯВАМЕ: 

 

Огромната си и искрена подкрепа към Стилиян Петров в мача на живота 
му - битката с коварната болест. Надяваме се и вярваме, че рекордьорът по 

участия в националния отбор на България ще излезе победител. Стенли, ние 
сме с теб! Ти си изключителна личност и притежаваш несломим дух. Чакаме те 
отново на терена, Капитане! 
  Изказваме симпатиите си към емоционалността и огромната енергия на 
Димитър Димитров - Херо. Темпераментен, много различен, но най-вече 
обичан и уважаван заради нестихващия си ентусиазъм в треньорската 
професия. Заставаме зад теб и зад тези твои качества, които могат да помогнат 
изключително в предстоящия дуел с коварната болест. Не падай духом, чака те 
футболното бъдеще на България. Ние сме с теб! 

 

С настоящата си подкрепа Ви пожелаваме скорошно завръщане с нови и 

още по-големи успехи на зеления терен. 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Колеги, с 28 гласа „ЗА” проекта за Декларация изразява общото 

становище и симпатии на Общински съвет Разград към двамата изтъкнати 

футболисти Пожелаваме им наистина да се справят с този тежък момент в 
живота си и да продължат да радват футболната и спортната общественост на 
Република България, а и зад граница. 

Доктор Николов, ще ни съдействате да изпратим по предназначение 
Декларацията за да повдигнем духа на момчетата.  

Уважаеми колеги, и втора точка от дневния ред9 приключи. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

ТЕКУЩИ  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Съобразно разпорежданията на нашия Правилник чл.54 ал.1 ви 

запознавам  с новопостъпили материали в Общински съвет Разград за периода 
от предходната сесия. Очевидно той е бил твърде кратък за да се натрупат 
много материали: 
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 1. С вх. № 297 от 22.05. 2012 г. Секретаря на Община Разград в 
изпълнение на задълженията си по чл. 44, ал.1, т. 18 от ЗМСМА ни уведомява, 
че наши решения №70 по Протокол № 7 от 06.02. 2012 г. е изпълнен от 
изпълнителната власт със Заповеди с №№ 184, 311 и Договор № 116. И наше 
решение № 77 по Протокол № 8 от 20.02. 2012 г. е изпълнен със Заповеди, 

които са множество на брой, има ги и в конкретни приложения.  
С  това отново общинска администрация изпълнява ангажимента си да 

уведоми законодателния орган затова как е изпълнила неговите решения.  
2. Следващият материал с който искам да ви запозная е от Националната 

асоциация на председателите на Общински съвети в Република България под 

№296/ 22.05. 2012 г. Той касае становище по нормативни промени в Закони. На 
разположение е на общинските съветници при мен и при служителите от 
Звеното, които се интересуват от колегите могат да се запознаят подробно с 
него.  

3. И последно, това което искам да представя на общинските съветници е 
едно изпълнение на наше предходно решение на Общинския съвет по повод 

предложението и приемането на Статут на Общинския съвет. Там имаше текст 
съгласно който следва в Общинския съвет да се внесе за разглеждане и за 
одобрение идеен проект за символ на Общинския съвет, в частност на Клуба на 
общинския съветник. Госпожа Монева беше натоварена с тази задача, тя 
изпълни ангажимента си и пред нас в Общинския съвет има депозирано 

предложение в четири варианта за идеен проект. Тъй като това е една много 

съществена и важна част от нашата дейност аз ще внеса това предложение в 
четирите му варианта в съответната постоянна комисия по култура, замислих 

се, че и за още една комисия ставаше дума която да го разглежда. Комисията 
по култура, която да се произнесе със свое решение, кой от всички предложени 

варианти счита за най – удачен. Аз сега ще си позволя само така визуално тъй 

като днес дойде. Идейния  проект е разработен от г-н Красимир Харалампиев. 
Общо взето нашата поръчка беше да се вплете в този символ знаците на 
Разград, но да бъде и Общински съвет. Затова не сме конкретизирали само 

Клуб на общинския съветник. Тук много активно участва и общински съветник 

Надя Радославова, която също като специалист даде своето становище и 

подкрепа при намиране на най- вярното решение. Това е единия вариант – 

Часовниковата кула, това е Момина чешма, следващия вариант е по 

предложение на г-н Никола Николов, това е старата сграда на Общинския 
съвет, която е строена със средства на общинските съветници. Той счете, че 
това е много удачно като символ свързан с нашата дейност. Тя вече я няма, 
долу е макета. / Реплики от общински съветници/. Ами може би за да възродим 

паметта. И последния е Златния пегас, който /Реплики/ и да, и такава реплика 
имаше, че не е много на Общинския съвет Разград и е свързан с друга награда, 
която е учредена от името на Общинския съвет. 

Уважаеми колеги, 
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Топка нямаше защото когато възлагахме това още не бяхме шампиони но 

тъй като сме вече и такива, ако кажете може на Момина чешма да сложим 

топка отгоре. Предложението ми е, всички които се интересуват, а не само 

членовете на постоянната комисия по култура, когато обявим заседанието й ще 
поканим и изпълнителя на това предложение, нека да се включим всички. Той 

каза, че е отворен, готов да приема всякакъв вид предложения за моделиране на 
един общ символ. Заповядайте господин Занев като председател на комисия. 

 

Г-н Румян Занев – Председател на ПК по култура, културно – 

историческо наследство и духовни ценности 

Аз предлагам да се направи екип, не един човек, а екип който да излезе с 
някакво общо предложение и да видим нещо по – съществено.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Екип за какво, за изработване на предложение?  

 

Г-н Румян Занев – Председател на ПК по култура, културно – 

историческо наследство и духовни ценности 

Да, защото ако гледаме само символи, има и други символи в града.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Точно това ще направим в заседание на постоянната комисия. Отнякъде 
трябва да се започне. Ние за сега предлагаме тези неща.  

 

Г-н Румян Занев – Председател на ПК по култура, културно – 

историческо наследство и духовни ценности 

Зад Вас има един много ярък символ и трябва нещо такова да бъде.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, всякакви предложения, нека да не отваряме дебат, по същество сега. 
В заседание на постоянната комисия всички ваши мнения ще бъдат, радвам се, 
че проявявате интерес, всички ваши предложения ще бъдат взети предвид и ще 
намерим най – вярното решение. Заповядайте госпожо Радославова. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Аз само исках да кажа на господин Занев, че решението беше такова и е 
много опростено всичко защото то трябва да се сложи на различни места, 
трябва да представлява различни неща и поради тази причина не е необходимо 

такова нещо не би седяло добре например на значка. Едно от решенията е да се 
направят такива значки на Общинския съвет и на общинските съветници.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Очаквам вашите предложения. Само да Ви допълня, че този знак имаме 
намерение и предложение да го поставяме върху значки, като лого на 
Общинския съвет, върху бланки и други подходящи случаи.  

 

С оглед изчерпване на дневния ред закривам заседанието на Общинския 
съвет в 18.15 часа. Благодаря на всички за активното и ползотворно участие. 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  /П/ Не се чете 
/ Милена Цанева / 
 

 

       

  ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 
/Мустафа Назъм / 

 

 

 

 

 


